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ОБЩИНСКИ  СЪВЕТ - РАЗГРАД 

 

 

 

 

П Р О Т О К О Л 

№ 4 

 

 
 От проведеното заседание на Общински съвет - Разград на 27.12. 

2011 година от 13.30 часа в зала 1101 на общината. 
От 33 общински съветници на заседанието присъстваха  32. 

По уважителни причини отсъства общински съветник Зоя Велкова. 
Заседанието на ОбС започна работа с регистрирани 32 общински 

съветници. 

 

/ Приложение №1 към Протокола/. 

 

На заседанието присъстваха: г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община 
Разград, г-н Любомир Цонев - зам.- кмет на Община Разград, г-жа Ценка 
Таракчиева – зам.- кмет на Община Разград, кметове на населени места и 

кметски наместници, представители на общинска администрация, 
журналисти. 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Уважаеми господин Кмет на Община Разград, 

Уважаеми кметове на населени места, 
Заместник- кметове на Община Разград, 

Представители на общинска администрация, 
Уважаеми журналисти и граждани, 

Добре дошли на днешното заседание на Общински съвет – Разград. 

Преди да започнем работа по същество ще ми позволите да поздравя 
всички с настъпилите Коледни празници, да ви пожелая здраве, радост, 
успехи и всички да бъдем щастливи с това, което правим тук и с 
одобрението на местната общност за нашата работа. 

Имате поставени на вашите банки поздравления от ОП „Паркстрой”, 

което  по този начин прави и своеобразен отчет за извършеното, след като 

на календара е поставило това, което е красотата на Разград – зацветените 
градини, площади и улици. Пожеланията са от сърце за всички вас, да се 
радваме на красотата на нашият град. Имате също така поздравления от 
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народния представител Тодор Димитров, те са под формата на картички, 

лично послание, предполагам  че е по случай настъпващите Коледни и 

Новогодишни празници.  

Думата за приветствие и поздравление по случай предстоящите 
празници и  настъпилите Коледни такива поиска и Кметът на Общината 
господин Бояджиев, заповядайте.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Уважаеми дами и господа общински съветници и от мен най – 

добри пожелания за отминаващите вече Коледни празници и най – добри 

пожелания за предстоящите Новогодишни празници. Нека да си пожелаем 

една хубава, спорна, доходоносна и бюджетна 2012 година за да можем 

колкото се може повече да откликваме на желанията на нашите 
съграждани и да решим колкото е възможно повече проблеми на хората от 
нашата общност. И тъй като сме в навечерието на Нова година ако ми 

позволите ще мина с всеки един от вас да му подаря по един скромен 

подарък от името на Община Разград. Дядо Коледа ги остави на мен и ме 
упълномощи да ги раздам днес на всеки един от вас.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Уважаеми колеги, 

Днес е и Стефановден. Честит имен ден на именниците, ако има 
такива и на вашите близки, да са живи и здрави, името им също.  

Господин Димитров поиска думата, предполагам пак в серията 
поздравления. Заповядайте господин Димитров.  
 

  Г-н Иво Димитров - КП „СК - СДС, ДСБ” 

  В подточка „Подаръци „ всеки общински съветник тук на бюрото 

също ще намери една бутилка чиста вода все още ,с послание: „Ако 

позволим да отровят водата на България, най – жадуваният Коледен 

подарък за нашите деца ще остане глътка чиста вода” и тогава тази вода 
българска може да се наложи вместо да черпим от водата на България да 
внасяме чужда вода защото ще имаме български шистов газ.  
 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Уважаеми колеги, след регистрация на кворума се установи, че   
от 33 общински съветници, присъстват 32. Един отсъства по уважителни 

причини. Има подадено уведомление от госпожа Зоя Петрова Велкова, че 
отсъства от града по уважителни причини и не може по този повод да 
бъде на днешната сесия. При наличието на 32 общински съветници е 
изпълнена нормата на чл.27, ал.3 от ЗМСМА, имаме необходимото 

мнозинство и можем да заседаваме редовно и да вземаме  законни 
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решения ,поради което откривам заседанието на Общински съвет Разград 

на 27.12. 2011 година.  
 

Дежурен секретар на днешното заседание общински съветник  
Мустафа Назъм. 

 

Дневният ред ви е раздаден, имате думата по него:  

1. Докладни записки, 25 на брой 

2. Текущи.  

Имате думата по Дневния ред. Заповядайте, господин Бояджиев.  
 

 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Уважаема госпожо Председател, 

 Дами и господа общински съветници, 

 Възползвайки се от разпоредбата на чл. 54, ал.4 от Правилника за 
организацията и дейността на Общинския съвет предлагам в Дневния ред 

да бъде включена и Докладна записка с входящ номер 578 от 23.12. 2011 

г., Относно: Предложение за публично частно партньорство за имот с 
идентификатор  617.502.6450 по кадастралната карта на гр. Разград. 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви ,господин Бояджиев. Има ли други предложения и 

становища по Дневния ред? Не виждам. Подлагам на гласуване 
предложението на Кмета на Общината за включване в днешния Дневен 

ред към точка първа Докладни записки по реда на чл. 54, ал.4 от нашия 
Правилник ,при спазване на сроковете посочени в този текст ,Докладна 
записка с вх. № 578/ 23.12. 2011 г. Моля, гласувайте за включване на 
Докладната записка към Дневния ред. 

 

 С 32 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма и 

тази Докладна записка се включва по точка първа в Дневния ред. 

 

 Така докладните записки стават двадесет и шест. Подлагам на 
гласуване целия Дневен ред. Моля, гласувайте.  
 

С 32 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 

Дневният ред се приема.  

 

 Пристъпваме към неговото изпълнение.  
 Така, както се уговорихме с вас ще съобщавам освен съдържанието 

на докладната записка и нейния входящ номер за по – добра ориентация.  
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ПО ТОЧКА ПЪРВА 

           ДОКЛАДНИ ЗАПИСКИ 

 

С Т А Т И Я   1 

 

Докладна записка от Иво Борисов Димитров – Общински съветник, 

с вх. № 670/20.12. 2011 г.  
Относно: Даване разрешение на „Общински пазари – Разград” 

ЕАД гр. Разград за провеждане на търг с явно наддаване за отдаване 
под наем на имот - частна общинска собственост, включен в капитала 

на дружеството. 

 

 Давам думата на вносителя. 
  

  Г-н Иво Димитров – КП „СК - СДС, ДСБ”, вносител 

  Уважаеми дами и господа общински съветници, 

 На 08.12. 2011 година е получено писмо с вх.№ 529 от 
изпълнителният директор на „Общински пазари – Разград” ЕАД гр. 

Разград, с което се депозира искане за провеждане на търг с явно 

наддаване за отдаване под наем на стопанско помещение – магазин № 62 

с площ 13 кв. м., находящо се на Централен общински пазар  гр. Разград, 

ул. „Марица” № 2. Към настоящият момент това помещение е свободно и 

не носи никакви приходи  от което  следва, че трябва  да бъде отдадено 

под наем, да носи ползи на Общината и на Общинското предприятие.  
 Във връзка с това ви предлагам да вземем решение за провеждане на 
търг с явно наддаване за отдаване под наем на това помещение и да 
възложим на Изпълнителния директор на „Общински пазари” ЕАД 

изпълнението на това наше решение.   
 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Тази докладна записка беше разгледана в две постоянни комисии: в 
ПК по законност превенция на корупцията, сигурност, контрол на 
решенията, етика, предложения на гражданите и връзка с 
неправителствени организации и в Постоянна комисия  по управление на 
общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол. 

Ще помоля комисията по законност чрез нейния председател господин 

Димитров да ни уведоми за решението си.  

 

 Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

 Госпожо Председател, 

 Най – напред ще Ви помоля да ни кажете под кой номер е 
разглеждана в комисията. 
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 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Под номер 533. Тази докладна записка има два номера, тъй като 

първоначално беше внесена с номер 533, имаше корекция и вносителят я е 
завел допълнително, затова ви съобщих номера, под който на вас е 
раздадена. № 670 съответства на № 533.  

 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

Благодаря Ви.  

Уважаеми съветници, 

На 16.12. 2011 г. комисията по законност разгледа тази докладна 
записка и след станалите разисквания я подкрепи с резултати от 
гласуване: „ЗА” – 7, без „против” и „въздържали се”.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря ,господин Димитров. Госпожо Салим, ще Ви помоля за 
становището на комисията по собственост. Входящия номер е 533 и при 

вас, в комисията.  
 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

Със 7 гласа „ЗА”, „против” и „въздържали се” – няма, комисията 
прие докладната записка.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Имате думата за въпроси към вносителя. Ако няма 
въпроси, моля да изразите становища. Не виждам желаещи. Обявявам 

прекратяване на дебатите и преминаваме към гласуване, което е 
поименно.  

 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

27.12.2011 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед +   
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8. Зоя Петрова Велкова отсъства   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Яхков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров +   

18. Музаффер Мустан Хамид +   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова +   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Никола Джипов Николов +   

23. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

24. Осман Севджан Ариф +   

25. Петко Стоянов Стоянов +   

26. Петър Стоянов Василев +   

27. Радиана Ангелова Димитрова +   

28. Румян Райчев Занев +   

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

31. Теодор Борисов Ролев +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

 Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 16 

            В баланса на „Общински пазари – Разград” ЕАД гр. Разград е 
включено стопанско помещение магазин № 62, находящ се на 

Централен общински пазар на ул. „Марица” № 2  в гр. Разград. 

Помещението е освободено и се налага да се отдаде под наем. 

             Предвид гореизложеното, на основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от 

ЗМСМА и чл. 33, ал.1 от Наредба № 3 на Общински съвет гр. Разград 

по реда на чл. 34, ал. 1 и ал.2 т.1  от Наредба № 3 на Общински съвет 

гр. Разград за осъществяване на стопанска дейност на Община 

Разград чрез търговски дружества с общинско участие и чрез 
общински предприятия и във връзка с писмо № РД- 05-166/08.12.2011 

г. на Изп. Директор на „Общински пазари - Разград” ЕАД, Общински 

съвет гр. Разград, след поименно гласуване, с 32 гласа „ЗА”, „против” 

– няма, „въздържали се” – няма,  

                                               Р Е Ш И: 
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            1. Дава разрешение на „Общински пазари – Разград” ЕАД гр. 

Разград да проведе търг с явно наддаване за отдаване под наем на 

магазин № 62, с площ 13 кв.м., находящ се на Централен общински 

пазар на ул. „Марица” № 2 гр. Разград за срок от три години, за 

търговски цели. 

             2. Търгът с явно наддаване за отдаване под наем по т. 1 да се 
проведе при спазване изискванията на чл. 34, ал.1 и ал. 2, т. 1 от 

Наредба № 3 на Общински съвет гр. Разград за осъществяване на 

стопанска дейност на Община Разград чрез търговски дружества с 
общинско участие и чрез общински предприятия. 

             3. Възлага на Изпълнителният директор на „Общински пазари 

– Разград” ЕАД гр. Разград изпълнението на решенията по т. 1  и по т. 

2. 

             4. Настоящето решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на област Разград в 7 -  дневен срок 

от приемането му. 

             Настоящето решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд гр. Разград.  

 

СТАТИЯ 2  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Преминаваме към следващата докладна записка, тя е с  вх. № 569/ 

20.12. 2011 г. и вх. № за постоянните комисии  по същите причини 534. 

 Докладна записка от Иво Борисов Димитров – Общински съветник 

Относно: Даване разрешение на „Общински пазари – Разград” 

ЕАД гр. Разград за провеждане на търг с явно наддаване за отдаване 
под наем на имот - частна общинска собственост, включен в капитала 

на дружеството. 

 

 Г-н Димитров, като вносител имате думата. 
 

 Г-н Иво Димитров – КП „СК - СДС, ДСБ”, вносител 

 Уважаеми дами и господа общински съветници, 

На същата дата 08.12. 2011 г. е постъпило писмо с вх. № 530 от 
изпълнителният директор на „Общински пазари – Разград” ЕАД гр. 

Разград по аналогичен случай с първата докладна записка. Става въпрос за 
търг с явно наддаване за отдаване под наем на стопанско помещение – 

магазин № 45 с площ 13 кв. м., находящо се на Централен общински 

пазар  гр. Разград и към настоящият момент е свободно, не носи приходи  

и следва да бъде отдадено под наем. 
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 Предлагам на вашето внимание решение, което дава разрешение на 
„Общински пазари – Разград” ЕАД гр. Разград да проведе търг с явно 

наддаване за отдаване под наем на магазин № 45 и възлага на 
Изпълнителният директор на „Общински пазари – Разград” ЕАД гр. 

Разград изпълнението на решенията по т. 1  и по т. 2. 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря, господин Димитров. Тази докладна записка отново беше 
разгледана в две постоянни комисии: в ПК по законност превенция на 
корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на 
гражданите и връзка с неправителствени организации и в Постоянна 
комисия  по управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол. Ще помоля комисията господин Димитров 
да ни уведоми за решението на комисията по законност.  

 

 Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

Уважаеми съветници, 

Комисията по законност със 7 гласа  „ЗА”, без „против” и 

„въздържали се” подкрепя проекта за решение на вносителя Иво 

Димитров.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря господин Димитров. Госпожо Салим, ще Ви моля за 
становището на комисията,представлявана от Вас.  

 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

Със 7 гласа „ЗА”, „против” и „въздържали се” – няма, комисията 
прие докладната записка.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря ,госпожо Салим. Имате думата за въпроси към вносителя. 
Ако няма преминаваме към дебати. Не виждам желаещи. Прекратявам  

дебатите.  Преминаваме към гласуване, поименно гласуване. Ще ви 

помоля да изразите вашия вот.  
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

27.12.2011 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   
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2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед +   

8. Зоя Петрова Велкова отсъства   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Яхков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров +   

18. Музаффер Мустан Хамид Не участва   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова +   

21. Наско Стоилов Анастасов Не участва   

22. Никола Джипов Николов +   

23. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

24. Осман Севджан Ариф +   

25. Петко Стоянов Стоянов +   

26. Петър Стоянов Василев +   

27. Радиана Ангелова Димитрова +   

28. Румян Райчев Занев +   

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

31. Теодор Борисов Ролев +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

 Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 17 

 

            В баланса на „Общински пазари – Разград” ЕАД гр. Разград е 
включено стопанско помещение магазин  № 45 с площ 13 кв.м., 

находящ се на Централен общински пазар на ул. „Марица” № 2  в гр. 

Разград. Помещението е освободено и се налага да се отдаде под наем. 

             Предвид гореизложеното, на основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от 

ЗМСМА и чл. 33, ал.1 от Наредба № 3 на Общински съвет гр. Разград 

по реда на чл. 34, ал. 1,ал. 2, т.1 от Наредба  № 3 на Общински съвет 

гр. Разград за осъществяване на стопанска дейност на Община 
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Разград чрез търговски дружества с общинско участие и чрез 
общински предприятия и във връзка с писмо № РД- 05-167/08.12.2011 

г. на Изп. Директор на „Общински пазари - Разград” ЕАД, Общински 

съвет гр. Разград, след поименно гласуване, с 30 гласа „ЗА”, „против” 

– няма, „въздържали се” – няма, 

 

                                               Р Е Ш И: 

 

            1. Дава разрешение на „Общински пазари – Разград” ЕАД гр. 

Разград да проведе търг с явно наддаване за отдаване под наем на 

магазин № 45, с площ 13 кв.м, находящ се на Централен общински 

пазар на ул. „Марица” № 2 гр. Разград за срок от три години, за 

търговски цели. 

             2. Търгът с явно наддаване за отдаване под наем по т. 1 да се 
проведе при спазване изискванията на чл. 34, ал.1 и ал. 2, т. 1 от 

Наредба № 3 на Общински съвет гр. Разград за осъществяване на 

стопанска дейност на Община Разград чрез търговски дружества с 
общинско участие и чрез общински предприятия. 

             3. Възлага на Изпълнителния директор на „Общински пазари 

– Разград” ЕАД гр. Разград изпълнението на решенията по т. 1  и по т. 

2. 

             4. Настоящето решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на област Разград в 7 -  дневен срок 

от приемането му. 

             Настоящето решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд гр. Разград.  

 

СТАТИЯ 3  

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Пристъпваме към следващата докладна записка с вх. № 535/09.12. 

2011 г.  
 Докладна записка от Иво Борисов Димитров – Общински съветник 

Относно: Удължаване срока на договор за отдаване под наем на 

стопанско помещение, представляващо Магазин № 63, находящ се на 

Централен общински пазар гр. Разград 

 

Давам думата на вносителя. Заповядайте. 
 

  Г-н Иво Димитров – КП „СК - СДС, ДСБ”, вносител 

  Уважаеми дами и господа общински съветници, 
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На основание на проведен търг в „Общински пазари – Разград” ЕАД 

гр. Разград е сключен договор за наем с ЕТ „Шоти-Басри Таушанов” с. 
Ясеновец, общ. Разград – Басри Ахмедов Таушанов, за срок от три години, 

с площ от 11 кв. м., находящ се на Централен общински пазар в гр. 

Разград. 

 Изтекли са наемните правоотношения и се предлага с тази докладна 
записка да вземем решение за удължаване на срока на договор за наем 

между  „Общински пазари – Разград” ЕАД гр. Разград и наемателя  със 7  

години  и задължаваме изпълнителният директор на дружеството – 

наемодател да изготви анекс към договора за продължаване на срока на 
действие на наемното правоотношение при условията на т. 1 от това 
решение. 
 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря на вносителя. В две постоянни комисии беше разгледана 
докладната записка: в ПК по законност превенция на корупцията, 
сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на гражданите и 

връзка с неправителствени организации и в Постоянна комисия  по 

управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол. Господин Димитров, моля да ни 

запознаете със становището на комисията по законност. 
 

 Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

По тази докладна записка комисията по законност не можа да 
приеме решение по предвидения в Правилника ред. Това е така ,защото 

при гласуването ЗА подкрепа на докладната записка и проекта за решение 
гласуваха 5 от членовете, 1  беше „против” и 3-ма от членовете на 
комисията се „въздържаха”. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря, господин Димитров. Госпожо Салим, ще Ви моля за 
становището на комисията.  

 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

В комисията по общинска собственост се получи идентично 

гласуване. От присъствалите 9 членове на комисията за тази докладна 
записка гласуваха 8 ,при което гласуването протече при следният ред:  В 

подкрепа на докладната записка гласуваха 4 – ма общински съветници и 

„против” нея гласуваха също 4 общински съветници.  Отделно по повод 

тази докладна записка комисията разгледа и предложение ,направено от 
общински съветник Мирослав Грънчаров на самата комисия – наемният 
договор да бъде за 3 години. За това предложение на общински съветник 
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Грънчаров гласуваха 4 – ма общински съветници, 2-ма бяха „против” и 2-

ма се „въздържаха”.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Имате думата за въпроси към вносителя. Заповядайте. 
Ако няма въпроси ,преминаваме към дебати и разисквания. 
Разнопосочното гласуване в комисиите беше заради срока на удължаване 
на договора. Не виждам желаещи да изразят становища. Прекратявам 

дебатите и  преминаваме към гласуване на тази докладна записка. Отново 

сме в режим на поименно гласуване.  
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

27.12.2011 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед +   

8. Зоя Петрова Велкова отсъства   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Яхков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров +   

18. Музаффер Мустан Хамид +   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова +   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Никола Джипов Николов Не участва   

23. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

24. Осман Севджан Ариф +   

25. Петко Стоянов Стоянов +   

26. Петър Стоянов Василев +   

27. Радиана Ангелова Димитрова +   
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28. Румян Райчев Занев +   

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

31. Теодор Борисов Ролев +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

 Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 18 

 

            На основание на проведен търг в „Общински пазари – Разград” 

ЕАД гр. Разград е сключен договор за наем на обект ,представляващ 

магазин № 63 площ 11 кв.м., находящ се на територията на Централен 

бщински пазар Разград с ЕТ „Шоти-Басри Таушанов” с. Ясеновец, 

общ. Разград – Басри Ахмедов Таушанов, за срок от три години.             

Поради изтичане на тригодишния срок на договора, наемателят е 
подал заявление в „Общински пазари - Разград” ЕАД за 

продължаване на наемните правоотношения за срок от седем години, 

съгласно чл. 35 от Наредба № 3 на Общински съвет гр. Разград. 

             Пред вид гореизложеното, на основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от 

ЗМСМА и чл. 35 от Наредба № 3 на Общински съвет гр. Разград за 

осъществяване стопанската дейност на Община Разград чрез 
търговски дружества с общинско участие и чрез общински 

предприятия и във връзка с писмо № РД- 05-165/08.12.2011 г. на Изп. 

директор на „Общински пазари - Разград” ЕАД, Общински съвет гр. 

Разград, след поименно гласуване, с 31 гласа „ЗА”, „против” – няма, 

„въздържали се” – няма, 

                                                

Р Е Ш И: 

 

            1. Дава съгласие за удължаване срока на договор за наем между  

„Общински пазари – Разград” ЕАД гр. Разград, ЕИК 116049644 с 
адрес на управление гр. Разград ул. „Марица” № 2 представлявано от 

изп. директор Деяна Колева – наемодател от една страна и от друга 

ЕТ „Шоти-Басри Таушанов” с адрес с. Ясеновец, общ. Разград, ул. 

„Митко Палаузов” № 6А, представлявано от управителя  Басри 

Ахмедов Таушанов – наемател на обект, представляващ магазин № 

63,  находящ се на Централен общински пазар  гр. Разград за период 

от 7 /седем/ години, считано от 05.02.2012 г. 
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             2. Задължава изпълнителния директор на дружеството – 

наемодател да изготви анекс към договора за продължаване на срока 

на действие на наемното правоотношение при условията на т. 1 от 

това решение. 
             3. Препис от  решение да се изпрати на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на област Разград в 7 -  дневен срок 

от приемането му. 

             Настоящето решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд гр. Разград.  

 

СТАТИЯ 4  

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 И още една докладна записка с вносител Иво Димитров, входящия 
номер е 536/09.12. 2011 г. 
   Докладна записка от Иво Борисов Димитров – Общински съветник 

Относно: Удължаване срока на договор за отдаване под наем на 

стопанско помещение, представляващо Павилион № 3, находящ се на 

пазара в кв. „Орел” гр. Разград. 

 Думата има вносителя. Заповядайте господин Димитров.  
 

  Г-н Иво Димитров – КП „СК - СДС, ДСБ”, вносител 

  Уважаеми дами и господа общински съветници, 

  През м. Февруари 2012 г. изтича тригодишния срок на договор за 
наем на  „Общински пазари – Разград” ЕАД гр. Разград, с наемателя на 
павилион № 3, находящ се на пазара в кв. „Орел”  гр. Разград. Получено е 
писмо с вх. № 527/08.12.2011 г. от изпълнителния директор на „Общински 

пазари – Разград” ЕАД гр. Разград, с което се депозира искане за 
удължаване срока на договора със същия наемател, за срок от седем 

години. 

 Във връзка с това ви предлагам да вземем решение, което дава 
съгласие за удължаване на срока на договор за наем за период от 7  

години, считано от 18.02.2012 г. и задължаваме изпълнителният директор 

на дружеството – наемодател да изготви анекс към  договора за 
продължаване на срока на действие.  
 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Имате ли въпроси към вносителя? Имате думата за 
становища, позиции по докладната записка. Прекратявам дебатите и 

подлагам на гласуване, отново поименно тази докладна записка.  
 

С П И С Ъ К 



 

 

 

15

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

27.12.2011 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева Не участва   

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед +   

8. Зоя Петрова Велкова отсъства   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Яхков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров +   

18. Музаффер Мустан Хамид +   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова +   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Никола Джипов Николов Не участва   

23. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

24. Осман Севджан Ариф +   

25. Петко Стоянов Стоянов +   

26. Петър Стоянов Василев +   

27. Радиана Ангелова Димитрова +   

28. Румян Райчев Занев +   

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

31. Теодор Борисов Ролев +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

 Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 19 
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            На основание на проведен търг в „Общински пазари – Разград” 

ЕАД гр. Разград е сключен договор за наем с „Елитол” ЕООД гр. 

Разград – Анатолий Венелинов Пенев, за срок от три години, с площ 

от 9 кв. м., находящ се на пазара в кв. „Орел” гр. Разград. 

             Поради изтичане на тригодишния срок на договора, 

наемателят е подал заявление в „Общински пазари - Разград” ЕАД за 

продължаване на наемните правоотношения за срок от седем години, 

съгласно чл. 35 от Наредба № 3 на Общински съвет гр. Разград. 

             Предвид гореизложеното, на основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от 

ЗМСМА, във връзка с чл. 35 от Наредба № 3 на Общински съвет гр. 

Разград за осъществяване  стопанската дейност на Община Разград 

чрез търговски дружества с общинско участие и чрез общински 

предприятия и във връзка с писмо № РД- 05-164/08.12.2011 г. на Изп. 

директор на „Общински пазари - Разград” ЕАД, Общински съвет гр. 

Разград, след поименно гласуване, с 30 гласа „ЗА”, „против” – няма, 

„въздържали се” – няма, 

Р Е Ш И: 

 

            1. Дава съгласие за удължаване  срока на договор за наем 

между  „Общински пазари – Разград” ЕАД гр. Разград, ЕИК 

116049644 с адрес на управление гр. Разград ул. „Марица” № 2 

представлявано от изп. директор Деяна Колева – наемодател от една 

страна и от друга „Елитол” ЕООД гр. с адрес гр. Разград, ЖК „Орел” 

бл. 12, вх. 3, ап. 12, представлявано от управителя Анатолий 

Венелинов Пенев – наемател на обект, представляващ павилион № 3, 

находящ се на пазара в кв. „Орел” гр. Разград, за период от 7 /седем/ 

години, считано от 18.02.2012 г. 
             2. Задължава изпълнителният директор на дружеството – 

наемодател да изготви анекс към  договора за продължаване на срока 

на действие на наемното правоотношение при условията на т. 1 от 

това решение. 
             3. Препис от  решението да се изпрати на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на област Разград в 7 -  дневен срок 

от приемането му. 

             Настоящето решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд гр. Разград.  

 

СТАТИЯ 5 

 

  Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Преминаваме към следващата докладна записка с вх. № 540/12.12. 

2011 г. 
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Докладна записка от инж. Любомир Трифонов  Цонев  - зам.- кмет 
на Община Разград 

Относно: Определяне на „Такса за битови отпадъци” и  

одобряване  на  план - сметки за разходите  по   третиране на битовите   
отпадъци и поддържане чистотата на териториите за обществено 

ползване в населените места  на Община Разград за 2012 г. 
Господин Цонев, имате думата като вносител на тази докладна 

записка. 
   

 Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

 Уважаема госпожо Председател, 

 Уважаеми дами и господа общински съветници, 

 Докладната записка, която внасям е в съответствие с изискванията 
на Закон за  местните данъци и такси и по – точно на Глава трета, Раздел І 
– Местни такси и по – специално Такса битови отпадъци. Съгласно 

изискванията на чл. 66, ал.1 Общинският съвет ежегодно одобрява план - 

сметки за всяка от дейностите ,разписани в Закона за местните данъци и 

такси ,за които се събират такси за битови отпадъци и които като 

дейности Общината изпълнява задължително по изискванията на Закона 
за управление на отпадъците. Наред с това при определянето на план – 

сметките в края на всяка предходна година се одобряват и съответните 
такси за битови отпадъци, диференцирани съгласно изискванията на 
Закона. Така, че тази докладна записка я внасям по реда на Закона за 
местните данъци и такси, съгласно неговите изисквания, съобразени с 
изискванията на Закона за управлението на отпадъците.  

Какво е характерно за настоящата докладна записка – има няколко 

особености: 

На първо място, при формирането на разчетите за разходите ние сме 
се съобразили не само от изискванията на Закона за местните данъци и 

такси, но сме се съобразили и с изискванията на Закона за управление на 
отпадъците в това число и някои ново вменени ангажименти към 

Общините в това число и към Община Разград по отношение на 
разходната част по дейностите свързани с управлението на отпадъците. За 
какво по – специално става въпрос. Със Закона за управление на 
отпадъците в края на 2010 година с изменение и допълнение на Закона 
бяха въведени три нови члена, по – специално чл. 71а, който определя 
задължителен размер на отчисления, левове на тон отпадък, който се 
депонира на депото, които се внасят по банкова сметка за чужди средства 
към съответната Районна инспекция за опазване на околната среда и 

водите, при нас това е Районната инспекция – Русе. Тези средства са за 
закриване и следексплоатационни грижи на съответното Регионално депо. 

Знаем, че в Разград има такова депо и след изчерпване на капацитета, 
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който ще се случи максимум до 4 – 5 години, това депо трябва да има 
проект, трябва да бъде закрито и след това съгласно изискванията на 
Закона има 30 годишен мониторинг. Затова тези средства се внасят, с цел 

обезпечаване на дейностите които са свързани със следексплоатационните 
грижи по това депо. Те се определят по една Наредба №14 също приета от 
министерския съвет по която Наредба има формула за изчисление на този 

вид отпадък и за град Разград това е 3.86 лв. на тон депониран отпадък. 

Втория член по който ние сме ангажирани с внасяне на отчисления пак на 
тон депониран отпадък е чл. 71е от Закона за управление на отпадъците, 
който касае резервиране на такива средства пак по сметка, която е 
блокирана за чужди средства, пак към Районната инспекция за опазване на 
околната среда и водите – Русе, като размера на тези отчисления се 
определя, съгласно едно Постановление на Министерския съвет № 207/ 

16.09.2010 г. По това Постановление разходите, които Общината прави за 
2011 година допълнително за тон депониран отпадък са 3.00 лв. събрани с 
предходния член стават 6,86 лв. За 2012 година са 9.00 лв. т.е. три пъти 

увеличение имаме. Събрани с предходните 3.86 лв. стават 12.86 лв. За 
2013 година са 15.00 лв. на тон, пет пъти увеличение по този член. За 2014 

година са 35.00 лв. на тон не знам колко пъти е увеличението, но излиза 
някъде около 12 пъти увеличение. При тези разчети, само тези отчисления 
които Общината прави, с цел обезпечаване изискванията на Закона за 
2011 година са над 200 000 лв., за 2012 година ще бъдат над 400 000, 

около 450 000 лв., за 2013 година ще бъдат над 600 000 лв., а за 2014 

година над милион и двеста хиляди лева. Освен това със Закона за 
управление на отпадъците е вменена и нова отговорност, тя е в чл. 16 „в” 

от Закона, с която отговорност се задължават Общините да поддържат 
чистотата и да третират отпадъците по общинската пътна мрежа, 
включваща пътя, земното платно, пътните съоръжения, обслужващите 
зони и крайпътните комплекси, което ни ангажира с допълнителни 

разходи, които ние трябва да правим за обезпечаване чистотата по 

четвъртокласната пътна мрежа. Това е едното обстоятелство, което 

определя и влияе на разчетите по план – сметките за 2012 година.  
Второто обстоятелство е свързано със сключените договори с 

фирмата, която изпълнява услугите по сметосъбиране и сметоизвозване на 
битовите отпадъци на територията на цялата Община във всички населени 

места. През 2011 година изтекоха сроковете на договорите с 
обслужващата фирма и това наложи да организираме процедура по Закона 
за обществените поръчки, открита процедура, най – тежката процедура, 
която се обявява и в Европейския вестник. В резултат на тази процедура 
имаме вече избран изпълнител, с който имаме един договор и който 

договор касае поддържането на чистотата, извършване на дейностите 
сметосъбиране и сметоизвозване по количества отпадъци. Т.е. измерими 
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като услуга. Това, което възлагаме, това което искаме да се случи в 
нашите населени места, това изпълнява фирмата изпълнител и въз основа 
на нейната услуга ние трябва да извършим съответните разплащания.  

Третото обстоятелство, което влияе при образуването на план – 

сметките е обстоятелството свързано с поддържането на обществените 
територии главно осъществявано в гр. Разград от нашето ОП „Паркстрой”. 

Това са зелените площи, площади, алеи, парковете, които обслужва 
нашето предприятие. Към това обстоятелство се прибавят и нашите 
ангажименти по отношение на обслужването на всички населени места с 
контейнери четири кубикови за събиране на едрогабаритните отпадъци. 

Във всички села имаме монтирани контейнери, по няколко броя по 

преценка и съгласувана с кметовете на населени места за едрогабаритни 

отпадъци и имаме закупена машина – камион, която се обслужва от 
Общината, от назначен от Общината механизатор, който при повикване и 

обаждане от съответните населени места на кметовете ходи и събира тези 

едрогабаритни отпадъци, които също се изхвърлят на депото. Към това 
обстоятелство трябва да прибавим и ежегодното обезпечаване на 
контрола по управлението на отпадъците по населените места, което 

включва 21 бройки, които се ангажират с този контрол и работят по така 
наречената превантивна дейност, с цел да не се допускат замърсявания. 
Друг е въпроса колко добри резултати имаме, но мога да кажа твърдо, че 
може да се работи по този въпрос, с цел подобряване на резултатите и в 
т.ч. осигуряването на хората по временната заетост, които подпомагат 
главно населените места по поддържане на чистотата и още едно 

обстоятелство, което също е включено в план – сметките, това е 
поддържането на торищата по населените места. Така, че тези 

обстоятелства са в основата за едни подробни разчети, които въз основа 
вече на сключения договор с фирмата изпълнител, която поддържа 
сметосъбирането и сметоизвозването и депото ни дадоха основание да 
направим едни съвсем подробни разчети по населени места. Тъй като 

знаем броя на контейнерите, знаем територията, знаем площите, знаем 

какви количества отпадък се изхвърлят от съответните населени места и 

затова на вашето внимание съм предложил подробни план – сметки с 
разчети за всяко едно населено место поотделно. Т.е. 22 населени места с 
гр. Разград – 22 план – сметки. Първата план – сметка е обобщената, от 2 

до 23 са на населените места, № 24 е план – сметката основно тази, която 

обезпечава дейностите в гр. Разград за парковете и зелените територии, 

това е към „Паркстрой” и последната план – сметка №25 е за дейностите, 
к7оито споменах, това са временната заетост, едрогабаритните отпадъци, 

поддържането на торищата, контролната,  превантивна дейност по 

населените места. Събрани тези план – сметки образуват цялата разходна 
част на дейност чистота за 2012 година. За обезпечаване на разходната 
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част знаете, че съгласно изискванията на Закона трябва да има 
балансиране на бюджета, трябва да имаме и съответно осигурена 
приходна част, която се реализира единствено и само чрез постъпленията 
от такса битови отпадъци, с които облагаме физическите и юридическите 
лица. Досега имахме два основни вида такса битови отпадъци  - такса за 
битови отпадъци за жилищните имоти на граждани и на предприятия и 

такса битови отпадъци за нежилищните имоти на граждани и на 
предприятия обособени в различни раздели. Предлагаме и тази година 
това да бъде обособено по този начин, но съобразно разчетите, които сме 
направили в докладната записка се предлага диференциране на  таксата 
битови отпадъци  по населени места групирани както е предложено в 
докладната записка. Предлагаме на практика 6 групи. Първата е гр. 

Разград, втората група са населени места в които влизат селата Киченица 
и Побит камък, третата група са населени места в които са селата 
Дянково, Островче, Просторно, Осенец и Липник. Четвъртата група са 
населени места в които влизат селата Балкански, Благоево, Дряновец, 

Ушинци, Мортагоново и Ясеновец. Петата група са населени места в 
които влизат селата Гецово, Недоклан, Стражец, Топчии и Черковна. 
Шестата група са населените места в които влизат селата Пороище, 
Радинград и Раковски. Съответно за всяка една населена група сме 
предложили за облагане на нежилищните имоти на граждани и на 
юридически лица различни промили съобразно подробните разчети, които 

сме направили за разходната част. Очаквам и считам, че е съвсем 

нормално един такъв момент по тази тема да има силен политически 

привкус. Извинявайте, че го казвам. Считам, че е съвсем нормално 

дебатите да бъдат в тази посока. Но, тъй като тук говорим за обективни 

неща, за реалистични неща, тъй като тук говорим за нещо, което сме 
постигнали, най – малкото трябва да го запазим, а и да го доразвиваме, 
тъй като тук говорим за неща, които са свързани с действащото Българско 

законодателство, което Българско законодателство е в съответствие с 
изискванията на Европейското законодателство, знаем всички, че Европа е 
не само ползи, Европа е и задължения и всички го усещаме на гърба си. 

Особено много активно е Европейското законодателство по отношение на 
изискванията по опазване на околната среда в т.ч. и управлението на 
отпадъците. Знаем какво беше в България, в т.ч. и в нашата Община преди 

седем, осем, десетина години, как безобразно се изхвърляха отпадъците, 
колко труд положихме, колко средства сме разходвали, само и само да 
излезем от тази ситуация и да добием един нов по – различен облик от 
този, който сме били преди това. Затова аз ви моля когато се вземат 
решенията наистина да подходим прагматично и реалистично. Затова ще 
дам няколко примера, много съществени тъй като усещам, че ние се 
опитваме да обсъждаме и да правим анализи на нещата само от нашата 
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камбанария, само това което се случва в Община Разград, но не трябва да 
излизаме от обхвата на всичко онова което се случва в цялата страна. 
Какви ми са примерите, които просто искам да дам на всички вас: понеже 
говорим и за облагане на юридическите лица, т.е. на нежилищните имоти 

на тези лица, начин на облагане, а в докладната записка съм предложил 

преференции за бизнеса за разлика от предходните години, т.е. 
възможност за  плащане на такса битови отпадъци да става вече и на 
контейнер, т.е. на съд за смет и реално погледнато от този подход ние 
очакваме да се възползват голяма част от фирмите. Използвайки този 

подход ние като приход от фирмите очакваме да загубим някъде между 

300 и 400 000 лв., което трябва по някакъв начин да бъде компенсирано. 

Трябва да бъдем реалисти и по отношение на това, че на практика 
отпадъка основния с битов характер се изхвърля от населението. Затова 
търсим постоянно преференции за бизнеса и това мога да го кажа, че се 
прави в много малко общини, в т.ч. и в Община Разград. И затова ще ви 

прочета някои цифри по отношение на облагането на юридически лица. 
Може да бъда голословен, но тук пред мен са всички окръжни градове. 
Трябва да ви кажа, че има само 3 – 4 града в които облагането на бизнеса е 
по – нисък от този, който е в гр. Разград. Навсякъде той е в повече. Чета: 
Благоевград – 7,5; Ботевград – 9; Бургас – 11; Варна – 3,90, по – нисък 

вярно, Велико Търново – 7.50; Видин – 9; Враца – 8.50, почвам общините, 
които горе – долу са близки до нас – Добрич – 7; Кърджали – 10; 

Кюстендил – 6; Ловеч – 10; Монтана – 10; Пазарджик – 14 и други и т.н. 

При нас е 6.5 промила. Независимо от това ние предлагаме допълнителни 

преференции с тази докладна записка, тя е пред вас и те са свързани с 
инвестиции, които се правят през 2011 и тези, които ще се направят през 
2012 година и другото е заплащане на такса смет на база на контейнер, на 
заявен контейнер. И казах оттам наистина това, което плаща бизнеса ще 
падне значително като приход в Общината и да не забравяме, че трябва да 
балансираме приходите с разходите. Понеже се говори за населението 

искам да ви кажа колко е при нас и колко е в съседните общини. Има 
общини където е по – нисък, но ще ви кажа защо. При нас града плаща 2 

промила, селата плащат 2,3 промила. В Исперих, в Кубрат и не случайно 

давам тях за пример защото после ще ви прочета какви количества 
отпадък изхвърлят. По селата промила е 6,5 и 4,5, в нашите е 2,3. Нека да 
поговорим за селата понеже има коментари, нали защо трябва да бутаме 
съгласно моето предложение и да завишаваме такса смет за селата, защото 

селата в Кубрат  в Исперих и в Разград са с едни и същи данъчни оценки, 

те не се различават по нищо. А нашите села плащат много нисък промил. 

И ще ви зачета какво събираме от селата и какво плащаме като промил за 
тези населени места. Давам само няколко примера: с. Балкански – общо от 
физически и юридически лица събираме 5 486 лв.  на година, разделете го 
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на 12 месеца и се получава по 450 лв. на месец, за 1 месец, една 
машиносмяна и половина за едно зимно почистване. Това е на месец. 

Какво ни струва като разход по разчетите, подробни които сме направили 

село Балкански – 12 831 лв. Т.е. ние събираме 5 486 лв., а харчим 12 831 

лв.; село Благоева – събираме 7 780 лв., плащаме 21 242 лв.; село Гецово – 

събираме 41 905 лв., а харчим 90 325 лв. Тази разлика досега, не искам да 
ви чета защото за всички населени места тези цифри са фрапантни. Досега 
тази разлика Общината е покривала от общия бюджет на такса смет. Не 
искам да коментираме как се е образувал този общ бюджет. Той се е 
образувал от общите такса смет които сме събирали от всички населени 

места в т.ч. и от гр. Разград. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Господин Цонев, 
Извинявай, че ще те прекъсна, но вече навлизаме в разговорите по 

същество. Ти каза основните параметри по докладната записка, нека да 
тръгнат въпроси и тогава вече ще го правим дебата, да не се преповтаряме 
след това със същата тази информация.   
 

 Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

 Приключвам с населените места, но искам да сравним понеже стана 
коментар и той, пак ще кажа е политически, в което няма нищо лошо със 
съседните общини. Разград ,с всички останали общини от региона 
изхвърля общо 45 840 тона отпадък за тази година. Близо 50 000 тона, в 
т.ч. промишлеността е изхвърлила 7 768 тона, промишлени отпадъци. 

Вижте какво става с останалите общини, където сравних промила по 

населени места с този, който е по нашите села от Община Разград: 

Община Кубрат е изхвърлила 1 604 тона, не знам къде е другия отпадък, 

Община Разград 26 тона, Община Исперих малко повече 7 068 тона. 
Всички общини без Разград на територията на Област Разград изхвърлят 
12 600 тона, по – малко от половината от това, което изхвърля гр. Разград. 

И по население събрани всички мисля, че са повече от населението на 
Община Разград. Не искам да коментирам къде отива отпадъка и с кого 

трябва да се сравняваме и кой трябва да плаща за всичко това. Поради 

тези обстоятелства, с цел още веднъж казвам за да балансираме нашите 
разходи с приходната част на вашето внимание освен план – сметките за 
разходите 25 на брой е направено и предложение по отношение на 
промяна на таксата за битови отпадъци, както следва: за гр. Разград – за 
жилищни имоти предлагаме да бъде 3,0 промила; за селата Киченица и 

Побит камък – 2,5 промила, защото те са отличници, тъй като там колкото 

събираме толкова и разходваме; за селата Дянково, Островче, Просторно, 

Осенец и Липник – предлагаме 3,0 промила, съобразено е както казах с 
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облога и това, което събираме от такса смет; за селата Балкански, 

Благоево, Дряновец, Ушинци, Мортагоново и Ясеновец – предлагаме 4,0 

промила; за селата Гецово, Недоклан, Стражец, Топчии и Черковна – 

предлагаме 5,0 промила и за селата Пороище, Радинград и Раковски, 

където са ни най – големите разходи – 6,0 промила върху данъчната 
оценка.  
 В докладната записка както казах ,е предложена и преференция за 
бизнеса, която дава основание той да заплаща такса битови отпадъци по 

първите три дейности, без поддържането на чистотата в населените места 
на база на контейнер. Духа на докладната записка още веднъж казвам е 
свързан с потребностите, това което се случва в Община Разград през 
последните години и онова, което ние желаем да се случва занапред.  

 Благодаря ви.  

 

  Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

  Благодаря Ви господин Цонев. След обстойното представяне на 
докладната записка от нейния вносител нека да чуем и становищата на 
Председателите на трите комисии където предложението беше разгледано 

и обсъдено. Давам думата на Председателя на ПК по бюджет, финанси и 

икономическа политика. Господин Стоянов, заповядайте. 
 

 Г-н Петко Стоянов – Председател на ПК 

 При разглеждането на тази докладна записка бе дадено предложение 
от г-н Теодор Ролев: При инвестиции в несграден фонд, за изцяло нови 

инвестиции да бъдат освобождавани от такса смет съответните 
инвеститори за период от 10 години. 

 Предложението не се подкрепи от комисията. Гласува се „ЗА” – 1, 

„против” – няма и „въздържали се” – 10.  

 Докладната записка в първоначалния й вид бе подложена на 
гласуване при което се прие с 6 гласа „ЗА”, „против” – няма и 

„въздържали се” 5. 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря господин Стоянов. Следващата комисия в която се 
разгледа тази докладна записка е по околна среда, селско, горско, водно и 

ловно стопанство. Господин Хамиев, заповядайте. 
 

 Г-н Хами Хамиев – Председател на ПК 

 С 3 гласа „ЗА”, без „против” и 5 „въздържали се”, докладната не 
получи подкрепата на комисията. 
 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 
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 Комисията по законност превенция на корупцията, сигурност, 
контрол на решенията, етика, предложения на гражданите и връзка с 
неправителствени организации. Господин Димитров, заповядайте. 
 

 Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

 В комисията по законност, след проведеното обсъждане бе 
подкрепена докладната записка и проекта за решение с гласуване: „ЗА” – 

9, „против” и „въздържали се” – няма. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря господин Димитров. Имате думата за въпроси към 

вносителя на докладната записка. Господин Ролев, заповядайте. 
 

 Г-н Теодор Ролев - КП „СК - СДС, ДСБ” 

 Искам само да уточня нещо ,тъй като беше цитирано моето 

предложение в постоянната комисия. Беше цитирано неточно, тъй като 

моето предложение беше именно: Инвестиции в сградния фонд на 
територията на общината да бъдат освобождавани. Правя го и в момента 
като го обосновавам със следното - екологически са свързани двете неща. 
Призовавам колегите си от Общинския съвет също да помислят над това 
тъй като моето предложение касае инвестиции свързани с енергийната 
ефективност на сградите. Знаете, че по линия на Европейските програми 

има много помощи, които се отпускат както на фирми така и на граждани 

и не е логично тези пари да бъдат облагани с такси. Това противоречи на 
духа на Европа. Знаете, че Европа подпомага директно като се избягват 
всякакви форми на косвени взимания от страните, които се подпомагат.  

Освен това с подобряване на енергийната ефективност на сградния 
фонд на общината знаете, че това води след себе си подобряване на 
екологична среда, на жизнена среда и така нататък. Моето предложение 
конкретно и в момента което правя е: Да се добави към т.10, подточка 6 с 
която да бъдат освободени от „такса за битови отпадъци всички 

инвестиции, направени за подобряване енергийната ефективност на 

сградния фонд територията на  община Разград, кактоза  жилищни 

така и нежилищни имоти ,за период от 10 години. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря господин Ролев. Все още обаче сме на фазата въпроси, 

после когато дойде реда за Вашето предложение пак ще Ви дам думата да 
го обясните.  Имате думата за въпроси към вносителя. Господин 

Димитров, заповядайте.  
 

Г-н Иво Димитров - КП „СК - СДС, ДСБ” 
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Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Уважаеми господин Цонев, 
Имам към вас като вносител няколко въпроса:  
1. Какви приходи бяха заложени с решението за план – сметка за 

обобщените разходи за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане чистотата на територията на Община Разград за 2011 година? 

2. Каква е събраната сума от такси битови отпадъци през 2011 година, 
която е постъпила в Община Разград? 

3. Какъв е към момента преходния остатък събран от такса смет в 
Община Разград? 

4. Правени ли са разчети в общинска администрация за въвеждане на 
такса смет според количеството на битови отпадъци, съобразно чл. 67, ал. 

1 и какви са резултатите от тези анализи, ако са правени? 

5. Правени ли са разчети в общинска администрация за въвеждане на 
такса смет на ползвател, съобразно чл.67, ал.2 от Закона за местните 
данъци и такси и какви са резултатите от тези разчети? 

6. По каква методика е изчислена таксата на един брой контейнер за 
четирите района на Община Разград и как са определени размерите на 
тази такса?  

7. Кога е прието и с какъв акт увеличението за депониране, което 

преди малко споменахте на тон отпадъци? 

Благодаря Ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Имате ли нещо против да ги предоставите на господин Цонев в 
писмен вид , защото много бяха въпросите? Имате ли други въпроси към 

вносителя? Не виждам желаещи.  

Господин Цонев, имате ли готовност или да Ви дадем малко време за 
да се запознаете с въпросите? Аз преди това, докато Вие разгледате 
списъка с въпроси ,да ви докладвам едно възражение, което е постъпило в 
писмен вид. Предварително заявявам, че би следвало съгласно нашия 
Правилник този материал да бъде отнесен в т.2 Текущи, където трябва да 
ви уведомя за новопостъпили въпроси, предложения, искания и всякакъв 
род материали, които касаят работата на Общинския съвет. Възражението 

е с вх. № 579/27.12. 2011 г. беше депозирано с обедната поща, негови 

податели са, както сами са се записали – представители на малкия и 

среден бизнес: инж. Цв. Тодоров – собственик ЕТ 

„ТЕРМОИНЖЕНЕРИНГ – ЦТ” и инж. Антон Пеев ЕТ „Антон Пеев”. Тъй 

като касае обаче  разглежданата  докладна записка и ще бъде 
безпредметно отнасянето му по – нататък във времето, ще ви скицирам за 
какво се отнася възражението. 
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Първо се сочи, че има извършено процедурно нарушение при 

приемането на докладната записка, тъй като тя била представена в 
комисиите без предварително обсъждане в Консултативен съвет. Не се 
сочи, какъв е този съвет, какъв статут има.  

Второ: Такса смет за 2012 година пак е определена в противоречие с 
чл.67, ал.1 от ЗМДТ, тъй като се използва данъчна или отчетна стойност, а 
не количеството на битовите отпадъци. 

Трето: Болшинството от фирмите не генерират битови отпадъци. 

Другият пункт във възражението е, че фирмите имат право по ЗМДТ 

да сключат директен договор с фирмата оператор за Община Разград. 

Петият пункт: Предлаганата такса на контейнер от 1,1 кум.м. е 5729 

лв. Тя е нереална според вносителите на това възражение. Дава се и 

конкретен пример. 

Шестата позиция е за тъй наречените „бонуси”. Има критика по 

отношение на предлаганото облекчение за бизнеса. 
Седмата точка е относно предложеното 70% събираемост, което е 

посочено, че е  преизпълнена на 80% считат, че това не е вярно. 

И в заключение излагат своята позиция, че предложенията в 
докладната размери на такса  смет през 2012 г. ще доведат до по – високи 

налози за фирмите спрямо 2011 г. и това ще влоши не лекото финансово 

положение на тези фирми.  

Предлагат Общинският съвет да сформира постоянна комисия за 
разработване на система за отчитане на битовите отпадъци с цел 

заплащане на такса смет според количеството генерирани отпадъци на 
територията на Община Разград. 

И така, само за информация ви подавам това възражение от двама 
граждани, бизнесмени от нашата община.  

Господин Цонев, имате ли готовност по въпросите? 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. кмет на Община Разград 

Да. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Заповядайте. 
 

Г-н Любомир Цонев – зам. кмет на Община Разград 

Ще си позволя все пак, като чух това предложение от двамата 
граждани бизнесмени да припомня нещо: Първо – последното твърдение, 
че по този начин се увеличава облога не е вярно, защото ние запазваме 
облога 6,5, не го променяме и въвеждаме преференции за бизнеса в т.ч. и 

на контейнер.  
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Второто: понеже твърдят, че на контейнер сумата 5729 лв. е била 
висока, ще ви прочета колко е в Исперих – 1 221, 22 лв. на контейнер, 

докладната, която са я приели Исперих, да не ви казвам на Кубрат колко е. 
Това е в Исперих, като пример го давам само. Повече няма да коментирам 

предложението на тези двама бизнесмени.  

Сега отговори на въпросите на господин Иво Димитров. Позволете 
ми да започна отзад напред защото са ми по – пресни така като ги гледам. 

Уважаеми господин Димитров, 
Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Въпросчето е: Кога е прието и с какъв акт увеличението за 
депониране  на  отпадъците на депото? 

Прието е с акт на Народното събрание по предложение на 
Министерския съвет 2010 година, т.е. от настоящото Народно събрание и 

то е свързано с промените на Закона за управление на отпадъците и както 

споменах въведени са два нови члена 71а и 71е, с което се натоварват 
общините да правят тези отчисления задължително. Без тях не можем да 
избягаме, другото е неспазване на Закона, което предполагам, че ще бъде 
санкциониране спрямо Кмета на Общината и не би следвало да го 

коментираме като Общински съвет. Това е задължение на Закон приет от 
настоящото Народно събрание.  

 

= По каква методика е изчислена таксата на един брой контейнер?  

Ами, аз Ви дадох преди малко един пример за това какво се предлага 
в гр. Кубрат, а при нас ето я методиката точна и ясна – имаме цена на 
контейнер, срок на амортизация 4 години, цена за обслужване на 
контейнер, брой на обслужване на контейнер, количества отпадък, който 

се събира в един контейнер приравнени съгласно норма, която е 
официална за съответния съд за смет и така направени сметките към които 

се прибавя цената за услугата за депониране и тези отчисления, които 

споменах, които са задължителни и трябва да ги внасяме, излиза 5729,83 

лв. Това е за гр. Разград. Направили сме по същата методика изчисления 
за всички населени места. Ето господин Димитров, може да се запознаете 
с тях.  

 

= Правени ли са разчети в общинска администрация за въвеждане на 
такса смет на ползвател, съобразно чл.67, ал.2 от Закона за местните 
данъци и такси и какви са резултатите от тези разчети? 

Резултати няма, защото разчети такива не са правени. Ние много пъти 

сме го коментирали, какво се случва на ползвател. Ползвателя е този, 

който ползва съответното жилище. Много често ползвател се явява и 

наемателя на жилището. Каква отговорност и по какъв начин ние можем 

спрямо този наемател да упражним правата по смисъла на Закона за да си 
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търсим примерно приходите, които той по един или друг начин ще  
забави. Това е единствено и само може да бъде упражнено спрямо 

собственика, не че Закона не го позволява и не дава, но вече нещата стават 
много по – различни. Реда е много по – различен и много по – тежък за да 
можем да си съберем приходите. Освен това знаем, че има ползватели 

които обитават много как да кажа, жилища с много ниска данъчна оценка 
или имотите им не са никак привлекателни и стабилни. Т.е. този имот 
може да бъде с данъчна оценка 1000 лв. и знаем кои ползватели или 

собственици обитават тези имоти. Знаем какъв им е статуса, какви им са 
семейните доходи и какво би се случило ако те плащат наравно с един 

ползвател, който обитава едно жилище от 200 квадрата, една хубава 
голяма къща с дворно място, екстра и т.н. Тоест да се плаща еднакво. За 
мен това нещо в близките години, в България не може да се случи и няма 
логика. Защото колкото е по-голям имота, извинявайте но той генерира 
повече домашна смет. Друго е да поддържаш един мижав имот, пардон за 
израза, колко смет и едно бедно семейство с ниски доходи колко смет 
може да генерира и едно по – богато семейство с един голям имот, голям 

дом, който трябва да се поддържа, който трябва да се почиства, който 

сигурно има чистачка, сигурно има и човек който поддържа парното и 

т.н., нали разликата е голяма. Не можем да ги приравним и да ги сложим 

на една тепсия и да кажем: Ти плащаш 20 лв. и ти плащаш 20 лв. Това 
просто не може да се случи в близките години в България. Затова, след 

такъв анализ ние подробни сметки за ползвател не сме правили. А, тя е 
много проста – броя на ползвателите на имотите разделяме на разходите и 

получаваме всеки един колко трябва да плаща, но не е справедливо все 
още това да се случи в България.  

Това ми е отговора по точка пет.  
= По точка четвърта: Правени ли са разчети в общинска 

администрация за въвеждане на такса смет според количеството на битови 

отпадъци, съобразно чл. 67, ал. 1? 

Такъв разчет в България никой не може да направи. Такъв разчет 
80%, да не кажа 90% от страните на Европа никой не може да направи. 

Няма как да го направи, защото според количеството отпадък за да може 
да се измери точно трябва всяко семейство, всяко домакинство да си 

събира някъде отпадъка, като мине колата, тя трябва да бъде с кантарно 

устройство, той да изнесе отпадъка, кантарното устройство да го притегли 

и да каже – тук са 5 килограма, тук са 10 килограма, тук са 2 килограма и 

по цена плащаш еди колко си. Това го има само в много малко общини в 
Европа. Това не може да се случи. Значи контейнера е просто измислено 

количество, но понеже други общини са го въвели като преференция за 
бизнеса, има няколко общини в България, затова и ние решихме да се 
присъединим към тях, понеже много натиска бизнеса и лобито в 
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Общинския съвет за бизнеса това да се случи го направихме. Но това е 
измислено количество. Това не може да бъде точно. Казах ви, че това 
трябва да се тегли. Нашето кантарно устройство за съжаление е на депото. 

Не можем да караме хората да си носят боклуците на депото, те просто 

няма да ги занесат. Да не говорим които са ловджии, които се разхождат 
из полето, из горите и виждат какви отпадъци от бизнеса има изхвърлен – 

картони, кашони, бутилки пластмасови и всякакви и разни други и т.н. и 

т.н. Значи, ей това ще се случи. Досега малко сме го овладяли, но това ще 
се случи. Това ми е отговора.  

 

= Какъв е към момента преходния остатък събран от такса смет в 
Община Разград? 

Има такъв. Той си е един хубав резерв. Той няма къде да отиде. Той 

си е на Общината и съгласно Закона може да се разходва единствено и 

само за такива дейности, свързани с чистотата. Не можем да правим 

отклонения, с изключение на вътрешни заеми, подходи които правим, с 
цел да обезпечим други потребности. И ще ви кажа от този остатък в 
момента за какво се използва. За това, че държавата по европроектите ни 

дължи 1 900 000 лв., че имаме от година и половина неразплатени 

приключили проекти, не знам защо, не вярвам  да има толкова пари при 

господин Дянков и той да ги задържа, по ми се струва обратното, но не 
искам да коментирам и не ми е от чергата. Но държавата ни дължи към 

момента 1 900 000 лв. Това са общински блокирани средства, които 

чакаме да ни бъдат преведени за да ги възстановим. Огромна част от тези 

средства са от тези натрупаните резерви от такса смет. След като 

държавата благоволи и ни преведе тези пари ние ще ги върнем по 

сметката на „Чистотата”. Никакъв проблем няма. Те не се губят, но те са 
един резерв, с който ние доплащаме разликата между приходната и 

разходната част ежегодната за битовите отпадъци. Както виждате 
разходната част не си съвпада с приходната. Тази година отговарям и на 
горния въпрос паралелно с това планираните приходи за 2011 година бяха 
2 500 000 лв., разходната ни част беше близо 3 100 000 лв. Не сме 
похарчили 3 100 000 лв. Значи, даваме си възможност в разходната част да 
покриваме всички потребности, като видим, че не ни достига финансовия 
ресурс почваме да се свиваме. И това го правим почти ежегодно. Така, че 
ще изразходваме много по – малко от 3 100 000 лв. независимо, че това са 
одобрени план – сметки за 2011 година. Значи, планирани са 2 500 000 лв., 
от недобори от предходни години и повишено събиране сме събрали 

около 2 700 000 лв. По тези разчети, ако приемете докладната записка 
нашите очаквания са да съберем 3 000 000. Виждате каква е разходната 
част по план – сметките 3 500 000 лв. Точно тези разлики ако изпълним 

всички набелязани мероприятия по разходната част, разликата ще 
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покрием от този остатък който се е натрупал от предходните години. Но 

този остатък, ако не се одобрят тези план – сметки, а даже и да се одобрят, 
ако не се използва рационално той ще се стопи за 2 – 3 години и след това 
какво правим си задаваме въпроса. Така, че нека да го имаме и наистина 
да покриваме тези разлики между приходната и разходната част за да 
можем наистина да осъществяваме дейността така както е разписано в 
Закона, така както е разписано като задължение на Общината и на Кмета. 
Вземете и отворете Закона за управление на отпадъците. Още от началото 

започва със задължение на Кмета. Общините задължават, Кмета се 
задължава, никой не го интересува Кмета как ще го организира това нещо. 

И пише – при неизпълнение Административно наказателни разпоредби, 

две страници. Затова много ви моля още веднъж казвам, разбирам 

политиката по тази тема, но нека да бъдем прагматични и да бъдем 

реалисти. Да оставим политиката назад, щото няма кой да изпълнява 
задълженията, защото Европа го иска, нашето законодателство го вкара в 
своето и задължава нас и ние трябва да бъдем адекватни на това 
законодателство.  

Ами аз между другото отговорих и на първия въпрос господин 

Димитров.  
 

Г-н Иво Димитров - КП „СК - СДС, ДСБ” 

Само на третия, като сума за да няма политика. 
 

Г-н Любомир Цонев – зам. кмет на Община Разград 

А, да, да. За да няма политика остатъка е около милион и триста 
хиляди лева, преходния.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря господин Цонев. Господин Димитров, уточняващи 

въпроси.  

 

Г-н Иво Димитров - КП „СК - СДС, ДСБ” 

Удовлетворен съм напълно, благодаря.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

И аз благодаря. Господин Николов, заповядайте. 
 

Г-н Никола Николов - КП „СК - СДС, ДСБ” 

Аз благодаря на господин Цонев, че така подробно отговори на 
въпросите на моя колега. Аз имам съвсем прост въпрос, защото смятам, че 
наистина таксите събирани от населението е въпрос наистина на политика 
и господин Цонев въпреки, че два или три пъти ни призова да я загърбим 



 

 

 

31

моят въпрос е абсолютно ясен. На нас ,общинските съветници в Разград 

ни се налага да вдигнем таксата смет за населението с 50%, благодарение 
на това, което направи мнозинството в Народното събрание. Благодарение 
на това, че това мнозинство прие такива промени в Закона, които 

предопределят едно увеличение на таксата смет ,без да е възможно 

Общината да успява да предоставя по – добра услуга на населението, 

разбира се вероятно имат своите основания и затова питам господин 

Цонев: Практически това увеличение е продиктувано от промяната в 
Закона за управление на отпадъците и приета от сегашното мнозинство на 
ГЕРБ в Народното събрание, нали така?  

 

Г-н Любомир Цонев – зам. кмет на Община Разград 

От сегашното Народно събрание да.  
 

Г-н Никола Николов - КП „СК - СДС, ДСБ” 

В Народното събрание се гласува господин Цонев и се гласува от 
избраните народни представители, затова питам.  

 

Г-н Любомир Цонев – зам. кмет на Община Разград 

Ами, така е.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

От кого е приет този норматив, това пита господин Николов. 
 

Г-н Любомир Цонев – зам. кмет на Община Разград 

От сегашното Народно събрание, сега не мога да кажа, ГЕРБ 

наистина има мнозинство там, не мога да кажа кой е гласувал „ЗА”, кой е 
гласувал „против”. 

 

Г-н Никола Николов - КП „СК - СДС, ДСБ” 

Добре, благодаря. Нека нашите съграждани да знаят защо се налага да 
плащат повече такса смет без да получават по – добра услуга, 
отчислявайки тези суми за които стана дума в един фонд, който в 
бъдещето нещо ще направи, дали те ще го доживеят или няма това е друг 
въпрос. Въпроса е, че сега ние трябва да плащаме по – висока такса смет 
защото така е решило мнозинството в Народното събрание.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря господин Николов. Имате ли други въпроси към вносителя 
на докладната записка? Заповядайте. 

 

Г-жа Радиана Димитрова – ПП „ГЕРБ” 
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Аз съм провокирана и бих искала ако може господин Цонев да даде 
информация: Колко са депонираните отпадъци за 2011 година? Колко 

тона са и колко очаква да са през 2012 за да можем да направим една 
проста сметка. Миналата година са 3 лв., сега са 6 лв., нали Народното 

събрание е променило някои нормативни актове за да можем да направим 

сметка тези 6 лв.  на тон колко хиляди лева увеличават така да се каже 
данъчното бреме? Не данъчното бреме въпреки, че такса битови отпадъци 

си е чиста форма данък. Така, че господин Цонев, моля кажете ми: Колко 

тона за 2011 година са депонираните отпадъци?  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря за въпроса. Готов ли сте господин Цонев да отговорите на 
въпроса? 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. кмет на Община Разград 

Да. Аз преди малко споменах. Общо за 2011 година на депото са 
депонирани 45 840 тона. От другите общини са депонирани 12 610 тона.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

В това число. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. кмет на Община Разград 

Да, в това число. Извадете разликата и ще видите за Разград. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Уточняващи въпроси госпожо Димитрова, имате ли? 

Господин Цонев, ако обичате още веднъж повторете цифрите. 
 

Г-н Любомир Цонев – зам. кмет на Община Разград 

Разчета за 2012 година е същия. Общо 45 840 тона. Това се подава в 
РИОСВ – Русе, може да вземете справка оттам. Това е за единадесет 
месеца и миналата година декември месец са осребрени, но там са 
цифрите, плюс минус 20, 30, 40 тона мисля, че не са толкова важни. 

Другите общини освен Разград са депонирали 12 610 тона и 280 

килограма.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Разликата е за Община Разград. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. кмет на Община Разград 

Да. 
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Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Госпожо Димитрова, уточняващи въпроси? 

 

Г-жа Радиана Димитрова – ПП „ГЕРБ” 

Не, благодаря. Просто аз набързо сметнах, че разликата е около 

250 000 лв. Така, че …. Нали очаквате за 2012 година същото. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. кмет на Община Разград 

Ама 2012 от 3 лв. едната такса става 9 лв. и тогава става 12 лв. и 86 

стотинки, близо 13 лв. А 13 лв. умножете по това нещо ще видите колко е 
сумата. 

 

Г-жа Радиана Димитрова – ПП „ГЕРБ” 

Не, не аз смятам разликата каква е, защото тези 3 лв. миналата година 
сме ги плащали, сега е 6 лв.  

 

Г-н Любомир Цонев – зам. кмет на Община Разград 

Ама всяка година се плащат.  
 

Г-жа Радиана Димитрова – ПП „ГЕРБ” 

Да, да сега са 6 лв., плащаме повече нали така? 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. кмет на Община Разград 

Да, 6 лв. повече.  
 

Г-жа Радиана Димитрова – ПП „ГЕРБ” 

Да, благодаря Ви.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Имате ли други въпроси? Господин Василев, заповядайте. 
 

Г-н Петър Василев – ПП „ГЕРБ” 

Аз имам два въпроса: 
1. Искано ли е становище от кметовете на населените места при 

определяне на съответните промили? 

2. Как и кой осъществява контрол на дейностите по събиране на 
битовите отпадъци и има ли наложени санкции през 2010 и 2011 година? 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Успяхте ли да запишете въпросите господин Цонев? Заповядайте за 
отговор.  
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Г-н Любомир Цонев – зам. кмет на Община Разград 

Становище от кметовете не сме искали, само сме го обсъдили и сме 
им казали, че ще има такова предложение. Но, при разговорите, ей сега се 
обърнете към тях ще видите, че техните искания са в повече от това, което 

в момента правим и сигурно болшинството от тях са съгласни да имаме 
тази услуга като променим и то качеството което е досега, като променим 

и промилите. Ще Ви кажа защо: Ето една проста сметчица, пак с примери 

ще  Ви дам. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Докато ги намери господин Цонев сметките аз само да вметна, че 
съгласно Правилника и Закона всички кметове на населени места имат 
право да участват, не само да присъстват, но и да участват с предложения 
както на комисиите, така и на Общинския съвет. И аз се обръщам към тях 

с призив да се възползват от това си право, защото не е необходимо да се 
иска някакво специално тяхно становище. Знаете, че се обявява 
заседанието на постоянните комисии, с дневния ред. Трябва да ви кажа, че 
на нито една от трите комисии, които разглеждаха тази докладна записка 
за съжаление не присъстваха кметове на населени места и това е още 
веднъж повод да ги подсетя, че предстои приемане на бюджета и е хубаво 

там да си дадете своевременно становищата, възраженията ще бъдат 
отчетени.  

Намерихте ли си сметките господин Цонев? Заповядайте за да 
продължим. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. кмет на Община Разград 

Примерно за една група села: Гецово, Недоклан, Стражец, Пороище 
средно при данъчна оценка 4 352 лв. плащат 10.00 лв. И други населени 

места – 4 469 лв. примерно в Ясеновец плащат 10.00 лв. Това е при такава 
стойност. А масово са къщите с данъчни оценки по 1 000 и 2 000 лв., ето 

господин Димитров е тук и ще каже. При 1 000 лв. направете сметка колко 

плащат – 2.00 лв. При 2 000 лв. плаща 4.00 лв., по – малко от една кутия 
цигари за една година, да не забравяме за една година. Това са смешни 

цени. Затова от населени места, както ви казах, да не ви чета пак 

справките, събираме по 5,6,7, 8 хиляди лева. Това е смешно за една 
година.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

И още един въпрос имаше за контрола. 
 

Г-н Любомир Цонев – зам. кмет на Община Разград 
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Контролът е ежедневен. Има монтирани джипиеси на всички машини, 

които обслужват населените места. Кметовете на населените места са 
задължени да подписват протокол, ако не го подписват е за тяхна сметка, 
не то не може без подписан протокол, ако не го подписват както трябва е 
за тяхна сметка. Т.е. когато отиде машината те трябва да подпишат 
протокол, че машината е минала и обслужила всички контейнери, 

примерно три пъти месечно, три пъти е минала машината и те трябва да 
подпишат протокол, в противен случай ние не плащаме. Още веднъж 

казвам, ако кмета на населеното място подписва юнашки протокола, той 

носи отговорност. Четири пъти обслужване, четири пъти че е минала 
машината. Всеки ден в Разград осъществяваме контрол, всеки ден има 
човечета, които контролират и подписват ежедневни протоколи за 
Разград, в това число колко квадратни метра са изметени, колко квадратни 

метра са почистени, защото ви казах, че ние сме на единични цени, не на 
юнашко доверие. Имаме създадена организация за контрол.   

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Уточняващи въпроси. 

 

Г-н Петър Василев – ПП „ГЕРБ” 

Има ли наложени санкции за 2010, 2011 година по договора? 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Тоест, ако има констатирани нарушения, дали има санкции. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. кмет на Община Разград 

Обясних, че имаме нов договор от два месеца. Сега работим по новия 
договор. По стария договор санкции не сме имали досега. Имали сме през 
зимния период, не мога да си спомня през 2010 година ли беше, през 
зимния период когато направиха отстъпление от качеството и понеже 
правилата бяха такива там се плаща на твърдо договорена цена, там им 

наложихме санкции. Сега по новия договор санкции се налагат за недобре 
почистено място, за неизпълнена дейност, която се санкционира и сме 
констатирали.   

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря господин Цонев. Има ли други въпроси? Господин Ролев, 
заповядайте. 

 

Г-н Теодор Ролев - КП „СК - СДС, ДСБ” 

Аз имам въпрос към вносителя и той е следния: Има ли информация 
господин Цонев каква е таксата по чл.66, ал.1, това е такса която се събира 
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от лица заявили за ползване на контейнери тип Бобър в съседни нам 

Областни центрове, защото те са също така и общински и смятам, че ако 

трябва да правим някакви сравнения би следвало и би било по – добре да 
се сравняваме с тях, отколкото с общини като Кубрат и Исперих. Смятам, 

че това влияе на бизнес климата в Общината и ако трябва да бъдем 

конкурентни трябва да се сравняваме с тях. По - конкретно ме интересува 
има ли информация каква е тази сума в Търговище, Шумен, Русе, близки 

нам Областни градове? 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. кмет на Община Разград 

Имам такава справка, но в момента не я нося, трябва да Ви кажа, че е 
по – висока от нашата. Във всички случаи е по – висока от нашата. Аз ви 

казах за Кубрат и Исперих, но във всички случаи е по – висока от нашата. 
Имам такса на вдигане на контейнер за депониране на тон. В Разград 

нашето депониране е 11.52 лв. Ще Ви кажа в Ловеч колко е – 23,38 лв.; в 
Добрич 14,58 лв.; в Русе – 13.00 лв.; Силистра – 28.00 лв. Говоря за 
депото. Имам цени за вдигане на контейнер в градовете, само да сравня 
защото е свързано с разходната част – при нас е 4,56 лв., вижте в Ловеч 

колко е – 4,64 лв., доближаваме се; Добрич 6,50 лв.; Плевен 5,18 лв.; 
София 5,50 лв.; Варна 7,20 лв.; Дупница 7,44 лв.; Етрополе 5,76 лв.; Ямбол 

4,92 лв.; Русе 6,96 лв., защото влияе на разходната част затова неслучайно 

тук съм го взел, много цифрички с които разполагам, но специално това го 

имах, но в момента не разполагам с тази информация, но е в повече. На 
едно място да е близко до нашето. Търговище мисля, че бяха близко да 
нашите. Все са със 7, 8 хиляди нагоре, че и по 11 000 лв. има. 

/ На господин Цонев  му дават справка от общинска 

администрация/. 
Ловеч – 5 800; Шумен – 11 000. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря господин Цонев. Господин Ролев, уточняващи въпроси 

имате ли? 

 

Г-н Теодор Ролев - КП „СК - СДС, ДСБ” 

Аз бих могъл да подпомогна вносителя тъй като съм направил такава 
справка: В Търговище е 2 640 лв. при 104 пъти извозване годишно; в Русе 
тя е 2 515 лв., не е уточнено при колко пъти извозване годишно, а в 
Шумен тя е на кубичен метър – 30,93 лв.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Сега да попитаме господин Цонев коментар или уточняване по 

данните, които са изнесени? 
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Г-н Любомир Цонев – зам. кмет на Община Разград 

Ами то си личи за 104 пъти извозване – 2 640 лв. Умножете по 3 и ще 
видите цената, защото при нас е 360 пъти. Умножете я по 3 да видим 

колко ще се получи.  

 

Г-н Теодор Ролев - КП „СК - СДС, ДСБ” 

Нямам коментар върху това, по – скоро бих изразил някакво 

становище, че би следвало и в Община Разград да имат право 

ползвателите на контейнери да заявяват количеството честотата на 
извозване.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Значи стана дума, че по – различни критерии се 
изчисляват тези цифри затова са несъпоставими в случая. Имате ли други 

въпроси към вносителя на докладната записка?  

Ако няма преминаваме към дебати. Тъй като е много сериозен 

проблемът, очевидно ще има много желаещи за изказване аз ще си 

позволя само да припомня правилата по нашия Правилник, че до 10 

минути е регламента на всяко едно изказване и, че всеки общински 

съветник само по – веднъж по този въпрос може да взема думата. 
Заповядайте. Докато обмисляте вашите позиции искам да се извиня на 
Кмета на с. Раковски, той беше единственият, който присъства на 
заседание на постоянните комисии, моля да ме извините. Заповядайте за 
коментар, становища по докладната записка и на база на отговорите, 
които се получиха на база вашите въпроси, имате думата.  

Господин Николов, заповядайте.  
 

Г-н Никола Николов - КП „СК - СДС, ДСБ” 

Уважаема госпожо Председател, 

Господин Кмете и колеги, 

Групата общински съветници на Синята коалиция поздравява 
вносителя на докладната записка тъй като за първи път се дава 
възможност наистина да облекчим плащането на такса смет от страна на 
бизнеса. Това, както всички знаете е много старо наше предложение и сега 
сме изключително доволни да го видим залегнало в предложението за 
догодина за определяне такса смет, с възможността да се заплаща на 
контейнер. Очевидно е тука какво се получава, по този начин ще се 
опитам да отговоря на всички въпроси, които бяха зададени: Колко се 
заплаща в съседни общини или колко се заплаща в другия край на 
България – никакво значение няма това за бизнеса тъй като той ще си 

направи сметка кое от двете неща по – малко да плаща, дали да се плаща 
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на основа на оценката или да се възползва от възможността да плаща 
5 700 лв. за контейнер. Очевидно е, че голяма част от фирмите ще заявят 
по един контейнер или само тези, които имат нужда от два ще заявяват 
повече, така или иначе такса смет от догодина за бизнеса ще намалее, 
особено за малкия и среден бизнес ще намалее значително. Наистина 
значително защото средно заплащаната на фирма, става дума за работеща 
фирма такса смет в Община Разград се движи между 12 и 15 хиляди лева и 

това ще даде възможност бизнеса наистина да плати два пъти по – малко 

такса смет. Това първо. След това се въвеждат преференции или по – 

ниски такси смет, които наистина са ориентирани към фирмите които 

работят, към фирмите които инвестират в нашия град, което също знаете, 
че ние сме привърженици точно на онези преференции които би могла да 
дава Общината, с цел да насърчава инвестициите и да облекчава 
инвестициите в Разградска община. Разбира се ние имаме предложение, 
което ще защитя когато му дойде времето затова и същите преференции 

да са валидни когато се създават и работни места. Ето тези два факта са 
достатъчни за нас за да подкрепим предложението на общинското 

ръководство за такса смет за догодина като сме убедени, че това е 
правилния подход за: първо -поддържане на чистотата в нашия град, 

знаете, че той наистина се поддържа както трябва и да облекчим 

разходите на предприемачите в града ни. Ние общинските съветници от 
Синята коалиция ще гласуваме „ЗА” това предложение.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря господин Николов. Имате думата колеги. Заповядайте 
господин Бояджиев.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Уважаема госпожо Председател, 

Дами и господа общински съветници, 

Безспорно е, че когато в Общинския съвет се взема решение, то се 
взема всяка година по това време по отношение определяне политиката на 
Общината за следващите 365 дни какво ще бъде състоянието и визията на 
града ни нормално е да има елементи на емоция. Аз 20 години присъствам 

в тази зала и като общински съветник, долу на редовата банка, шест 
години като Кмет на Общината всяка година такава емоция е имало. В 

интерес на истината вземали сме и решения чисто политически, които не 
са почивали на здравата логика на реалните потребности за Общината и за 
бюджета, включително и този промил който в момента се налага да 
коригираме беше пак взет по силата на политически емоции преди 3 

години. Но, аз мисля, че тази година се постарахме да ви представим 

ясната палитра на потребностите като средства, разходите като начин, 
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като механизъм на изразходване за да се запази това изключително добро 

ниво на обслужване на хората в Разградска община. Трябва да ви кажа, че 
цяла Европа, с господин Цонев имахме възможност когато стартирахме по 

тези процедури ние посетихме Австрия, запознахме се с австрийския 
опит, аз бях и в Германия на световното изложение, технологично 

оборудване и т.н. Да, вярно е, че в някои от водещите европейски държави 

там се плаща на базата на реално потребление. Но какво видях с очите си, 

което реално както каза и Цонев не може да стане в България. Там всяко 

домакинство пред дворчето си има съд за смет, който е в рамките на 110 

литра като обем и всеки си изхвърля и си обслужва разходите в това 
съдче. И там действително видяхме с господин Цонев техниката, която е с 
кантарното устройство, която минава, която претегля, подписва се 
съответно собственика, той самия заявява кога, на коя дата, в колко часа 
да мине колата и това вече е един доказан механизъм, който работи от 
много, много години в Австрия. Специално проучихме опита на 
Заубермахер как те работят с населението. Но, аз там не видях никъде и 

никой не чух да се оплаче, че комшията му хвърля в неговия контейнер. 

Аз там никъде не видях някой да притичва, да се оглежда и да отива и да 
си изсипва отпадъчната смес в друг контейнер. Хората бяха спокойни, 

даже нямаше и катинари на тези контейнерчета. Какво става у нас, в 
България. Ние имаме „Бобри”, които са поставени на конкретни места и 

всеки един от населението на нашата Община, независимо дали е в 
Разград, в Раковски или в някое друго населено място той си го знае. 
Отделно от тези „Бобри” ние имаме 60 гнезда, а те понамаляха защото 

бяха позапалени където имаме разделно събиране. Това са други 

пластмасови контейнери, които са в синьо, в зелено и в жълто и хората от 
Разград ги знаят, защото Разград само попада в тази екстра. А знаете ли 

каква е трагедията когато дойде време те да бъдат обслужени, защото те 
се обслужват от същата фирма по договор с Екопак. Всички тези 

контейнери вместо със стъклен амбалаж, вместо с хартия или пластмаса се 
пълнят с битов отпадък. И тъй като периодичността при тях е различна за 
събирането отколкото на „Бобрите” които са по нашия основен договор се 
получават съвсем нормално, на базата на биологичното гниене огнища. 
Освен всичко друго една част от тях просто бяха изгорени и разтопени 

защото недобросъвестни граждани си хвърлят в тези пластмасови 

контейнери за разделно събиране горещата пепел от печките които всяка 
сутрин чистят. Това е нашият български принос в развитието на този вид 

услуга. А тази услуга, както сами се убеждавате тя не е евтина. И трябва 
да ви кажа, че тя от година на година ще става все по – скъпо удоволствие 
защото в една Австрия стойността, задължението към общинския бюджет 
на едно домакинство е в рамките между 500 и 800 евра, между 1000 и 

1600 лв. Да, някой ще каже: различен е стандарта. Различен е, безспорно 
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но и за техния стандарт това не са малко пари, които всеки един плаща и 

затова всеки един работи на принципа на самоконтрола по отношение 
изпълнението на своите задължения, по отношение ползването на тази вид 

услуга. Каза ви господин Цонев нормативно се заложиха такси, които 

прогресивно, в рамките на този мандат, нашия мандат четирикратно ще се 
вдигнат. И ако започнахме от 200 000 лв. ще завършим на 1 200 000 лв. 
Тези пари няма откъде да дойдат. Тези пари и хората в Общината и хората 
в населените места трябва да знаят, че това ще бъде отново наше 
задължение. То ще влезе и ще се калкулира в тези средства които ще се 
събират на базата на промилите. И аз не искам да бъда пророк но мисля, 
че до края на мандата ще се наложи още едно увеличение. Просто пътя е 
натам. Той няма как да върви по обратната скала. Защото този резерв, 
който сме го кумулирали, господин Цонев ви каза какъв е и за какво може 
да се използва, защото тези пари които сега ще ги кумулираме, този 

милион и двеста, те са пак целеви средства и да, може би ще се задържи 

някакво ниво ако тези средства ги изразходваме целево в доразвитието на 
инфраструктурата на нашето сметище. Защото уважаеми колеги, чухте 
какво се депонира на нашето сметище за една година, за 2011 – 45 000 от 
които 25 – 26 са битов отпадък от Община Разград, а останалото от 
общините. Община Исперих близо 7 000, Община Кубрат, която е не по – 

малка от Община Исперих – 1 400 тона. Защо е така? Ами защото, веднага 
ще ви кажа – защото в Община Исперих там  оператор е същата фирма, 
която обслужва и Разград. А в Община Кубрат просто не се депонира този 

отпадък на сметището в Разград. Една част от него е там някъде незнайно. 

Не искам да се меся в политиката на колегите, които ръководят тези 

процеси. Но тя е същата история и Лозница и в Цар Калоян тъй като всяка 
община си има своя собствена система. Но нека да говорим реално. Може 
ли да има такава разлика между Исперих и между Кубрат? Естествено е, 
че една голяма част от този боклук не се депонира на нашето сметище и 

ще ви кажа защо. Защото всяка една община си плаща съответните 
задължения – такси на базата на депониране, защото за развитието на 
нашето сметище има ангажимент не само Община Разград, която е 
оператора и която отговаря за това модерно и европейско сметище тъй 

като то се намира на територията на Община Разград. Там трябва да се 
депонира, имаме изградено НПО сдружение с нестопанска цел, което да 
управлява тази инфраструктура и бягат някои общини като по този начин 

смятат, че намалявайки дела си решават проблема. То до едно време ще 
бъде, докато ги хванат онези колеги от Русе с дебелите кочани и тогава 
тръгне в действие това за което говори господин Цонев – санкциониращия 
административен механизъм. От друга гледна точка аз мисля, че дори и 

сега това което го вземаме пак отново е с конкретен социален елемент. 
Значи, аз не искам да деля хората на граждани от гр. Разград и на 
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граждани, които живеят в отделните населени места, но ние имаме 
разчетите, във всяко селище какво се кумулира, какво се дължи и какво се 
събира. В цял свят и навсякъде в Европа, ама няма живеещи на село, 

живеещи в града и на тази база да има някакво разделение. Всеки си 

плаща задълженията такива каквито той ги е създал, а той ги създава на 
базата на този боклук или на базата на това което кумулира на 
територията на сметището, което минава през съответните „Бобри” и се 
изнася със съответната машина на регионалното наше сметище. И тази 

година ние пак имаме едно уравняване по населени места – първа група, 
втора група, трета група, четвърта група, пета група. Това са разходи, 

които някой друг ги поема, това трябва да се знае. И наистина тъй като 

тука се върши и политика и всеки защитава някаква група или интереси, 

но не може интереса на едните да бъде за сметка на интереса на другите. 
И ще дойде това време когато всеки ще трябва да си плаща реалните 
разходи за тази изключително специфична услуга. И аз затова ви моля да 
подкрепите проектите за решение защото както сами се убеждавате сме се 
постарали да ги балансираме в максимална степен. Да, вярно е, че тази 

година ни вмениха и допълнителни задължения, каза го и господин Цонев, 
включително и пътната мрежа трябва да обслужваме защото и там се 
кумулира такъв боклук, защото на много места като тръгнеш може по това 
да съдиш за културата и бита на хората които изхвърлят по пътищата или 

край пътищата, в сервитутните зони и много добре знаете край паркинги и 

други места какво кумулиране има на пластмаса и на какви ли не, и на 
какви ли не боклуци, но след като вървим по европейски път и европейски 

модел трябва да се съобразяваме и трябва да заделяме този ресурс и всеки 

да го вади от джоба си за да може да ги решаваме тези ангажименти. 

В този смисъл моля да подкрепите проектите за решения защото 

убеден съм, че те са наистина в интерес на хората които живеят в нашата 
Община и те го заслужават и не бива да ги лишавате. Обратното, трябва да 
е ясно също какво следва – неприемането на план сметките това 
автоматически означава на сега съществуващите и при тези нови 

завишения и изисквания това означава трайно нарушаване на тази услуга. 
Как ще се компенсира? Трябва да се компенсира на базата на 
периодичността, което означава в Разград от всекидневно събиране, 
съответно разсрочване във времето. То абсолютно същото ще касае и в 
селата. И на нашите кметове достатъчно добре им го обяснихме. Колкото 

повече контейнери има, колкото повече „Бобри” се появяват във всяко 

едно населено место те ще бъдат вече реално калкулирани като 

задължение към хората които обслужват. Това е пътя. И трябва да ги 

асимилираме и трябва да ги спазваме тези изисквания, които не сме ги 

наложили ние, а те са наложени по силата на нормативната база, която 

приема Народното събрание, независимо кой какво е гласувал. То става 
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документ и той е абсолютно задължителен, включително и за нас като 

колективен орган за управление на територията на Общината. Благодаря 
ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря, господин Кмет. Имате думата господин Цонев.  
 

Г-н Любомир Цонев – зам. кмет на Община Разград 

Може ли да Ви допълня понеже пред мен е докладната записка на 
Исперих. Разбрахте колко боклук изхвърля. Ето я план - сметката на 
Исперих – сумарно разходи 2 026 500 лв., която изхвърля около 7 000 тона 
боклук. Исперихската община я знаете горе – долу какво представлява. 
Ето я докладната записка, която са я приели. Благодаря. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Имате ли други становища, позиции, изказвания?  

Ако няма, постъпили  са писмени предложения на основание чл. 60 от 
нашия Правилник за корекции и за създаване на нови текстове  в 
раздаденото Ви предложение по докладната записка за проекто – 

решение. Дадени са в едно и също време затова ще ви  ги  зачета.  Исках 

да ви ги подредя по време на тяхното постъпване,  първо беше на г – н 

Никола Николов, ще Ви моля да си отворите докладните записки в частта 
на т. 10, понеже тази точка касае предложенията на общински съветник 

Никола Николов -  в т. 10.1 предложението му е след думата лева да се 
добави „или 3 работни места”, значи „или създадени три работни места”, 

същото се отнася и за т.10.2 , като там предложението е „за шест работни 

места”, за т. 10.3 -предложението е за създаване на 10 работни места, за т. 
10.4- петнадесет работни места, за 10.5 вместо „работни места” 

предложението е „или повече от двайсет работни места”. Освен тези 

предложения за допълване на съществуващите текстове се прави 

предложение за създаване на нова точка 10.6 , която да има следното 

съдържание: „таксите по т. 10.1,  т.10.2,  т.10.3,  т.10.4 и т. 10.5  се 
намаляват с 0.5 %  промила при условие, че ползвателя на услугата сам 

осигури разделно сметосъбиране, което се удостоверява с подписан 

договор с някоя от специализираните фирми за разделно сметосъбиране”. 

Точно ли предадох предложението Ви г-н Никола Николов? Искате ли 

нещо да добавите като коментар, обосновка. Заповядайте. 
      

Г-н Никола Николов – КП „СК – СДС, ДСБ”    

Да. Само много кратко ще добавя , че като още един път казвам, че 
приветствам вносителите за това, че се създават и допълнителни 

преференции освен това да може да се ползва плащане такса на 
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контейнер, допълнителни преференции за бизнеса, а именно с намаляване 
на промилите при съответно реализирани инвестиции от бизнеса и те са 
разпределени на пет стъпки. Очевидно е, че инвестициите са 
изключително важни за тия преференции, но също така е  изключително 

важно да се създават работни места  в Разградска община. Затова аз съм 

направил своето предложение по същия начин да имаме и пет стъпки за 
намаляване на таксата, която плаща бизнеса при условие, че той създава и 

работни места мисля си, че това също е справедливо, като подчертавам 

вероятно бизнеса няма де се ползва от тази преференция поради една 
много проста причина, а именно че плащането на контейнер ще бъде по – 

ниско отколкото заплащането на такса смет на промил. Вероятно има 
някаква направена статистика и ако има такава нека г-н Любомир Цонев 
да също да я сподели с нас. Но според мен наистина би следвало да 
излъчим най- малко и сигнал към бизнеса, че не само инвестициите са 
важни, но и създаването на трайни стабилни работни места, и ние като 

Общински съвет ще насърчаваме това поведение отговорно поведение, 
социално отговорно поведение  на разградския бизнес и първата стъпка в 
тази посока е в приемането на такса смет. А за второто си предложение да 
има една допълнителна преференция за ония фирми, които сами успеят да 
организират разделното събиране на своите отпадъци, да си призная, че 
нямах време да проверя дали това е възможно, но според мен бихме могли 

наистина да създадем и тази екологична отговорност на разградските 
фирми, тъй като аз съм убеден, че те наистина имат такова екологично 

съобразно бизнес -поведение за това и предлагам не съм съвсем убеден 

дали това е възможно да се случи в индивидуално качество единия 
генератор на отпадъци, дали може да подпише директен договор с такава 
фирма и дали ние ще възприемем  такъв модел на поведение но може би  

на този казус ще отговори г-н Любомир Цонев. 
 

Г – жа  Милена Цанева – Председател на ОбС   

      Г-н Димитров. 
 

      Г – н Стоян Димитров   - ПП „БСП” 

      Във връзка с направеното предложение от общинския съветник г – н  

Никола Николов възникват няколко допълнителни въпроса: дадено е 
предложението при условията на алтернативност, или при реализирани 

инвестиции в размери така както са посочени, или разкриване на 
определен брой работни места. Докато за инвестициите има  ясно 

определени критерии и възможност за измерване и уточняване на тези 

параметри, боравенето с такава терминология  като три работни места, 
шест и т.н. поставя много неясноти: първо - за колко време ще бъдат 
разкрити тези работни места, дали по един срочен договор за по един 
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месец или за шест месеца или за цяла година. Второ – от мащабите и 

численият състав на една фирма, едно е една фирма с триста четиристотин 

души да разкрие три работни места и пак не става ясно, за по един месец 

примерно и тогава се поставя въпроса: Следва ли тя да попадне в 
хипотезата на тези преференции? - защото говоря условно един управител 

на една такава фирма, разбира се че без такива затруднения при личен 

състав от няколкостотин човека може да намери възможност да назначи 

определен брой работещи. И за това бихме искали тук заедно с вносителя, 
а и другите общински съветници да помислим как може това нещо да 
стане практически приложимо да има реални критерии за съизмеримост и 

възможности за контрол. В този вид ми се струва че предложението е 
малко общо разхвърляно в едно насипно състояние при което ще създаде 
по – вече проблеми отколкото да допринесе ползи. По принцип 

приветствам идеята не само размера на инвестициите, но и разкриването 

на работни места да бъде стимулирано с това решение на Общинския 
съвет, но би следвало ние като законодатели, защото ние сега правим 

правни норми да направим така правните норми, че да бъдат ясни, 

разбираеми и приложими и щеше да бъде много добре, ако това 
предложение беше направено в Постоянните комисии, за да можем да го 

обмислим.  

 

Г – жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

      Приключихте ли г-н Димитров? Благодаря. Г-н Никола Николов , 
искате думата, заповядайте.  
 

      Г-н Никола Николов – КП”СК – СДС, ДСБ” 

      Веднага мога да кажа, че има такъв текст. Въпросът е, че според мен 

трябва първо да демонстрира волята за това да го приемем и след това 
такъв текст има нали казано е, че е увеличен средно списъчния състав на 
предприятието или на фирмата за предходната година и със съответния 
брои работници и с това решаваме въпроса. 
 

      Г – жа  Милена Цанева – Председател на ОбС 

      Тоест, правите допълнение към вашето предложение.  
 

      Г-н Никола Николов – КП”СК – СДС, ДСБ” 

      Да не бъдат създадени работни места, а увеличен със съответния там 

три, шест, десет и т.н. средно списъчния състав на фирмата за 
предходната година и това решава въпроса. 

 

Г - жа  Милена Цанева – Председател на ОбС 

      Благодаря. Г-н  Димитров. 
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      Г – н Стоян Димитров   - ПП „БСП” 

      За колко време ще бъде увеличен за ден, за месец, или за цялата 
година. 
 

      Г-н Никола Николов – КП”СК – СДС, ДСБ” 

      Предходната година - средно – списъчен състав и това отговаря 
абсолютно желязно на въпроса. 
 

      Г - жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

      Без да се конкретизира вида на трудовия договор.  

   

      Г-н Никола Николов – КП”СК – СДС, ДСБ” 

      Не, не това го решава….. 

 

      Г - жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

      Благодаря.  Г-н Любомир Цонев. 
 

      Г – н Любомир Цонев -  зам. кмет на Община Разград 

      Благодаря Ви. Като вносител и аз да направя съвсем малък 

коментар: г – н Никола Николов много уважавам предложението Ви, 

обаче ако се съгласите с мен вместо „или” сложите „и”, защото „или” 

означава или едната хипотеза или другата хипотеза, което означава, че 
едно предприятие от петстотин човека винаги може да сложи десет човека 
ще спести страшно много пари от тези десет души, а на практика резултат 
няма да има. Т.е. не е направило никаква инвестиция, инвестирало е в 
човешкия ресурс вярно е, но голямото предприятие трима души, шест 
човека са нищо. Винаги ще инвестира за сметка на голямата икономия, 
може да назначи на минимални работни заплати шест човека ще му излезе 
годишно една дребна сумичка, която сумичка той ще избий пет, десет 
пъти от това което дължи с намаления промил. Това е нещото, което 

според мен трябва да се осмисли, ще злоупотребят не искам да кажа, че 
ще злоупотребят, извинявам се, може някои да се възползват  
недобронамерено от такъв текст. 
 

      Г - жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

      Благодаря.  Г – н Николов, имате ли да отговорите на 
предложението. 

 

      Г-н Никола Николов – КП”СК – СДС, ДСБ” 

      Аз съм по - склонен да увеличим изискването за създадените 
работни места защото, колко фирми в Разград имат 500 души работници и 
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аз май, че не се сещам, въпреки твърденията на някои големи 

предприемачи, че в предприятията им работят много хора, това не е 
вярно. Просто лесно се проверява в съответните органи, просто 500 души 

няма в Разград така, че най – вероятно бихме могли да увеличим наистина 
и съм съгласен да се увеличат създадените работни места  но 

алтернативността  е важен елемент от това насърчение, което се предлага 
от вносителите в момента. 
 

      Г - жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

      Благодаря. Някой прави ли конкретно предложение, тъй като се 
размениха мнения по текста, предложен от г – н Николов, конкретно 

предложение значи се запазва позицията за алтернативност на 
предложението.  

Г-н Цонев, Вашето предложение не се възприема от вносителя 
кумулативно да бъде и едното и другото, но има предложение за сметка на 
това да се увеличи пак пропорционално броя на работните места. Имате 
думата и за това да правите предложения, ако се приема по принцип 

отправеното предложение, какъв да бъде и размера на работните места 
новооткрити спрямо предната година. Това е едното предложение, което 

имате право да коментирате и да обсъдите след това ще бъдат подложени 

на гласуване. Второто предложение по реда на чл. 60 е направено от 
общински съветник Теодор Ролев и то касае отново т.10 с предложение за 
създаване на нова точка 10.6, тъй като имаме вече едно предложение за т. 
10.6 .  Вие вместо него или може да го именуваме с друг номер различно 

от това което е предложено. 

 

      Г-н Теодор Ролев – КП”СК – СДС, ДСБ” 

      10.7 

 

      Г - жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

      С Ваше съгласие коригирам предложението Ви – Предложение за 
създаване на нова точка 10.7 със следното съдържание:  Освобождават се 
от такса за битови отпадъци инвестиции направени за подобряване 
енергийната ефективност на сградния фонд  на територията на Община 
Разград, както за жилищните така и за не жилищните имоти за период от 
десет години. 

      

       Г-н Теодор Ролев – КП”СК – СДС, ДСБ” 

       Искам да обоснова предложението, тъй като има известна неяснота, 
известно неразбиране има. Моето предложение касае размера на 
инвестициите, а не освобождаване на субекта.  Значи с прости думи 

казано, ако една фирма или един данъчен субект е инвестирал 100 000 лв. 
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в подобряване на енергийната ефективност на определена сграда, негова 
собственост, с толкова пари да бъде намалена сумата върху която се 
начислява такса смет. Знаете, че по закон  се взема по-голямата стойност 
между данъчната и отчетната стойност. В случая тази  стойност която е 
взета да бъде намалена с размера на инвестицията, това не означава 
освобождаване напълно от такса смет на субектите. 
 

       Г - жа  Милена Цанева – Председател на ОбС 

       Тогава дали няма да е правилно формулировката да се промени,  

вместо „освобождава се” да се каже „пропорционално се намалява с 
направените инвестиции”. Дали ще бъде правилно?   

 

       Г-н Теодор Ролев – КП”СК – СДС, ДСБ” 

       Съгласен съм със тази уговорка. 
 

       Г - жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

       Т.е. ще Ви помоля да осмислите коригираното предложение за нова 
точка 10.7 – „намалява се пропорционално дължимата такса за битови 

отпадъци и т.н. с направените инвестиции ….„нататък текстът си остава 
същия, така ли. Това е предложението на г-н Теодор Ролев по което има 
коментар. 

Г-н Цонев, като вносител имате думата.  
 

       Г – н Любомир Цонев -  зам. кмет на Община Разград 

       Благодаря. Също не възразявам срещу това предложение, но трябва 
да се обмисли най-малко по две причини: първо - трябва да се сложи 

изричен текст тази инвестиция как е призната, значи трябва да има 
одитиращ орган който да е казал да той е изпълнил значи одитиращ орган 

преди инвестицията и след инвестицията и той е изпълнил изискванията и 

обекта наистина отговаря на изискванията за енергийно саниране. Не мога 
аз да подмина прозорците на сградата и да кажа хоп елате да видите 
санирал съм  си прозорците признавайте ми го намалявам грубо казано 

нали като инвестиция. Значи трябва да има някакъв ред и той трябва да 
бъде регламентиран, нали да запишем или съгласно изискванията на 
действащото законодателство. За населението трябва да ви кажа, че 
масово хората не си декларират санирането там почти е без мислено 

макар, че не възразявам текста да остане и там.  

 

       Г - жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

       Не може ли съобразно представената данъчна декларация?  

 

       Г – н Любомир Цонев -  зам. кмет на Община Разград 
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       Да, но те са длъжни да го декларират, казвам така защото хората, 
населението масово не декларират подобренията си, значи то трябва да ги 

декларира за това се обезсмисля малко то трябва да декларира 
подобренията си, а ние знаем защо не ги декларира.  
 

       Г - жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

       Но, така ще има стимул да ги декларира пък. 

 

       Г – н Любомир Цонев -  зам. кмет на Община Разград 

       Да, ама  дължи данък пък върху това. 
 

       Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

       Ама, то му вдига и данък  сгради, защото като ги декларира веднага 
това води  до подобряване на самия имот. 
 

        Г – н Любомир Цонев -  зам. кмет на Община Разград 

       Това между другото е масово и в малките предприятия се прави 

така, така че незнам какъв ефект ще има това предложение иначе по 

принцип не възразявам но изрично да бъде записано „съгласно 

изискванията и нормите на действащото законодателство”, тази 

инвестиция да бъде направена по този начин. 

 

       Г - жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

       Благодаря г-н Цонев. Да, за това предложение на г-н Ролев? 

Заповядайте г-н Димитров.  
 

       Г-н Иво Димитров - КП „СК – СДС, ДСБ” 

       Уважаема г-жо Председател,  

Уважаеми дами и господа общински съветници,  

тук има много просто решение което решава този въпрос. В ЗМДТ в чл. 

24, където е написано не за такси а за данък кои обекти се освобождават, и 

тук следват много точки стигайки до т. 18, която е в сила от 2008 година –
От данък сгради са освободени сградите въведени в експлоатация преди 

01.01.2005 година и получили сертификат категория „А” издаден по реда 
на Закона за енергийната ефективност както следва и т.н. надолу започват 
за 7 години, за 10 години съответно се освобождават от такса от данък 

цялата сграда, а не само инвестицията която е направена за да се получи 

този сертификат категория „А” за срок от 10 години считано от годината 
следващата годината на издаване на сертификата ако прилагат мерки за 
оползотворяване на възобновяеми източници, за производство на енергия 
за задоволяване на нуждите на сградата. Много лесно това нещо може да 
бъде пренесено и при таксите, ако тези инвестиции са достатъчно за да се 
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получи сертификат категория „А” нека да бъдат освободени всъщност не 
да бъдат освободени, а да бъдат намалени техните такси за смет, но искам 

да кажа, че дори и да го запишем за което аз ще гласувам не вярвам в 
Разград някой да е получил сертификат категория „А”. 

 

       Г - жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

      Значи Вашето предложение е:  при условията чл. 24 т. 18 от ЗМДТ. 

Благодаря. Да заповядайте. По това предложение ли ви е коментара?   

 

       Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

       Да, имам въпрос към вносителя.   
 

       Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

       Уважаеми колеги, някои случаи  финансирането по мерки за 
достигане на енергийната ефективност са с Европейски пари. Тука може 
ли да има проблем?  

 

       Г - жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

       Да, към вносителя на предложението.  

 

       Г-н Теодор Ролев -  КП „СК – СДС, ДСБ” 

       Значи, това беше едно от основанията ми тъй като аз малко 

изпреварих събитията и обосновавах своето предложение малко по-рано 

преди дебатите значи това беше едно от основанията ми с което внасям 

това предложение тъй като  в известна част в определена част тези 

инвестиции се извършват с Европейски пари по Европейски програми, а 
там просто е недопустимо облагане на всякакви такива средства със 
косвени или преки данъци.  

  

      Г - жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

      Тоест е в съответствие точно с това. Това е такса.   
      Има още едно предложение по реда на чл. 60 от нашия Правилник за 
корекции в основния текст на докладната записка. То е направено от 
общинския съветник  Иво Димитров и касае т. 9 в частта 9.1.1., 

предполагам имате в предвид заместване на  съществуващата  цифра, 
цифрата 5729.83 лв. се предлага да бъде заменена с 3445.16 лева. Сега 
само да Ви изчета предложението и ще му дам думата за обяснение. 
Втората корекция -  точка 9.2.1 сумата 786,74 лв. да се чете 886,37; точка 
9.3.1 вместо 1069,73 лв. да бъде 1141,06 лв. и в точка 9.4.1 вместо 829,94 

лв. да бъде 919,97 лв. И сега вече имате думата г-н Димитров за обосновка  
на Вашето предложение. 
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       Г-н Иво Димитров - КП „СК – СДС, ДСБ” 

       Уважаеми дами и господа общински съветници,  

Уважаема госпожо  Председател,  

Първо искам да изразя нещо, което осем години тук в тази зала ме е 
подтискало, че много предложения и  много разумни неща относно 

сметосъбирането и сметоизвозването са минавали наистина под формата 
на политика и не са били приемани справедливи и правилни решения. Но 

точно когато човек започва наистина да губи вяра, че това нещо може да 
бъде променено ето, че сега с тази докладна записка общинската 
администрация показва един наистина много голям напредък от 
предходните осем години. За да се обоснова ще кажа, че са приети някои 

от нашите предложения, които ние направихме и особено задоволство в 
мен предизвиква  приемането на нашето предложение фирмите, бизнеса, 
гражданите, които желаят да плащат такса за един контейнер или за 
определен брой контейнери, могат да заплащат вече с това предложение 
една справедлива, относително цена, която много се доближава до това 
предложение да бъде на ползвател или на количество   генериран отпадък. 

Това е нещо, което аз не мога да не приветствам и да не гласувам за това. 
Но, не напразно аз попитах в началото няколко уточняващи въпроса - на 
каква база е изчислена таксата на един контейнер за четирите района на 
Община Разград, защото аз също правих изчисления методиката която 

сега подробно ще Ви обясня и се различават за някои от населените места 
има увеличение за някои намаление. Но според мен справедливото 

разпределение на таксата за контейнер е следното: в Община Разград от 
тези план-сметки които са ни раздадени става ясно, че сметосъбирането и 

сметоизвозването се обслужва от 1778 броя контейнери тип „Бобър”. Това 
може да бъде една добра начална основа върху която да бъдат градени 

разчетите за това колко струват услугата на базата на един контейнер. В 

Разград контейнерите 747 - в първата група от села са 463 това са 
Дянково, Киченица, Липник, Мортагоново, Недоклан, Побит камък; във 
втората група Гецово, Пороище и Стражец са 251 контейнера, а в третата 
група, както са в Докладната записка - Балкански, Благоево, Дряновец, 

Островче, Осенец Раковски са 317 хиляди 317 броя прощавайте за 
грешката. План-сметката за гр. Разград е 2231469. Когато разделим на 
броят общия брой контейнери получаваме 2987 лв. на контейнер по 

същата тази методика за първата група села се получава 428, за втората 
683 и за третата 462. Но нека не забравяме, че има още две план-сметки 

които не са включени тук. Това е план-сметката № 24 и 25 и тези разходи 

които са за извършване на дейностите за събиране на отпадъци и 

поддържане на чистотата на алеите, парковете и други озеленени 

територии предназначени за обществено ползване в Община Разград това 
е 24 която подробно изразено какво включва и 25, която е за разходите за 
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изграждане на уширение на пътни платна, за поставяне на съдове за смет 
обслужване на контейнери за събиране на едро габаритни отпадъци и т.н. 

Тези разходи би трябвало да бъдат също разпределени справедливо на 
броя контейнери, които обслужват отделните места, но цената на тази 

услуга е 814 190 лв. само по тези две план-сметки 24 и 25 разделено на 
общия брой контейнери 1778 прави 457,92 лв. като допълнителна цена за 
всеки контейнер. Сумирайки тази сума с общите разходи на контейнер за 
всяко населено място дават предложените цени. За гр. Разград един 

контейнер за извозването плюс цената, която пропорционално на този 

контейнер се пада от  24 и 25 сметки прави 3445,16 лв. За първата група 
села е 886,37; за втората 1141,06 и за третата група 919 лв. Според мен 

това е разчет, който е много лесен за правене, справедлив и всеки който 

заяви, че иска да ползва такса смет на контейнер ще плаща справедливата 
цена, която наистина е необходима за обслужване на сметосъбирането и 

сметоизвозването на този контейнер и за обслужване на общите паркове, 
зелени места, коритото на р. Бели Лом и всички други дейности включени 

в тези две приложения план-сметки. Затова правя това предложение и го 

аргументирам с това. Благодаря. 
 

       Г - жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

      И аз благодаря. 
  Г-н Цонев един момент. Тъй като се натрупаха много предложения, 
които очевидно имат нужда от осмисляне, освен това виждам, че настъпва 
момента за кафе или за цигарена пауза. 

На основание на Чл. 64 от Правилника  ще Ви предложа да се 
ползваме от 15 минутната почивка, като ще помоля г-н Димитров да 
предостави пак на г-н Цонев в писмен вид за да може по-лесно да осмисли 

Вашите предложения. 
Обявявам почивка. 

 

       Г - жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

       Продължаваме с докладната записка - Такса битови отпадъци. 

  Има ли други предложения които да бъдат на вниманието на 
Общинските съветници, освен направените, които вече коментирахме. 

Има ли желаещи да вземат отношение по предложението? 

Г-н Стоян Димитров, заповядайте  
 

       Г – н Стоян Димитров   - ПП „БСП” 

       Уважаеми колеги,  

вземам думата, като се надявам, че всеки един от съветниците, които са 
имали намерение да направят предложение са го направили и да изразя 
становище по направените в залата предложения. Определянето на 
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таксата за битови отпадъци е един акт на Общинският съвет, който се 
предхожда от една много месечна работа на Общинската администрация и 

на постоянните комисии. Целия комплекс от всички показатели които 

съставляват елементи на нашето решение е резултат на многобройни и 

внимателни изчисления. Затова образно казано решението на Общинския 
съвет съставлява само по себе си един организъм и една конструкция при 

която всяка една част, всеки един детайл има такова съществено значение, 
щото промяната на всеки един параметър води до дисбаланс и нарушаване 
на това изискване да се спази принципа за определените нужди да бъдат 
определени съответно и средствата, които ще удовлетворят тези нужди. 

Със съжаление трябва да констатираме, че и този път както и друг път в 
работата на Общинския съвет се проявява една наша слабост която 

създава големи затруднения в приемането на решения на Общинския 
съвет. Става въпрос за следното: касае се не за обикновени елементарни 

решения при проста фактическа обстановка, при която лесно и бързо 

могат да бъдат определени определените параметри, да бъдат взети пред 

вид обстоятелствата които са от значение за вземане на решението. Затова 
е предвидена тази сложна процедура за която споменах в работата на 
Общинска администрация и обсъждани в постоянните комисии. За 
съжаление по-голямата част от предложенията които бяха направени сега 
бяха направени така, че Общинския съвет ще трябва да решава сега на 
коляно, на парче и без да има възможността да обсъди, какво значение и 

какво отражение ще даде всяко едно предложение върху цялостната 
сложна конструкция за която споменах. И по тия съображения ние 
считаме, че като цяло предложенията които бяха направени имат своята 
логика. Те са интересни и по тях следва да се работи. Но с приемането на 
настоящето решение ние поставяме по начало един нов подход при 

определянето на дължимите такси за битови отпадъци. Показателно за 
това е, че Общинската администрация като вносител и в лицето на 
заместник  кмета Любомир Цонев са се постарали да ни представят един 

съвсем нов вид акт на Общинският съвет като структура и като параметри. 

Затова вече стана дума в изказванията на колегите Никола Николов, Иво 

Димитров и  Теодор Ролев. Но обективно съм на мнение, че всеки един от 
съветниците не е в състояние сега да направи изчисленията, какво 

отражение би дало всяка една промяна на тези параметри, а тези 

параметри са много те не са една и две и не са за отделни конкретни 

случаи, а касаят самата конструкция на приемането на решението. Затова 
и от името на нашата група съветници ние считаме, че при този нов 
подход, който имаме за определянето на механизма при изчисляването на 
такса за битови отпадъци, най-добре ще бъде идеите свързани с 
разкриването на нови работни места, идеите за преизчисляване на база 
контейнер и идеите които предлага г-н Ролев свързани с енергийната 
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ефективност да бъдат заложени като една основа за 2012 година и на 
базата на разчетите,   които ние ще имаме при приемане на това решение 
за следващата година декември месец да видим какви са резултатите и как 

можем да определим и това като показател при определянето на таксите. 
Защото сега вземам за пример предложението на г-н Ролев ние веднъж 

имаме един бонус или едно освобождаване частично от заплащане на тези 

такси при показателни инвестиции. Г-н Ролев ни предлага един нов втори 

показател който пак касае показателя инвестиции, като го уточнява, че 
това е специален вид инвестиции за енергийна ефективност и се получава 
едно двойно третиране. Веднъж на базата на общия принцип  за 
инвестиции и втори път на базата за специален вид инвестиции  енергийна 
ефективност. и по тия съображения предлагам на общинските съветници 

да бъде прието решението във вида, в който се предлага от вносителя и 

във вида в който е обсъдено от постоянните комисии, като през годината 
както Общинския съвет така и администрацията да има възможност да 
работи и по тези идеи за разнообразяване на показателите при които могат 
да бъдат давани определен вид преференции. в този смисъл считаме, че 
Докладната записка в този вид който е представена от вносителя и 

обсъдена от комисиите следва да бъде подкрепена. Благодаря Ви за 
вниманието.   

 

       Г - жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

       Благодаря г-н Димитров. Да г-н Николов. 
      

       Г-н Никола Николов – КП”СК – СДС, ДСБ” 

       Госпожо Председател, 

аз намирам аргументите на колегата Димитров за изключително смислени 

защото разбирам, че правенето на две стъпки изведнъж ще бъде малко 

хазартно. Затова оттеглям своето предложение като призовавам всички 

колеги да гласуват за тази докладна, тъй като начина по който сега се 
определя такса смет наистина ощетява бизнеса в Разград. Сега за първи 

път се прави стъпка в правилната посока и нека да подкрепим всички тази 

стъпка да видим какъв ще бъде резултата от нея на следващи дай боже 
догодина вече да сме успели да преценим ефекта и от преференциите и от 
предложението за плащане на контейнер. По този начин мисля си че ще 
удовлетворим и очакванията на хората и на бизнеса в Разград. Така че 
оттеглям своето предложение. 
 

       Г - жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

       Благодаря. Г-н Димитров.  
 

       Г-н Иво Димитров - КП „СК – СДС, ДСБ” 
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       Уважаема госпожо Председател,  

Уважаеми дами и господа общински съветници,  

Аз също съм поставен в ситуация ако продължа да отстоявам по-

справедливо от направеното предложение облагане с такса битови 

отпадъци да убия нещо, което осем години съм го предлагал тук в тази 

зала и което смятам, че е стъпка в правилна посока. Затова аз също 

оттеглям своето предложение за корекция в таксата за обслужване на 
контейнер в Община Разград. Така, че ще подкрепя направените от 
вносителя цени за обслужване на контейнер такси. Благодаря. 
 

       Г - жа  Милена Цанева – Председател на ОбС 

       Благодаря г-н Димитров. Има направено писмено предложение по 

реда на Чл. 60 от нашия Правилник от общински съветник Петър Василев. 
Предложението е с правно основание Чл. 81, ал.1, т. 2 от Правилника, чета 
Ви го дословно: Относно Докладна записка № 540/12.12.2011 год.  

Поради постъпили искания, предложения, възражения и широкия 
граждански интерес Докладната записка да бъде върната за до 

разглеждане в Постоянните комисии. 

 Има ли други предложения, становища, коментари по 

предложената за разглеждане Докладна записка с вносител г-н Цонев? 

 Г-н Петко Стоянов. 
 

Г-н Петко Стоянов – ПП „БСП”   

       Съгласно разпоредбите на ЗМДТ, ако не бъдат утвърдени таксите и 

данъците, размерите до края на тази година ще останат да действат 
сегашните такси и  данъци в размерите си за тази година. И в тази насока 
мисля, че няма да има време да върнем ДЗ за преразглеждане пред 

комисията и за ново гласуване на Общинския съвет. Ще бъде 
безпредметно. Благодаря. 
 

       Г - жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

      Г-н Петър Василев, искате ли да коригирате предложението си не за 
връщане, а за отхвърляне? Или за връщане държите? Така. Има ли други 

предложения, становища, корекции? Ако няма ще преминем към 

гласуване. Преди това ще ми позволите да уточним процедурата тъй като 

докладната записка е с основание Чл. 21, ал. 1 т. 7 от ЗМСМА  и други 

основания, но точка 7 предполага поименно гласуване, което е относимо и 

към предложенията за допълнения. Този начин на гласуване няма да се 
приложи по отношение на процедурното предложение на г-н Василев, 
което е за отлагане на докладната записка за следващо заседание. До 

настоящия момент имаме едно оставено предложение на г-н Ролев за 
корекция и едно за отлагане във времето. Първо ще подложа на гласуване 
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процедурното предложение на г-н Петър Василев. Който е съгласен с 
предложението на г-н Василев за отлагане на докладната записка за 
следващо заседание, на основание Чл. 81, ал. 1, т.2 от Правилника, моля да 
гласува с електронната система. 
 

       С 13 гласа „ЗА”, „против” – 2, „въздържали се” – 16,  

предложението не се приема. 

 

       Подлагам вече на поименно гласуване предложението на общинския 
съветник на г-н Теодор Ролев за корекция на направеното основно 

предложение от г-н Цонев, което касае въвеждане на нова точка 10.7.  

 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

27.12.2011 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов   + 

2. Владимир Иванов Заимов        + 

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа   + 

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева   + 

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед   + 

8. Зоя Петрова Велкова отсъства   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов   + 

11. Кина Дякова Маринова   + 

12. Левент Али Апти   + 

13. Мартин Яхков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева   + 

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров +   

18. Музаффер Мустан Хамид   + 

19. Мустафа Назъм Мустафа   + 

20. Надежда Радославова Димитрова +   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Никола Джипов Николов +   

23. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим   + 

24. Осман Севджан Ариф   + 

25. Петко Стоянов Стоянов   + 

26. Петър Стоянов Василев +   
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27. Радиана Ангелова Димитрова +   

28. Румян Райчев Занев   + 

29. Стоян Димитров Ненчев   + 

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

31. Теодор Борисов Ролев +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев   + 

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

      Г-н Али Кязимов – ПП „ДПС” 

      Тъй като не можах да отговоря, подминахте ме бързо , гласувам  

„въздържал се”. 

 

       Г - жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

       С уточнението за Али Кязимов. 
 

       С 15  гласа „ЗА”, „против”-няма, „въздържали се”-17,  не се 
приема направеното предложение. 
 

       Тъй като нямаше повече предложения, коментари и становища 
обявявам приключване на дебатите по докладната записка и преминаваме 
към нейното гласуване. Подлагам на гласуване предложението, с вносител 

Любомир Цонев така както е в първоначалния му вариант, Относно: 

определяне на такса за битови отпадъци и одобряване на план-сметки 

за разходите по третиране на битовите отпадъци и поддържане 
чистотата на територията за обществено ползване в населените места 

на Община Разград за 2012 година. Гласуването е поименно. 

 

 С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

27.12.2011 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов   + 

2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа   + 

4. Димитър Цонев Стефанов  +  

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов  +  

7. Емине Муртаза Ахмед   + 

8. Зоя Петрова Велкова отсъства   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов   + 
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11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти   + 

13. Мартин Яхков Янков  +  

14. Милена Дачева Орешкова  +  

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров  +  

17. Михаил Парашкевов Тодоров  +  

18. Музаффер Мустан Хамид   + 

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова  +  

21. Наско Стоилов Анастасов  +  

22. Никола Джипов Николов +   

23. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим   + 

24. Осман Севджан Ариф   + 

25. Петко Стоянов Стоянов +   

26. Петър Стоянов Василев  +  

27. Радиана Ангелова Димитрова  +  

28. Румян Райчев Занев +   

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова  +  

31. Теодор Борисов Ролев +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев   + 

33. Цветан Йосифов Иванов  +  

 

       Г - жа  Милена Цанева – Председател на ОбС 

       Дежурният секретар да подготви резултата. 
 

       С 11 гласа  „ЗА”, „против” – 12, „въздържали се” – 9, 

докладната записка не се приема. 

  

       Г – н  Стоян Димитров   - ПП „БСП” 

       За процедура госпожо Председател. 

 

       Г - жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

       Имате думата. 
 

       Г – н Стоян Димитров   - ПП „БСП” 

       На основание Чл. 82 от нашия Правилник, правя предложение за 
повторно гласуване, като моля преди това да дадете 5 минути  почивка от 
името на група съветници този път. 
 

Г - жа  Милена Цанева – Председател на ОбС 

По Правилника имате право да направите такова предложение. 
Предложението за почивка не се гласува. 
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5 минути почивка. 
 

       Г - жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

       Уважаеми колеги,  

да си продължим работата. Не е изненадващо, че тази докладна записка 
предизвиква толкова трудно вземане на решение. Тя е много важна и 

съществена, от перспективно значение за цялата община. Беше направено 

процедурно предложение от общинския съветник Стоян Димитров по 

реда на Чл. 82 от нашия Правилник за оспорване на проведеното 

гласуване. Съгласно разпоредбата на правилника това означава, че 
Председателят може и трябва да обяви извършеното гласуване за не- 
проведено и да се повтори гласуването. Иначе казано в процедурата, която 

е един низ от стъпки, водещи до приемане на някакво решение означава, 
че се връщаме там където бяхме до прекратяване на дебатите преди да 
влезем в режим на гласуване. При тази ситуация аз съм длъжна отново да 
подновя дебатите и да Ви дам думата за становища, предложения, мнения 
да продължим там до където бяхме стигнали преди гласуването. Имате 
думата.  
 

       Г-н Никола Николов  - КП „СК – СДС, ДСБ” 

       Госпожо Председател, 

оттеглям своето предложение със идеята да призова всички общински 

съветници да съобразят факта, че ако не приемем докладната записка 
оставаме в старото положение което всички сме решили, че не е 
справедливо и по този начин се надявам да облекча работата на 
Общинския съвет, като  той приеме докладната записка на вносителя. 
 

       Г - жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

       Благодаря.  Заповядайте г-н Димитров, имате думата.  
 

       Г-н Иво Димитров - КП „СК – СДС, ДСБ” 

       Уважаема госпожо Председател,  

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

аз също правя оттегляне на моето предложение, защото 

предложението да има такса, която да бъде плащана на контейнер го 

смятам за свое дете и не мога  със свое действие да постигна ефект да се 
чувствам детеубиец. Затова го оттеглям и призовавам всички да подкрепят 
това правилно начинание на общинската администрация на Общинския 
съвет, хората да плащат справедливо само за това което се генерирали 

като отпадъци. Благодаря Ви. 

 

       Г - жа Милена Цанева – Председател на ОбС 



 

 

 

59

      Благодаря, г-н Димитров. Облекчавам съвестта Ви и обявявам вашето 

предложение за оттеглено. Има постъпило писмено предложение  от 
общински съветник Милена Орешкова. То касае точка 2 от докладната от 
диспозитива на докладната, в частта относно размера на промилите. 
Предложението е цифрата 3,0 промила върху данъчната оценка да 

бъде заменена с 2,7 промила нали това е смисъла на предложението, 

Имате думата като вносител на предложението. 

 

       Г-жа Милена Орешкова – Ръководител на групата на ПП „ГЕРБ” 

       Искам да обоснова своето предложение, тъй като нашата група 
гласува „против” докладната. Считаме, че първо не можем да оспорваме 
възможността на общината да работи ,но втората ни гледна точка, вторият 
ни мотив е това, че гражданите също трябва да бъдат облекчени, 

завишаването с 3 промила е много висок процент и считаме, че е 
необходимо да бъде намален този процент за гражданите на град Разград. 

Затова и предложението ми е свързано с намаляване на този промил, 

който трябва да бъде заплащан за такса битови отпадъци. 

 

       Г - жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

       Благодаря. Има ли други предложения и становища?  

Г-н Цонев като вносител имате думата. 
 

      Г – н Любомир Цонев -  зам. кмет на Община Разград 

      Уважаема госпожо Председател,  

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

 по предложението на г-жа Орешкова по принцип не възразявам на 
това предложение, но  ако то бъде подложено на обсъждане и приемане, 
Ви моля в този случай, ако това остане 2,7 промила общо, тогава точка 2.2 

да добие вместо 1,5 да стане 1,4; точка 2.3  вместо 0,6 да стане 0,5 и точка 
2.4 вместо 0,8 да стане 0,7 промила. Разбирате защо. Това са трите 
дейности които изпълняваме събрани промилите образуват общия 
промил. 

 

       Г - жа Милена Цанева – Председател на Об С 

       В писмен вид ще ни го дадете ли предложението? 

 

       Г – н Любомир Цонев -  зам. кмет на Община Разград 

       Зависи дали ще се приеме това предложение на г-жа Орешкова, но 

казвам ако се приеме.  
 

Г - жа Милена Цанева – Председател на Об С  
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       Дори под условие да го правите все пак трябва да го подложим на 
гласуване, най-вече и вносителя на предложението едва ли само така 
съобщените цифри ще бъдат достатъчни да погледне Вашето 

предложение фактически става дума за разбивка на предложението на 2,7 

промила как да се подреди в под точките от 1 до 3.  

Има ли други предложения, становища, коментари?  

Г-н Стоян Димитров, след като се водим по вашето предложение за 
оспорване на гласуването правилно ли съм Ви разбрала, че всички видове 
извършени гласувания са оспорени и трябва да ги направим наново. 

 

      Г – н Стоян Димитров   - ПП „БСП” 

      Да госпожо Председател, точно в този смисъл беше моето 

предложение и Ви моля сега да го подложите на гласуване и отделните 
предложения така както бяха направени от г-жа Орешкова, от г-н Теодор 

Ролев и сега от г-н Цонев. 
 

Г - жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

       И отново на г-н Петър Василев процедурното предложение защото 

то също беше преди това гласуване направено. Процедурното 

предложение оспорвате ли го за отлагане? 

 

      Г – н Стоян Димитров   - ПП „БСП” 

 По него Общинския съвет се произнесе и то беше процедурно 

предложение. 
 

Г - жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

Не оспорвате това предложение.  
 

Г – н Стоян Димитров   - ПП „БСП” 

Не. 
 

Г - жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

Благодаря Ви. 

       Тогава да обобщим докато г-н Цонев представи своето 

предложение. До този момент имаме направено предложение от г-н 

Теодор Ролев за нова точка 10.7 първоначалния беше 10.6 след това стана 
10.7 но след оттеглянето отново г-н Ролев  да я кръстим 10.6, понеже 10.6 

беше изтеглена със следния текст – Освобождават се от такса за битови 

отпадъци инвестиции направени за подобряване енергийната 

ефективност на сградния фонд на територията на община Разград, 

както за жилищните така и за не жилищните имоти за период от 10 

/десет/ години с имаше едно направено допълнение при условията на 
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Чл. 24 точка 18 от ЗМДТ. Така ли Ви е окончателният  вариант на 
предложението. 

 

       Г-н Теодор Ролев -  КП „СК – СДС, ДСБ” 

       Да. 
 

Г - жа Милена Цанева – Председател на Об С  

       Благодаря, второто предложение е на г-жа Орешкова: то касае точка 
2 от решенията в частта за определяне размера на промилите-  
предложението е от 3,0 да стана 2,7 промила на което Г-н Цонев като 

вносител на докладната записка прави предложение подусловие ако 

се приеме предложението на г-жа Орешкова разбивката на тези 2,7 

промила да бъдат съответно точка 2.2 - от 1,5 на 1,4; точка 2.3 - от 0,6 

на 0,5 промила и точка 2.4 от 0,8 на 0,7 промила. Така ли е г-н Цонев?  

 

      Г – н Любомир Цонев -  зам. кмет на Община Разград 

      Да. 
 

      Г - жа Милена Цанева – Председател на Об С  

      Благодаря. Ако няма други предложения и становища отново обявявам 

прекратяване на дебатите и преминаваме в режим на гласуване, като 

първо ще прогласуваме предложенията за изменения и допълнения на 
докладната записка. Подлагам тъй като вече уточнихме, че ще бъде 
поименно гласуването, подлагам на гласуване предложението на г-н 

Теодор Ролев за създаване на нова точка 10.6 с изчетеното вече 
съдържание. 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

27.12.2011 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов   + 

2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа   + 

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед   + 

8. Зоя Петрова Велкова отсъства   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов   + 
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11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти   + 

13. Мартин Яхков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров +   

18. Музаффер Мустан Хамид   + 

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова +   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Никола Джипов Николов +   

23. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим   + 

24. Осман Севджан Ариф   + 

25. Петко Стоянов Стоянов +   

26. Петър Стоянов Василев +   

27. Радиана Ангелова Димитрова   + 

28. Румян Райчев Занев +   

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

31. Теодор Борисов Ролев +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев   + 

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

 С 22 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – 10, 

предложението на господин Ролев за създаване на нова точка 10.6 се 
приема. 

 

      Подлагам на гласуване предложението на г-жа Орешкова за корекция 
на точка 2 от диспозитива на решението: вместо три промила да бъде 2,7 

промила. Моля, гласувайте.  
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

27.12.2011 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов   + 

2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа   + 

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед   + 
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8. Зоя Петрова Велкова отсъства   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов   + 

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти   + 

13. Мартин Яхков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров +   

18. Музаффер Мустан Хамид   + 

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова   + 

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Никола Джипов Николов +   

23. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим   + 

24. Осман Севджан Ариф   + 

25. Петко Стоянов Стоянов +   

26. Петър Стоянов Василев +   

27. Радиана Ангелова Димитрова   + 

28. Румян Райчев Занев +   

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

31. Теодор Борисов Ролев +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев   + 

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

 С 21 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – 11, 

предложението на госпожа Орешкова за корекция на точка втора се 
приема. 

  

Г - жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

И последното предложение на вносителя по Докладна записка г-н 

Цонев, което произтича от вече приетото изменение на точка 2 за промяна 
в разбивката от т. 2.2 до точка 2.4 подлагам на гласуване поименно. 

 

    С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

27.12.2011 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов   + 

2. Владимир Иванов Заимов      +   
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3. Гюлсевер Елиманова Мустафа   + 

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед +   

8. Зоя Петрова Велкова отсъства   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов   + 

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти   + 

13. Мартин Яхков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров +   

18. Музаффер Мустан Хамид   + 

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова   + 

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Никола Джипов Николов +   

23. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим   + 

24. Осман Севджан Ариф   + 

25. Петко Стоянов Стоянов +   

26. Петър Стоянов Василев +   

27. Радиана Ангелова Димитрова   + 

28. Румян Райчев Занев +   

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

31. Теодор Борисов Ролев +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев  +  

33. Цветан Йосифов Иванов +   

  

 С 22 гласа „ЗА”, „против” – 1, „въздържали се” – 9, 

предложението на господин Цонев се приема. 

 

Г - жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

       Уважаеми колеги, подлагам на гласуване в цялост докладната 
записка така както е предложена от вносителя с направените  и приети 

предложения за изменения, отново естествено поименно гласуване.  
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

27.12.2011 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 
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се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов   + 

2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа   + 

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед   + 

8. Зоя Петрова Велкова отсъства   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов   + 

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти   + 

13. Мартин Яхков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров +   

18. Музаффер Мустан Хамид   + 

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова   + 

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Никола Джипов Николов +   

23. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим   + 

24. Осман Севджан Ариф   + 

25. Петко Стоянов Стоянов +   

26. Петър Стоянов Василев +   

27. Радиана Ангелова Димитрова   + 

28. Румян Райчев Занев +   

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

31. Теодор Борисов Ролев +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев   + 

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

 Общинския съвет взе следното 

 

                                                    Р Е Ш Е Н И Е  

                                                            № 20 

 

Изготвени са план-сметки за финансовите разходи за Дейност 

„Чистота” за 2012 г., включващи изпълнение на дейностите по 

управление на битовите отпадъци и поддържане чистотата на 

териториите за обществено ползване. 
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 План-сметките са разработени съгласно изискванията на чл.66, 

ал.1  от ЗМДТ и отразяват необходимите разходи за: 

 1. Осигуряване на съдове за съхраняване на битови отпадъци- 

контейнери, кофи и други. 

 2. Събиране на битовите отпадъци и транспортирането им до 

депата или други инсталации и съоръжения за обезвреждането им. 

 3. Проучване, проектиране, изграждане, поддържане, 
експлоатация, закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци 

или други инсталации или съоръжения за обезвреждане на битови 

отпадъци. 

 4. Почистване на уличните платна, площадите, алеите, 
парковите и другите територии от населените места, предназначени 

за обществено ползване. 
В план-сметките са включени  и разходи за осигуряване на 

допълнително вменените отговорности със Закона за управление на 

отпадъците /ЗУО/ свързани с: поддържане чистотата и третиране на 

отпадъците в общинската пътна мрежа включваща пътя, земното 

платно, пътните съоръжения, обслужващите зони и крайпътните 
комплекси /чл.16в от ЗУО/;  внасяне на месечни отчисления по 

банковата сметка за чужди средства на РИОСВ – Русе за закриване и 

следексплоатационни грижи на регионалното депо /чл.71а от ЗУО/, 

като размера на тези отчисления са в левове за тон депониран 

отпадък и са определени по реда на Наредба № 14 от 15.11.2010 г. за 

реда и начина за изчисляване на размера на отчисленията и 

разходване на събраните средства за дейностите по закриване и 

следексплоатационни грижи на площадките на депата за отпадъци;  

внасяне на отчисления по банковата сметка за чужди средства на 

РИОСВ – Русе за изграждане на нови съоръжения за третиране на 

битови отпадъци /чл.71е от ЗУО/, като размера на тези отчисления са 

в левове за тон депониран отпадък и са определени с ПМС № 207 от 

16.09.2010 г. на Министерския съвет за определяне на размера и реда 

за отчисленията по чл. 71е от ЗУО. 

Изхождайки от разчетите за размера на такса битови отпадъци 

за нежилищни имоти на граждани и юридически лица и постъпилите 
искания за плащане на обслужен контейнер са разработени 

калкулации по населени места в съответствие с чл.67, ал.1 и ал.3 от 

ЗМДТ. Това предоставя възможност на собствениците на не жилищни 

имоти по своя преценка да декларират, че желаят услугата да се 
предоставя на брой контейнери определени в зависимост от 

големината на имота и количествата отпадък, който се генерира. 

За балансиране на разходите за изпълнение на дейностите по 

изготвените разчети и план-сметки е необходимо да се актуализират 
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размерите на таксите за битови отпадъци, диференцирано по 

населени места в съответствие с изискванията на Глава трета, Раздел 

І от ЗМДТ. 

 Предвид изложеното и на основание чл.22, ал.1, във връзка  с 
чл.21, ал.1, т.7 и т.23 от ЗМСМА, чл.66, ал.1 от ЗМДТ, чл. 71ж от 

Закона за управление на отпадъците и чл.16 от Наредба № 14 на 

Общински съвет Разград за определянето и администрирането на 

местните такси и цени на услуги на територията на Община Разград,  

Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 21 гласа „ЗА”, 

„против”-няма, въздържали се”- 11, 

 

Р Е Ш И: 

 

 1.  Одобрява план-сметки на разходите по третиране на 

битовите отпадъци и поддържане чистотата на територията на 

населените места в Община Разград за 2012 г., както следва: 

 1.1. На обобщените разходи за дейностите по третиране на 

битовите отпадъци и поддържане на чистотата на територията на 

населените места в Община Разград за 2012г. /Приложение № 1/ в 

размер на 3 561 968 лв. 

 1.2. На разходите за дейностите по третиране на битовите 
отпадъци и поддържане на чистотата на територията на с.Балкански, 

общ.Разград за 2012 година /Приложение № 2/ в размер на 12 831 лв. 

 1.3. На разходите за дейностите по третиране на битовите 
отпадъци и поддържане на чистотата на територията на с.Благоево, 

общ.Разград за 2012 година /Приложение № 3/ в размер на 21 242 лв. 

 1.4. На разходите за дейностите по третиране на битовите 
отпадъци и поддържане на чистотата на територията на с.Гецово, 

общ.Разград за 2012 година /Приложение № 4/ в размер на 90 325 лв. 

 1.5. На разходите за дейностите по третиране на битовите 
отпадъци и поддържане на чистотата на територията на с.Дряновец, 

общ.Разград за 2012 година /Приложение № 5/ в размер на 24 947 лв. 

1.6. На разходите за дейностите по третиране на битовите 
отпадъци и поддържане на чистотата на територията на с.Дянково, 

общ.Разград за 2012 година /Приложение № 6/ в размер на 45 126 лв. 

1.7. На разходите за дейностите по третиране на битовите 
отпадъци и поддържане на чистотата на територията на с.Киченица, 

общ.Разград за 2012 година /Приложение № 7/ в размер на 16 344 лв. 

1.8. На разходите за дейностите по третиране на битовите 
отпадъци и поддържане на чистотата на територията на с.Липник, 

общ.Разград за 2012 година /Приложение № 8/ в размер на 11 948 лв. 
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1.9. На разходите за дейностите по третиране на битовите 
отпадъци и поддържане на чистотата на територията на 

с.Мортагоново, общ.Разград за 2012 година /Приложение № 9/ в 

размер на 24 374 лв. 

1.10. На разходите за дейностите по третиране на битовите 
отпадъци и поддържане на чистотата на територията на с.Недоклан, 

общ.Разград за 2012 година /Приложение № 10/ в размер на 6 693 лв. 

1.11. На разходите за дейностите по третиране на битовите 
отпадъци и поддържане на чистотата на територията на с.Осенец, 

общ.Разград за 2012 година /Приложение № 11/ в размер на 25 852 лв. 

1.12. На разходите за дейностите по третиране на битовите 
отпадъци и поддържане на чистотата на територията на с.Островче, 
общ.Разград за 2012 година /Приложение № 12/ в размер на 12 487 лв. 

1.13. На разходите за дейностите по третиране на битовите 
отпадъци и поддържане на чистотата на територията на с.Побит 

камък, общ.Разград за 2012 година /Приложение № 13/ в размер на 

10 235 лв. 

1.14. На разходите за дейностите по третиране на битовите 
отпадъци и поддържане на чистотата на територията на с.Просторно, 

общ.Разград за 2012 година /Приложение № 14/ в размер на 7 936 лв. 

1.15. На разходите за дейностите по третиране на битовите 
отпадъци и поддържане на чистотата на територията на с.Пороище, 
общ.Разград за 2012 година /Приложение № 15/ в размер на 39 136 лв. 

1.16. На разходите за дейностите по третиране на битовите 
отпадъци и поддържане на чистотата на територията на с.Радинград, 

общ.Разград за 2012 година /Приложение № 16/ в размер на  9 367 лв. 

1.17. На разходите за дейностите по третиране на битовите 
отпадъци и поддържане на чистотата на територията на с.Раковски, 

общ.Разград за 2012 година /Приложение № 17/ в размер на 49 112 лв. 

1.18. На разходите за дейностите по третиране на битовите 
отпадъци и поддържане на чистотата на територията на с.Стражец, 

общ.Разград за 2012 година /Приложение № 18/ в размер на 42 006 лв. 

1.19. На разходите за дейностите по третиране на битовите 
отпадъци и поддържане на чистотата на територията на с.Топчии, 

общ.Разград за 2012 година /Приложение № 19/ в размер на 11 758 лв. 

1.20. На разходите за дейностите по третиране на битовите 
отпадъци и поддържане на чистотата на територията на с.Ушинци, 

общ.Разград за 2012 година /Приложение № 20/ в размер на  12 236 лв. 

1.21. На разходите за дейностите по третиране на битовите 
отпадъци и поддържане на чистотата на територията на с.Черковна, 

общ.Разград за 2012 година /Приложение № 21/ в размер на  7 267 лв. 
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1.22. На разходите за дейностите по третиране на битовите 
отпадъци и поддържане на чистотата на територията на с.Ясеновец, 

общ.Разград за 2012 година /Приложение № 22/ в размер на 35 087 лв. 

1.23. На разходите за дейностите по третиране на битовите 
отпадъци и поддържане на чистотата на територията на гр.Разград, 

общ.Разград за 2012 година /Приложение № 23/ в размер на 2 231 469 

лв. 

1.24. На разходите за извършване на дейностите за събиране на 

отпадъци и поддържане на чистотата на алеите, парковите и други 

озеленени територии предназначени за обществено ползване в 

гр.Разград, общ.Разград за 2012 година /Приложение № 24/ в размер 

на 414 190 лв. 

1.25. На разходите за изграждане на уширения на пътните 
платна за поставяне на съдове за смет, обслужване на контейнери за 

събиране на едрогабаритни отпадъци, общоградски инициативи за 

почистване на населените места, поддържане на торищата и 

почистване на стари замърсявания в населените места, управление и 

осъществяване на дейности за поддържане на чистотата по програми 

за осигуряване на заетост, почистване коритата на реки и дерета и 

поддържане чистотата на общинската пътна мрежа и местността 

„Пчелина” в гр.Разград за 2012 година /Приложение № 25/ в размер 

на 400 000 лв. 

   2.Определя годишна “такса за битови отпадъци” 

пропорционално на данъчната оценка по реда на чл.66, ал.1 във връзка 

с  чл.67, ал.2 и ал.4 от ЗМДТ за 2012 г. в гр.Разград за жилищни имоти 

на граждани и жилищни имоти на предприятия в размер на 2,7 

промила върху данъчната оценка, която включва: 

  2.1.Такса за “Осигуряване на съдове за съхранение на битовите 
отпадъци” – 0,1 промила върху данъчната оценка. 

  2.2. Такса за “Събиране на битовите отпадъци и 

транспортирането им до депата или други инсталации и съоръжения за 

обезвреждането им” – 1,4 промила върху данъчната оценка. 

  2.3.Такса за “Проучване, проектиране, изграждане, поддържане, 
експлоатация, закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци 

или други инсталации или съоръжения за обезвреждане на битовите 
отпадъци” – 0,5 промила върху данъчната оценка. 

  2.4.Такса за “Почистване на уличните платна, площадите, 
алеите, парковите и другите територии от населените места, 

предназначени за обществено ползване” – 0,7 промила върху 

данъчната оценка.  

   3.Определя годишна “такса за битови отпадъци” 

пропорционално на данъчната оценка по реда на чл.66, ал.1 във връзка 
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с  чл.67, ал.2 и ал.4 от ЗМДТ за 2012 г. в с.Киченица и с.Побит камък за 

жилищни имоти на граждани и жилищни имоти на предприятия в 

размер на 2,5 промила върху данъчната оценка, която включва: 

  3.1.Такса за “Осигуряване на съдове за съхранение на битовите 
отпадъци” – 0,1 промила върху данъчната оценка. 

  3.2. Такса за “Събиране на битовите отпадъци и 

транспортирането им до депата или други инсталации и съоръжения за 

обезвреждането им” – 1,1 промила върху данъчната оценка. 

  3.3.Такса за “Проучване, проектиране, изграждане, поддържане, 
експлоатация, закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци 

или други инсталации или съоръжения за обезвреждане на битовите 
отпадъци” – 0,5 промила върху данъчната оценка. 

  3.4.Такса за “Почистване на уличните платна, площадите, 
алеите, парковите и другите територии от населените места, 

предназначени за обществено ползване” – 0,8 промила върху 

данъчната оценка.  

4.Определя годишна “такса за битови отпадъци” 

пропорционално на данъчната оценка по реда на чл.66, ал.1 във връзка 

с  чл.67, ал.2 и ал.4 от ЗМДТ за 2012 г. в с.Дянково, с.Островче, 
с.Просторно, с.Осенец и с.Липник за жилищни имоти на граждани и 

жилищни имоти на предприятия в размер на 3,0 промила върху 

данъчната оценка, която включва: 

  4.1.Такса за “Осигуряване на съдове за съхранение на битовите 
отпадъци” – 0,1 промила върху данъчната оценка. 

  4.2. Такса за “Събиране на битовите отпадъци и 

транспортирането им до депата или други инсталации и съоръжения за 

обезвреждането им” – 1,6 промила върху данъчната оценка. 

  4.3.Такса за “Проучване, проектиране, изграждане, поддържане, 
експлоатация, закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци 

или други инсталации или съоръжения за обезвреждане на битовите 
отпадъци” – 0,5 промила върху данъчната оценка. 

  4.4.Такса за “Почистване на уличните платна, площадите, 
алеите, парковите и другите територии от населените места, 

предназначени за обществено ползване” – 0,8 промила върху 

данъчната оценка.  

    5.Определя годишна “такса за битови отпадъци” 

пропорционално на данъчната оценка по реда на чл.66, ал.1 във връзка 

с  чл.67, ал.2 и ал.4 от ЗМДТ за 2012 г. в с.Балкански, с.Благоево, 

с.Дряновец, с.Ушинци, с.Мортагоново и с.Ясеновец за жилищни 

имоти на граждани и жилищни имоти на предприятия в размер на 4,0 

промила върху данъчната оценка, която включва: 
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  5.1.Такса за “Осигуряване на съдове за съхранение на битовите 
отпадъци” – 0,1 промила върху данъчната оценка. 

  5.2. Такса за “Събиране на битовите отпадъци и 

транспортирането им до депата или други инсталации и съоръжения за 

обезвреждането им” – 2,1 промила върху данъчната оценка. 

  5.3.Такса за “Проучване, проектиране, изграждане, поддържане, 
експлоатация, закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци 

или други инсталации или съоръжения за обезвреждане на битовите 
отпадъци” – 1,0 промила върху данъчната оценка. 

  5.4.Такса за “Почистване на уличните платна, площадите, 
алеите, парковите и другите територии от населените места, 

предназначени за обществено ползване” – 0,8 промила върху 

данъчната оценка.  

   6.Определя годишна “такса за битови отпадъци” 

пропорционално на данъчната оценка по реда на чл.66, ал.1 във връзка 

с  чл.67, ал.2 и ал.4 от ЗМДТ за 2012 г. в с.Гецово, с.Недоклан, 

с.Стражец, с.Топчии и с.Черковна за жилищни имоти на граждани и 

жилищни имоти на предприятия в размер на 5,0 промила върху 

данъчната оценка, която включва: 

  6.1.Такса за “Осигуряване на съдове за съхранение на битовите 
отпадъци” – 0,1 промила върху данъчната оценка. 

  6.2. Такса за “Събиране на битовите отпадъци и 

транспортирането им до депата или други инсталации и съоръжения за 

обезвреждането им” – 2,7 промила върху данъчната оценка. 

  6.3.Такса за “Проучване, проектиране, изграждане, поддържане, 
експлоатация, закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци 

или други инсталации или съоръжения за обезвреждане на битовите 
отпадъци” – 1,4 промила върху данъчната оценка. 

  6.4.Такса за “Почистване на уличните платна, площадите, 
алеите, парковите и другите територии от населените места, 

предназначени за обществено ползване” – 0,8 промила върху 

данъчната оценка.  

   7.Определя годишна “такса за битови отпадъци” 

пропорционално на данъчната оценка по реда на чл.66, ал.1 във връзка 

с  чл.67, ал.2 и ал.4 от ЗМДТ за 2012 г. в с.Пороище, с.Радинград и 

с.Раковски за жилищни имоти на граждани и жилищни имоти на 

предприятия в размер на 6,0 промила върху данъчната оценка, която 

включва: 

  7.1.Такса за “Осигуряване на съдове за съхранение на битовите 
отпадъци” – 0,1 промила върху данъчната оценка. 
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  7.2. Такса за “Събиране на битовите отпадъци и 

транспортирането им до депата или други инсталации и съоръжения за 

обезвреждането им” – 3,4 промила върху данъчната оценка. 

  7.3.Такса за “Проучване, проектиране, изграждане, поддържане,  
експлоатация, закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци 

или други инсталации или съоръжения за обезвреждане на битовите 
отпадъци” – 1,7 промила върху данъчната оценка. 

  7.4.Такса за “Почистване на уличните платна, площадите, 
алеите, парковите и другите територии от населените места, 

предназначени за обществено ползване” – 0,8 промила върху 

данъчната оценка.  

8.Определя годишна “такса за битови отпадъци” по реда на чл.66, 

ал.1 във връзка с  чл.67, ал.2 и ал.4 от ЗМДТ за 2012 г., за всички 

населени места на територията на община Разград /гр.Разград и селата 

Гецово, Стражец, Пороище Балкански, Благоево, Дряновец, Дянково, 

Киченица, Липник, Мортагоново, Недоклан, Осенец, Островче, Побит 

камък, Просторно, Радинград, Раковски, Топчии Ушинци, Черковна 

и Ясеновец/, за нежилищни имоти на предприятия и организации  -  6,5 

промила  пропорционално върху  основа, която е по-високата от 

данъчната оценка или отчетната стойност на активите /чл.21 от 

ЗМДТ/, включваща: 

8.1.Такса за “Осигуряване на съдове за съхранение на битовите 
отпадъци” – 0,6  промила. 

8.2. Такса за “Събиране на битовите отпадъци и 

транспортирането им до депата или други инсталации и съоръжения за 

обезвреждането им” – 1,9  промила. 

8.3.Такса за “Проучване, проектиране, изграждане, поддържане, 
експлоатация, закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци 

или други инсталации или съоръжения за обезвреждане на битовите 
отпадъци” – 1,4 промила. 

8.4.Такса за “Почистване на уличните платна, площадите, алеите, 
парковите и другите територии от населените места, предназначени за 

обществено ползване” – 2,6 промила.  

9.Определя годишна “такса за битови отпадъци” по реда на чл.66, 

ал.1 във връзка с  чл.67, ал.1 и ал.3 от ЗМДТ за 2012 г., за всички 

населени места на територията на община Разград, за нежилищни 

имоти на физически и юридически лица, заявили за ползване 
контейнери тип „Бобър” от 1,1 куб.м. на деклариран имот, както 

следва: 

9.1. За гр.Разград: 

9.1.1. Такса по чл.66, ал.1 т.1, т.2 и т.3 за един брой контейнер -

5 729,83 лв. 
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9.1.2. Такса по чл.66, ал.1 т.4 – 2,6 промила пропорционално 

върху  основа, която е по-високата от данъчната оценка или отчетната 

стойност на активите /чл.21 от ЗМДТ. 

9.2. За селата  Дянково,  Киченица,  Липник , Мортагоново,  

Недоклан,  Побит камък,  Просторно,  Радинград, Топчии, Ушинци, 

Черковна и Ясеновец: 

9.2.1. Такса по чл.66, ал.1 т.1, т.2 и т.3 за един брой контейнер – 

786,74лв. 

9.2.2. Такса по чл.66, ал.1 т.4 – 2,6 промила пропорционално 

върху  основа, която е по-високата от данъчната оценка или отчетната 

стойност на активите /чл.21 от ЗМДТ. 

9.3. За селата  Гецово, Пороище и Стражец: 

9.3.1. Такса по чл.66, ал.1 т.1, т.2 и т.3 за един брой контейнер – 

1069,73 лв. 

9.3.2. Такса по чл.66, ал.1 т.4 – 2,6 промила пропорционално 

върху  основа, която е по-високата от данъчната оценка или отчетната 

стойност на активите /чл.21 от ЗМДТ. 

9.4. За селата  Балкански, Благоево, Дряновец, Островче, Осенец 

и Раковски: 

9.4.1. Такса по чл.66, ал.1 т.1, т.2 и т.3 за един брой контейнер –  

829,94лв. 

9.4.2. Такса по чл.66, ал.1 т.4 – 2,6 промила пропорционално 

върху  основа, която е по-високата от данъчната оценка или отчетната 

стойност на активите /чл.21 от ЗМДТ. 

10.Определя годишна “такса за битови отпадъци” по реда на 

чл.66, ал.1, във връзка с  чл.67, ал.2 и ал.4 от ЗМДТ за 2012 г., за всички 

населени места на територията на община Разград /гр.Разград и селата 

Гецово, Стражец, Пороище, Балкански, Благоево, Дряновец, Дянково, 

Киченица, Липник, Мортагоново, Недоклан, Осенец, Островче, Побит 

камък, Просторно, Радинград, Раковски, Топчии, Ушинци, Черковна 

и Ясеновец/, за нежилищни имоти на физически и юридически лица, 

използвани за производствени дейности /без имоти използвани за 

търговски дейности/,   реализирали инвестиции отчетени през 2011г.и 

2012 г.  съобразно размера на тези инвестиции, както следва: 

10.1. При реализирани инвестиции в размер от 50 000 до 100 000 

лв. – 6,00 промила пропорционално върху  основа, която е по-високата 

между данъчната оценка или отчетната стойност на активите /чл.21 от 

ЗМДТ/, включваща: 

    10.1.1.Такса за “Осигуряване на съдове за съхранение на 

битовите отпадъци” – 0,5  промила. 
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    10.1.2. Такса за “Събиране на битовите отпадъци и 

транспортирането им до депата или други инсталации и съоръжения за 

обезвреждането им” – 1,8  промила. 

     10.1.3.Такса за “Проучване, проектиране, изграждане, 
поддържане, експлоатация, закриване и мониторинг на депата за 

битови отпадъци или други инсталации или съоръжения за 

обезвреждане на битовите отпадъци” – 1,2 промила. 

    10.1.4.Такса за “Почистване на уличните платна, площадите, 
алеите, парковите и другите територии от населените места, 

предназначени за обществено ползване” – 2,5 промила.         

10.2. При реализирани инвестиции в размер от 100 001 до 200 000 

лв. – 5,5 промила   пропорционално върху  основа, която е по-високата 

между данъчната оценка или отчетната стойност на активите /чл.21 от 

ЗМДТ/, включваща: 

    10.2.1.Такса за “Осигуряване на съдове за съхранение на 

битовите отпадъци” – 0,3  промила. 

    10.2.2. Такса за “Събиране на битовите отпадъци и 

транспортирането им до депата или други инсталации и съоръжения за 

обезвреждането им” – 1,6  промила. 

     10.2.3.Такса за “Проучване, проектиране, изграждане, 
поддържане, експлоатация, закриване и мониторинг на депата за 

битови отпадъци или други инсталации или съоръжения за 

обезвреждане на битовите отпадъци” – 1,2 промила. 

    10.2.4.Такса за “Почистване на уличните платна, площадите, 
алеите, парковите и другите територии от населените места, 

предназначени за обществено ползване” – 2,4 промила.      

10.3. При реализирани инвестиции в размер от 200 001 до 300 000 

лв.– 5,0 промила   пропорционално върху  основа, която е по-високата 

между данъчната оценка или отчетната стойност на активите /чл.21 от 

ЗМДТ/, включваща: 

    10.3.1.Такса за “Осигуряване на съдове за съхранение на 

битовите отпадъци” – 0,3  промила. 

    10.3.2. Такса за “Събиране на битовите отпадъци и 

транспортирането им до депата или други инсталации и съоръжения за 

обезвреждането им” – 1,5  промила. 

     10.3.3.Такса за “Проучване, проектиране, изграждане, 
поддържане, експлоатация, закриване и мониторинг на депата за 

битови отпадъци или други инсталации или съоръжения за 

обезвреждане на битовите отпадъци” – 1,0 промила. 

    10.3.4.Такса за “Почистване на уличните платна, площадите, 
алеите, парковите и другите територии от населените места, 

предназначени за обществено ползване” – 2,2 промила. 
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10.4. При реализирани инвестиции в размер от 300 001 до 500 000 

лв. – 4,5 промила   пропорционално върху  основа, която е по-високата 

между данъчната оценка или отчетната стойност на активите /чл.21 от 

ЗМДТ/, включваща: 

    10.4.1.Такса за “Осигуряване на съдове за съхранение на 

битовите отпадъци” – 0,2  промила. 

    10.4.2. Такса за “Събиране на битовите отпадъци и 

транспортирането им до депата или други инсталации и съоръжения за 

обезвреждането им” – 1,4  промила. 

     10.4.3.Такса за “Проучване, проектиране, изграждане, 
поддържане, експлоатация, закриване и мониторинг на депата за 

битови отпадъци или други инсталации или съоръжения за 

обезвреждане на битовите отпадъци” – 0,8 промила. 

    10.4.4.Такса за “Почистване на уличните платна, площадите, 
алеите, парковите и другите територии от населените места, 

предназначени за обществено ползване” – 2,1 промила. 

10.5. При реализирани инвестиции в размер над 500 001 лв. – 4,0 

промила   пропорционално върху  основа, която е по-високата между 

данъчната оценка или отчетната стойност на активите /чл.21 от 

ЗМДТ/, включваща: 

    10.5.1.Такса за “Осигуряване на съдове за съхранение на 

битовите отпадъци” – 0,1 промила. 

    10.5.2. Такса за “Събиране на битовите отпадъци и 

транспортирането им до депата или други инсталации и съоръжения за 

обезвреждането им” – 1,3  промила. 

     10.5.3.Такса за “Проучване, проектиране, изграждане, 
поддържане, експлоатация, закриване и мониторинг на депата за 

битови отпадъци или други инсталации или съоръжения за 

обезвреждане на битовите отпадъци” – 0,7 промила. 

    10.5.4.Такса за “Почистване на уличните платна, площадите, 
алеите, парковите и другите територии от населените места, 

предназначени за обществено ползване” – 1,9 промила. 

10.6 Освобождават се от „такса за битови отпадъци „инвестиции 

направени за подобряване енергийната ефективност на сградния 

фонд на територията на община Разград, както за жилищните така и 

за нежилищните имоти за период от 10 /десет/ години, при условията 

на чл. 24 точка 18 от ЗМДТ. 

11.Физическите и юридическите лица по т.9 подават декларации 

в Община Разград в срок до 30 ноември на предходната година, а за 

2012 г.- в срок до 15 март 2012 г.. 
12.Физическите и юридическите лица по т.10 за инвестициите 

през 2011г. подават декларации в Община Разград в срок до 15 март 
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2012 г., а за инвестициите през 2012 г.- в двумесечен срок от 

въвеждането им в експлоатация. 

13.Определя годишна “такса за битови отпадъци” 

пропорционално на данъчната оценка по реда на чл.63, ал.1 и чл.66, 

ал.1, във връзка с  чл.67, ал.2 от ЗМДТ за 2012 г. за жилищни имоти на 

граждани и жилищни имоти на предприятия, които се намират извън 

границите на Общия градоустройствен план на Разград и 

регулационните планове на селата Гецово, Стражец, Пороище 
Балкански, Благоево, Дряновец, Дянково, Киченица, Липник, 

Мортагоново, Недоклан, Осенец, Островче, Побит камък, Просторно, 

Радинград, Раковски, Топчии Ушинци, Черковна и Ясеновец в размер 

на  0,6 промила върху  данъчната оценка. Тази такса включва 

разходите за “Проучване, проектиране, изграждане, поддържане, 
експлоатация, закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци 

или други инсталации или съоръжения за обезвреждане на битовите 
отпадъци”. 

  14.Определя годишна “такса за битови отпадъци” 

пропорционално на данъчната оценка по реда на чл.63, ал.1 и чл.66, 

ал.1 във връзка с  чл.67, ал.2 от ЗМДТ за 2012 г., за нежилищни имоти 

на граждани и предприятия, които се намират извън границите на 

Общия градоустройствен план на Разград и регулационните планове 
на селата Гецово, Стражец, Пороище, Балкански, Благоево, 

Дряновец, Дянково, Киченица, Липник, Мортагоново, Недоклан, 

Осенец, Островче, Побит камък, Просторно, Радинград, Раковски, 

Топчии Ушинци, Черковна и Ясеновец, 2,2 промила пропорционално  

върху  основа определена като по-висока от данъчната оценка или 

отчетната стойност на активите. Тази такса включва разходите за 

“Проучване, проектиране, изграждане, поддържане, експлоатация, 

закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци или други 

инсталации или съоръжения за обезвреждане на битовите отпадъци”.

 15. Общинската администрация да организира и контролира 

дейностите по сметосъбирането и сметоизвозването на битовите 
отпадъци, обезвреждането им на депо и поддържане чистотата на 

населените места при условия, гарантиращи качествено обслужване на 

гражданите, предприятията и организациите.  
             Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 
Разград и Областния управител на Област Разград в 7/седем/ дневен срок от 
приемането му. 
 Настоящото решение подлежи на оспорване по реда на АПК пред 

Административния съд – Разград. 
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Приложение №1 

ПЛАН – СМЕТКА 

на обобщените разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на териториите на населените места в Община Разград за 

2012 година по Приложения №№ 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 9, 10, 11, 12, 13, 14, 15, 16, 17, 18, 19, 20, 

21, 22, 23, 24 и 25 

   

   

Дейност Стойност с включен ДДС 

Разходи за осигуряване на съдове за 
съхраняване на битови отпадъци– 

контейнери кофи и други. 

55 000 лв. 

Разходи за събиране на битовите 
отпадъци и транспортирането им до 

депата или други инсталации и 

съоръжения за обезвреждането им. 

1 714 549 лв. 

Разходи за проучване, проектиране, 
изграждане, поддържане, експлоатация, 
закриване и мониторинг на депата за 
битови отпадъци или други инсталации 

или съоръжения за обезвреждане на 
битови отпадъци.  

744 603 лв. 

Разходи за почистване на улични 

платна, площадите, алеите, парковите и 

другите територии от населените места, 
предназначени за обществено ползване. 

1 047 816 лв. 

ВСИЧКО: 3 561 968 лв. 

   

   

 контрола 3 561 968 лв. 
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Приложение №2 

ПЛАН – СМЕТКА 

   

на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и поддържане на чистотата 

на територията на с.Балкански, общ.Разград за 2012 година 

   

Дейност 

Стойност с 
включен 

ДДС 

Разходи за събиране на битовите отпадъци и транспортирането им до депата или 

други инсталации и съоръжения за обезвреждането им. 
7 932 лв 

Разходи за проучване, проектиране, изграждане, поддържане, експлоатация, 
закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци или други инсталации или 

съоръжения за обезвреждане на битови отпадъци.  

3 555 лв 

Разходи за почистване на улични платна през зимния период 1 344 лв 

ВСИЧКО: 12 831 лв 

   

Елементи на ценообразуване: 
  

1 Събиране на битови отпадъци 

1.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 27,000 

1.2. Ед.цена за обслуж. на конт. тип Бобър, в лева с вкл.ДДС 8,160 

1.3. Брой обслужване за година 36,000 

      

2 Депониране на отпадъци 

2.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 27,000 

2.2. Количества отпадъци в един брой конт. тип Бобър от 1.1 куб.м., в тонове 0,150 

2.3. Брой обслужване за година 36,000 

2.4. Цена на услуга за депониране в лв./тон с вкл.ДДС 11,520 

2.5. Отчисление по чл.71а от ЗУО в лв./тон 3,860 

2.6. Отчисление по чл.71е от ЗУО в лв./тон 9,000 

      

3 Зимно поддържане 
3.1. Дължина на уличната мрежа в км. 14,000 

3.2. Ед. цена за механ. снегопочистване на улични платна за 1 мсм с вкл. ДДС 480,000 

3.3. Приблизителен брой на снегопопочистванията за сезон в една година 8,000 

3.4. Приблизителен брой на мсм за еднократно снегопочистване 0,350 
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Забележка: В настоящата план-сметка не са включени разходите за поддържане на торищните 
площадки, разходите за събиране и транспортиране на едрогабаритните отпадъци със контейнери 

от 7 куб.м. и разходите за управление, контрол и осъществяване на дейности по поддържане на 
чистотата в населените места, както и за дейности по поддържане на чистотата в населените места 
изпълнявани по програми за осигуряване на заетост. Гореописаните разходи са обобщени за 
всички населени места и са отразени в отделна план-сметка - Приложение № 25. 

 

 

Приложение №3 

ПЛАН – СМЕТКА 

   

на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и поддържане на чистотата 

на територията на с.Благоево, общ.Разград за 2012 година 

   

Дейност 

Стойност 

с включен 

ДДС 

Разходи за събиране на битовите отпадъци и транспортирането им до депата или 

други инсталации и съоръжения за обезвреждането им. 
13 807 лв 

Разходи за проучване, проектиране, изграждане, поддържане, експлоатация, 
закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци или други инсталации или 

съоръжения за обезвреждане на битови отпадъци.  

6 187 лв 

Разходи за почистване на улични платна през зимния период 1 248 лв 

ВСИЧКО: 21 242 лв 

   

Елементи на ценообразуване: 
  

1 Събиране на битови отпадъци 

1.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 47,000 

1.2. Ед.цена за обслуж. на конт. тип Бобър, в лева с вкл.ДДС 8,160 

1.3. Брой обслужване за година 36,000 

      

2 Депониране на отпадъци 

2.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 47,000 

2.2. Количества отпадъци в един брой конт. тип Бобър от 1.1 куб.м., в тонове 0,150 

2.3. Брой обслужване за година 36,000 

2.4. Цена на услуга за депониране в лв./тон с вкл.ДДС 11,520 

2.5. Отчисление по чл.71а от ЗУО в лв./тон 3,860 

2.6. Отчисление по чл.71е от ЗУО в лв./тон 9,000 
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3 Зимно поддържане 
3.1. Дължина на уличната мрежа в км. 13,000 

3.2. Ед. цена за механ. снегопочистване на улични платна за 1 мсм с вкл. ДДС 480,000 

3.3. Приблизителен брой на снегопопочистванията за сезон в една година 8,000 

3.4. Приблизителен брой на мсм за еднократно снегопочистване 0,325 

Забележка: В настоящата план-сметка не са включени разходите за поддържане на торищните 
площадки, разходите за събиране и транспортиране на едрогабаритните отпадъци със 
контейнери от 7 куб.м. и разходите за управление, контрол и осъществяване на дейности по 

поддържане на чистотата в населените места, както и за дейности по поддържане на чистотата в 
населените места изпълнявани по програми за осигуряване на заетост. Гореописаните разходи са 
обобщени за всички населени места и са отразени в отделна план-сметка - Приложение № 25. 

 

Приложение №4 

ПЛАН – СМЕТКА 

   

на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и поддържане на 

чистотата на територията на с.Гецово, общ.Разград за 2012 година 

   

Дейност 

Стойност с 
включен 

ДДС 

Разходи за събиране на битовите отпадъци и транспортирането им до депата или 

други инсталации и съоръжения за обезвреждането им. 
58 269 лв 

Разходи за проучване, проектиране, изграждане, поддържане, експлоатация, 
закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци или други инсталации или 

съоръжения за обезвреждане на битови отпадъци.  

30 616 лв 

Разходи за почистване на улични платна през зимния период 1 440 лв 

ВСИЧКО: 90 325 лв 

   

Елементи на ценообразуване: 
  

1 Събиране на битови отпадъци 

1.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 161,000 

1.2. Ед.цена за обслуж. на конт. тип Бобър, в лева с вкл.ДДС 6,960 

1.3. Брой обслужване за година 52,000 

      

2 Депониране на отпадъци 

2.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 161,000 

2.2. Количества отпадъци в един брой конт. тип Бобър от 1.1 куб.м., в тонове 0,150 

2.3. Брой обслужване за година 52,000 
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2.4. Цена на услуга за депониране в лв./тон с вкл.ДДС 11,520 

2.5. Отчисление по чл.71а от ЗУО в лв./тон 3,860 

2.6. Отчисление по чл.71е от ЗУО в лв./тон 9,000 

      

3 Зимно поддържане 
3.1. Дължина на уличната мрежа в км. 15,000 

3.2. Ед. цена за механ. снегопочистване на улични платна за 1 мсм с вкл. ДДС 480,000 

3.3. Приблизителен брой на снегопопочистванията за сезон в една година 8,000 

3.4. Приблизителен брой на мсм за еднократно снегопочистване 0,375 

   

Забележка: В настоящата план-сметка не са включени разходите за поддържане на торищните 
площадки, разходите за събиране и транспортиране на едрогабаритните отпадъци със 
контейнери от 7 куб.м. и разходите за управление, контрол и осъществяване на дейности по 

поддържане на чистотата в населените места, както и за дейности по поддържане на чистотата в 
населените места изпълнявани по програми за осигуряване на заетост. Гореописаните разходи 

са обобщени за всички населени места и са отразени в отделна план-сметка - Приложение № 25. 
 

 

Приложение №5 

ПЛАН – СМЕТКА 

   

на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и поддържане на 

чистотата на територията на с.Дряновец, общ.Разград за 2012 година 

   

Дейност 

Стойност 

с включен 

ДДС 

Разходи за събиране на битовите отпадъци и транспортирането им до депата или 

други инсталации и съоръжения за обезвреждането им. 
15 569 лв 

Разходи за проучване, проектиране, изграждане, поддържане, експлоатация, 
закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци или други инсталации или 

съоръжения за обезвреждане на битови отпадъци.  

6 978 лв 

Разходи за почистване на улични платна през зимния период 2 400 лв 

ВСИЧКО: 24 947 лв 

   

Елементи на ценообразуване: 
  

1 Събиране на битови отпадъци 

1.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 53,000 

1.2. Ед.цена за обслуж. на конт. тип Бобър, в лева с вкл.ДДС 8,160 



 

 

 

82

1.3. Брой обслужване за година 36,000 

      

2 Депониране на отпадъци 

2.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 53,000 

2.2. Количества отпадъци в един брой конт. тип Бобър от 1.1 куб.м., в тонове 0,150 

2.3. Брой обслужване за година 36,000 

2.4. Цена на услуга за депониране в лв./тон с вкл.ДДС 11,520 

2.5. Отчисление по чл.71а от ЗУО в лв./тон 3,860 

2.6. Отчисление по чл.71е от ЗУО в лв./тон 9,000 

      

3 Зимно поддържане 
3.1. Дължина на уличната мрежа в км. 25,000 

3.2. Ед. цена за механ. снегопочистване на улични платна за 1 мсм с вкл. ДДС 480,000 

3.3. Приблизителен брой на снегопопочистванията за сезон в една година 8,000 

3.4. Приблизителен брой на мсм за еднократно снегопочистване 0,625 

Забележка: В настоящата план-сметка не са включени разходите за поддържане на торищните 
площадки, разходите за събиране и транспортиране на едрогабаритните отпадъци със 
контейнери от 7 куб.м. и разходите за управление, контрол и осъществяване на дейности по 

поддържане на чистотата в населените места, както и за дейности по поддържане на чистотата в 
населените места изпълнявани по програми за осигуряване на заетост. Гореописаните разходи 

са обобщени за всички населени места и са отразени в отделна план-сметка - Приложение № 25. 

Приложение №6 

ПЛАН – СМЕТКА 

на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и поддържане на 

чистотата на територията на с.Дянково, общ.Разград за 2012 година 

   

Дейност 

Стойност 

с 
включен 

ДДС 

Разходи за събиране на битовите отпадъци и транспортирането им до депата или 

други инсталации и съоръжения за обезвреждането им. 
26 058 лв 

Разходи за проучване, проектиране, изграждане, поддържане, експлоатация, 
закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци или други инсталации или 

съоръжения за обезвреждане на битови отпадъци.  

13 692 лв 

Разходи за почистване на улични платна през зимния период 5 376 лв 

ВСИЧКО: 45 126 лв 

   

Елементи на ценообразуване: 
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1 Събиране на битови отпадъци 

1.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 104,000 

1.2. Ед.цена за обслуж. на конт. тип Бобър, в лева с вкл.ДДС 6,960 

1.3. Брой обслужване за година 36,000 

      

2 Депониране на отпадъци 

2.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 104,000 

2.2. Количества отпадъци в един брой конт. тип Бобър от 1.1 куб.м., в тонове 0,150 

2.3. Брой обслужване за година 36,000 

2.4. Цена на услуга за депониране в лв./тон с вкл.ДДС 11,520 

2.5. Отчисление по чл.71а от ЗУО в лв./тон 3,860 

2.6. Отчисление по чл.71е от ЗУО в лв./тон 9,000 

      

3 Зимно поддържане 
3.1. Дължина на уличната мрежа в км. 56,000 

3.2. Ед. цена за механ. снегопочистване на улични платна за 1 мсм с вкл. ДДС 480,000 

3.3. Приблизителен брой на снегопопочистванията за сезон в една година 8,000 

3.4. Приблизителен брой на мсм за еднократно снегопочистване 1,400 

Забележка: В настоящата план-сметка не са включени разходите за поддържане на торищните 
площадки, разходите за събиране и транспортиране на едрогабаритните отпадъци със 
контейнери от 7 куб.м. и разходите за управление, контрол и осъществяване на дейности по 

поддържане на чистотата в населените места, както и за дейности по поддържане на чистотата в 
населените места изпълнявани по програми за осигуряване на заетост. Гореописаните разходи 

са обобщени за всички населени места и са отразени в отделна план-сметка - Приложение № 25. 

Приложение №7 

ПЛАН – СМЕТКА 

   

на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и поддържане на 

чистотата на територията на с.Киченица, общ.Разград за 2012 година 

   

Дейност 

Стойност 

с включен 

ДДС 

Разходи за събиране на битовите отпадъци и транспортирането им до депата или 

други инсталации и съоръжения за обезвреждането им. 
10 022 лв 

Разходи за проучване, проектиране, изграждане, поддържане, експлоатация, 
закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци или други инсталации или 

съоръжения за обезвреждане на битови отпадъци.  

5 266 лв 

Разходи за почистване на улични платна през зимния период 1 056 лв 

ВСИЧКО: 16 344 лв 



 

 

 

84

   

Елементи на ценообразуване: 
  

1 Събиране на битови отпадъци 

1.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 40,000 

1.2. Ед.цена за обслуж. на конт. тип Бобър, в лева с вкл.ДДС 6,960 

1.3. Брой обслужване за година 36,000 

      

2 Депониране на отпадъци 

2.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 40,000 

2.2. Количества отпадъци в един брой конт. тип Бобър от 1.1 куб.м., в тонове 0,150 

2.3. Брой обслужване за година 36,000 

2.4. Цена на услуга за депониране в лв./тон с вкл.ДДС 11,520 

2.5. Отчисление по чл.71а от ЗУО в лв./тон 3,860 

2.6. Отчисление по чл.71е от ЗУО в лв./тон 9,000 

      

3 Зимно поддържане 
3.1. Дължина на уличната мрежа в км. 11,000 

3.2. Ед. цена за механ. снегопочистване на улични платна за 1 мсм с вкл. ДДС 480,000 

3.3. Приблизителен брой на снегопопочистванията за сезон в една година 8,000 

3.4. Приблизителен брой на мсм за еднократно снегопочистване 0,275 

Забележка: В настоящата план-сметка не са включени разходите за поддържане на торищните 
площадки, разходите за събиране и транспортиране на едрогабаритните отпадъци със 
контейнери от 7 куб.м. и разходите за управление, контрол и осъществяване на дейности по 

поддържане на чистотата в населените места, както и за дейности по поддържане на чистотата 
в населените места изпълнявани по програми за осигуряване на заетост. Гореописаните 
разходи са обобщени за всички населени места и са отразени в отделна план-сметка - 

Приложение № 25. 

Приложение №8 

ПЛАН – СМЕТКА 

   

на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и поддържане на 

чистотата на територията на с.Липник, общ.Разград за 2012 година 

   

Дейност 

Стойно
ст с 

включе
н ДДС 

Разходи за събиране на битовите отпадъци и транспортирането им до депата или 

други инсталации и съоръжения за обезвреждането им. 
7 266 лв 

Разходи за проучване, проектиране, изграждане, поддържане, експлоатация, 
закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци или други инсталации или 

съоръжения за обезвреждане на битови отпадъци.  

3 818 лв 
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Разходи за почистване на улични платна през зимния период 864 лв 

ВСИЧКО: 
11 948 

лв 

   

Елементи на ценообразуване: 
  

1 Събиране на битови отпадъци 

1.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 29,000 

1.2. Ед.цена за обслуж. на конт. тип Бобър, в лева с вкл.ДДС 6,960 

1.3. Брой обслужване за година 36,000 

      

2 Депониране на отпадъци 

2.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 29,000 

2.2. Количества отпадъци в един брой конт. тип Бобър от 1.1 куб.м., в тонове 0,150 

2.3. Брой обслужване за година 36,000 

2.4. Цена на услуга за депониране в лв./тон с вкл.ДДС 11,520 

2.5. Отчисление по чл.71а от ЗУО в лв./тон 3,860 

2.6. Отчисление по чл.71е от ЗУО в лв./тон 9,000 

      

3 Зимно поддържане 
3.1. Дължина на уличната мрежа в км. 9,000 

3.2. Ед. цена за механ. снегопочистване на улични платна за 1 мсм с вкл. ДДС 480,000 

3.3. Приблизителен брой на снегопопочистванията за сезон в една година 8,000 

3.4. Приблизителен брой на мсм за еднократно снегопочистване 0,225 

Забележка: В настоящата план-сметка не са включени разходите за поддържане на торищните 
площадки, разходите за събиране и транспортиране на едрогабаритните отпадъци със 
контейнери от 7 куб.м. и разходите за управление, контрол и осъществяване на дейности по 

поддържане на чистотата в населените места, както и за дейности по поддържане на чистотата 
в населените места изпълнявани по програми за осигуряване на заетост. Гореописаните 
разходи са обобщени за всички населени места и са отразени в отделна план-сметка - 

Приложение № 25. 

 

Приложение №9 

ПЛАН – СМЕТКА 

   

на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и поддържане на 

чистотата на територията на с.Мортагоново, общ.Разград за 2012 година 

   

Дейност 

Стойност 

с включен 

ДДС 
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Разходи за събиране на битовите отпадъци и транспортирането им до депата или 

други инсталации и съоръжения за обезвреждането им. 
14 783 лв 

Разходи за проучване, проектиране, изграждане, поддържане, експлоатация, 
закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци или други инсталации или 

съоръжения за обезвреждане на битови отпадъци.  

7 767 лв 

Разходи за почистване на улични платна през зимния период 1 824 лв 

ВСИЧКО: 24 374 лв 

Елементи на ценообразуване: 
  

1 Събиране на битови отпадъци 

1.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 59,000 

1.2. Ед.цена за обслуж. на конт. тип Бобър, в лева с вкл.ДДС 6,960 

1.3. Брой обслужване за година 36,000 

      

2 Депониране на отпадъци 

2.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 59,000 

2.2. Количества отпадъци в един брой конт. тип Бобър от 1.1 куб.м., в тонове 0,150 

2.3. Брой обслужване за година 36,000 

2.4. Цена на услуга за депониране в лв./тон с вкл.ДДС 11,520 

2.5. Отчисление по чл.71а от ЗУО в лв./тон 3,860 

2.6. Отчисление по чл.71е от ЗУО в лв./тон 9,000 

      

3 Зимно поддържане 
3.1. Дължина на уличната мрежа в км. 19,000 

3.2. Ед. цена за механ. снегопочистване на улични платна за 1 мсм с вкл. ДДС 

480,00

0 

3.3. Приблизителен брой на снегопопочистванията за сезон в една година 8,000 

3.4. Приблизителен брой на мсм за еднократно снегопочистване 0,475 

Забележка: В настоящата план-сметка не са включени разходите за поддържане на торищните 
площадки, разходите за събиране и транспортиране на едрогабаритните отпадъци със 
контейнери от 7 куб.м. и разходите за управление, контрол и осъществяване на дейности по 

поддържане на чистотата в населените места, както и за дейности по поддържане на чистотата 
в населените места изпълнявани по програми за осигуряване на заетост. Гореописаните 
разходи са обобщени за всички населени места и са отразени в отделна план-сметка - 

Приложение № 25. 

Приложение №10 

ПЛАН – СМЕТКА 

   

на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и поддържане на 

чистотата на територията на с.Недоклан, общ.Разград за 2012 година 
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Дейност 

Стойн
ост с 
включ
ен 

ДДС 

Разходи за събиране на битовите отпадъци и транспортирането им до депата или 

други инсталации и съоръжения за обезвреждането им. 

3 758 

лв 

Разходи за проучване, проектиране, изграждане, поддържане, експлоатация, 
закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци или други инсталации или 

съоръжения за обезвреждане на битови отпадъци.  

1 975 

лв 

Разходи за почистване на улични платна през зимния период 960 лв 

ВСИЧКО: 
6 693 

лв 

   

Елементи на ценообразуване: 
  

1 Събиране на битови отпадъци 

1.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 15,000 

1.2. Ед.цена за обслуж. на конт. тип Бобър, в лева с вкл.ДДС 6,960 

1.3. Брой обслужване за година 36,000 

      

2 Депониране на отпадъци 

2.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 15,000 

2.2. Количества отпадъци в един брой конт. тип Бобър от 1.1 куб.м., в тонове 0,150 

2.3. Брой обслужване за година 36,000 

2.4. Цена на услуга за депониране в лв./тон с вкл.ДДС 11,520 

2.5. Отчисление по чл.71а от ЗУО в лв./тон 3,860 

2.6. Отчисление по чл.71е от ЗУО в лв./тон 9,000 

      

3 Зимно поддържане 
3.1. Дължина на уличната мрежа в км. 10,000 

3.2. Ед. цена за механ. снегопочистване на улични платна за 1 мсм с вкл. ДДС 

480,00

0 

3.3. Приблизителен брой на снегопопочистванията за сезон в една година 8,000 

3.4. Приблизителен брой на мсм за еднократно снегопочистване 0,250 

Забележка: В настоящата план-сметка не са включени разходите за поддържане на торищните 
площадки, разходите за събиране и транспортиране на едрогабаритните отпадъци със 
контейнери от 7 куб.м. и разходите за управление, контрол и осъществяване на дейности по 

поддържане на чистотата в населените места, както и за дейности по поддържане на чистотата 
в населените места изпълнявани по програми за осигуряване на заетост. Гореописаните 
разходи са обобщени за всички населени места и са отразени в отделна план-сметка - 

Приложение № 25. 
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Приложение №11 

ПЛАН – СМЕТКА 

   

на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и поддържане на 

чистотата на територията на с.Осенец, общ.Разград за 2012 година 

   

Дейност 

Стойност с 
включен 

ДДС 

Разходи за събиране на битовите отпадъци и транспортирането им до депата или 

други инсталации и съоръжения за обезвреждането им. 
15 863 лв 

Разходи за проучване, проектиране, изграждане, поддържане, експлоатация, 
закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци или други инсталации или 

съоръжения за обезвреждане на битови отпадъци.  

7 109 лв 

Разходи за почистване на улични платна през зимния период 2 880 лв 

ВСИЧКО: 25 852 лв 

   

Елементи на ценообразуване: 
  

1 Събиране на битови отпадъци 

1.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 54,000 

1.2. Ед.цена за обслуж. на конт. тип Бобър, в лева с вкл.ДДС 8,160 

1.3. Брой обслужване за година 36,000 

      

2 Депониране на отпадъци 

2.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 54,000 

2.2. Количества отпадъци в един брой конт. тип Бобър от 1.1 куб.м., в тонове 0,150 

2.3. Брой обслужване за година 36,000 

2.4. Цена на услуга за депониране в лв./тон с вкл.ДДС 11,520 

2.5. Отчисление по чл.71а от ЗУО в лв./тон 3,860 

2.6. Отчисление по чл.71е от ЗУО в лв./тон 9,000 

      

3 Зимно поддържане 
3.1. Дължина на уличната мрежа в км. 30,000 

3.2. Ед. цена за механ. снегопочистване на улични платна за 1 мсм с вкл. ДДС 

480,00

0 

3.3. Приблизителен брой на снегопопочистванията за сезон в една година 8,000 

3.4. Приблизителен брой на мсм за еднократно снегопочистване 0,750 
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Забележка: В настоящата план-сметка не са включени разходите за поддържане на торищните 
площадки, разходите за събиране и транспортиране на едрогабаритните отпадъци със контейнери от 7 

куб.м. и разходите за управление, контрол и осъществяване на дейности по поддържане на чистотата в 
населените места, както и за дейности по поддържане на чистотата в населените места изпълнявани по 

програми за осигуряване на заетост. Гореописаните разходи са обобщени за всички населени места и 

са отразени в отделна план-сметка - Приложение № 25. 

Приложение №12 

ПЛАН – СМЕТКА 

   

на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и поддържане на 

чистотата на територията на с.Островче, общ.Разград за 2012 година 

   

Дейност 

Стойност с 
включен 

ДДС 

Разходи за събиране на битовите отпадъци и транспортирането им до депата или 

други инсталации и съоръжения за обезвреждането им. 
8 225 лв 

Разходи за проучване, проектиране, изграждане, поддържане, експлоатация, 
закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци или други инсталации или 

съоръжения за обезвреждане на битови отпадъци.  

3 686 лв 

Разходи за почистване на улични платна през зимния период 576 лв 

ВСИЧКО: 12 487 лв 

   

Елементи на ценообразуване: 
  

1 Събиране на битови отпадъци 

1.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 28,000 

1.2. Ед.цена за обслуж. на конт. тип Бобър, в лева с вкл.ДДС 8,160 

1.3. Брой обслужване за година 36,000 

      

2 Депониране на отпадъци 

2.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 28,000 

2.2. Количества отпадъци в един брой конт. тип Бобър от 1.1 куб.м., в тонове 0,150 

2.3. Брой обслужване за година 36,000 

2.4. Цена на услуга за депониране в лв./тон с вкл.ДДС 11,520 

2.5. Отчисление по чл.71а от ЗУО в лв./тон 3,860 

2.6. Отчисление по чл.71е от ЗУО в лв./тон 9,000 

      

3 Зимно поддържане 
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3.1. Дължина на уличната мрежа в км. 6,000 

3.2. Ед. цена за механ. снегопочистване на улични платна за 1 мсм с вкл. ДДС 

480,00

0 

3.3. Приблизителен брой на снегопопочистванията за сезон в една година 8,000 

3.4. Приблизителен брой на мсм за еднократно снегопочистване 0,150 

Забележка: В настоящата план-сметка не са включени разходите за поддържане на торищните 
площадки, разходите за събиране и транспортиране на едрогабаритните отпадъци със 
контейнери от 7 куб.м. и разходите за управление, контрол и осъществяване на дейности по 

поддържане на чистотата в населените места, както и за дейности по поддържане на чистотата 
в населените места изпълнявани по програми за осигуряване на заетост. Гореописаните 
разходи са обобщени за всички населени места и са отразени в отделна план-сметка - 

Приложение № 25. 

Приложение №13 

ПЛАН – СМЕТКА 

   

на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и поддържане на 

чистотата на територията на с.Побит камък, общ.Разград за 2012 година 

   

Дейност 

Стойност с 
включен 

ДДС 

Разходи за събиране на битовите отпадъци и транспортирането им до депата или 

други инсталации и съоръжения за обезвреждането им. 
5 262 лв 

Разходи за проучване, проектиране, изграждане, поддържане, експлоатация, 
закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци или други инсталации или 

съоръжения за обезвреждане на битови отпадъци.  

2 765 лв 

Разходи за почистване на улични платна през зимния период 2 208 лв 

ВСИЧКО: 10 235 лв 

   

Елементи на ценообразуване: 
  

1 Събиране на битови отпадъци 

1.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 21,000 

1.2. Ед.цена за обслуж. на конт. тип Бобър, в лева с вкл.ДДС 6,960 

1.3. Брой обслужване за година 36,000 

      

2 Депониране на отпадъци 

2.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 21,000 

2.2. Количества отпадъци в един брой конт. тип Бобър от 1.1 куб.м., в тонове 0,150 

2.3. Брой обслужване за година 36,000 
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2.4. Цена на услуга за депониране в лв./тон с вкл.ДДС 11,520 

2.5. Отчисление по чл.71а от ЗУО в лв./тон 3,860 

2.6. Отчисление по чл.71е от ЗУО в лв./тон 9,000 

      

3 Зимно поддържане 
3.1. Дължина на уличната мрежа в км. 23,000 

3.2. Ед. цена за механ. снегопочистване на улични платна за 1 мсм с вкл. ДДС 480,000 

3.3. Приблизителен брой на снегопопочистванията за сезон в една година 8,000 

3.4. Приблизителен брой на мсм за еднократно снегопочистване 0,575 

Забележка: В настоящата план-сметка не са включени разходите за поддържане на торищните 
площадки, разходите за събиране и транспортиране на едрогабаритните отпадъци със 
контейнери от 7 куб.м. и разходите за управление, контрол и осъществяване на дейности по 

поддържане на чистотата в населените места, както и за дейности по поддържане на чистотата 
в населените места изпълнявани по програми за осигуряване на заетост. Гореописаните 
разходи са обобщени за всички населени места и са отразени в отделна план-сметка - 

Приложение № 25. 

Приложение №14 

ПЛАН – СМЕТКА 

   

на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и поддържане на 

чистотата на територията на с.Просторно, общ.Разград за 2012 година 

   

Дейност 

Стойност с 
включен 

ДДС 

Разходи за събиране на битовите отпадъци и транспортирането им до депата или 

други инсталации и съоръжения за обезвреждането им. 
4 510 лв 

Разходи за проучване, проектиране, изграждане, поддържане, експлоатация, 
закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци или други инсталации или 

съоръжения за обезвреждане на битови отпадъци.  

2 370 лв 

Разходи за почистване на улични платна през зимния период 1 056 лв 

ВСИЧКО: 7 936 лв 

   

Елементи на ценообразуване: 
  

1 Събиране на битови отпадъци 

1.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 18,000 

1.2. Ед.цена за обслуж. на конт. тип Бобър, в лева с вкл.ДДС 6,960 

1.3. Брой обслужване за година 36,000 
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2 Депониране на отпадъци 

2.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 18,000 

2.2. Количества отпадъци в един брой конт. тип Бобър от 1.1 куб.м., в тонове 0,150 

2.3. Брой обслужване за година 36,000 

2.4. Цена на услуга за депониране в лв./тон с вкл.ДДС 11,520 

2.5. Отчисление по чл.71а от ЗУО в лв./тон 3,860 

2.6. Отчисление по чл.71е от ЗУО в лв./тон 9,000 

      

3 Зимно поддържане 
3.1. Дължина на уличната мрежа в км. 11,000 

3.2. Ед. цена за механ. снегопочистване на улични платна за 1 мсм с вкл. ДДС 

480,00

0 

3.3. Приблизителен брой на снегопопочистванията за сезон в една година 8,000 

3.4. Приблизителен брой на мсм за еднократно снегопочистване 0,275 

Забележка: В настоящата план-сметка не са включени разходите за поддържане на торищните 
площадки, разходите за събиране и транспортиране на едрогабаритните отпадъци със 
контейнери от 7 куб.м. и разходите за управление, контрол и осъществяване на дейности по 

поддържане на чистотата в населените места, както и за дейности по поддържане на чистотата 
в населените места изпълнявани по програми за осигуряване на заетост. Гореописаните 
разходи са обобщени за всички населени места и са отразени в отделна план-сметка - 

Приложение № 25. 

Приложение №15 

ПЛАН – СМЕТКА 

на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и поддържане на 

чистотата на територията на с.Пороище, общ.Разград за 2012 година 

   

Дейност 

Стойност с 
включен 

ДДС 

Разходи за събиране на битовите отпадъци и транспортирането им до депата 
или други инсталации и съоръжения за обезвреждането им. 

24 061 лв 

Разходи за проучване, проектиране, изграждане, поддържане, експлоатация, 
закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци или други инсталации 

или съоръжения за обезвреждане на битови отпадъци.  

13 251 лв 

Разходи за почистване на улични платна през зимния период 1 824 лв 

ВСИЧКО: 39 136 лв 

   

Елементи на ценообразуване: 
  

1 Събиране на битови отпадъци 
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1.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 16,000 

1.2. Ед.цена за обслуж. на конт. тип Бобър, в лева с вкл.ДДС 6,960 

1.3. Брой пластмасови кофи от 0,240 куб.м. 244,000 

1.4. Ед.цена за обслуж. на пластмасови кофи от 0,240 куб.м. 1,440 

1.5. Брой обслужване за година 52,000 

      

2 Депониране на отпадъци 

2.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 16,000 

2.2. Количества отпадъци в един брой конт. тип Бобър от 1.1 куб.м., в тонове 0,150 

2,3 Брой пластмасови кофи от 0,240 куб.м. 244,000 

2.4. Количества отпадъци в един брой пластм. кофа от 0,240 куб.м., в тонове 0,033 

2.5. Брой обслужване за година 52,000 

2.6. Цена на услуга за депониране в лв./тон с вкл.ДДС 11,520 

2.7. Отчисление по чл.71а от ЗУО в лв./тон 3,860 

2.8. Отчисление по чл.71е от ЗУО в лв./тон 9,000 

      

3 Зимно поддържане 
3.1. Дължина на уличната мрежа в км. 19,000 

3.2. Ед. цена за механ. снегопочистване на улични платна за 1 мсм с вкл. ДДС 480,000 

3.3. Приблизителен брой на снегопопочистванията за сезон в една година 8,000 

3.4. Приблизителен брой на мсм за еднократно снегопочистване 0,475 

Забележка: В настоящата план-сметка не са включени разходите за поддържане на торищните 
площадки, разходите за събиране и транспортиране на едрогабаритните отпадъци със 
контейнери от 7 куб.м. и разходите за управление, контрол и осъществяване на дейности по 

поддържане на чистотата в населените места, както и за дейности по поддържане на чистотата 
в населените места изпълнявани по програми за осигуряване на заетост. Гореописаните 
разходи са обобщени за всички населени места и са отразени в отделна план-сметка - 

Приложение № 25. 

Приложение №16 

ПЛАН – СМЕТКА 

на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и поддържане на 

чистотата на територията на с.Радинград, общ.Разград за 2012 година 

   

Дейност 

Стойност с 
включен 

ДДС 

Разходи за събиране на битовите отпадъци и транспортирането им до депата или 

други инсталации и съоръжения за обезвреждането им. 
5 763 лв 

Разходи за проучване, проектиране, изграждане, поддържане, експлоатация, 
закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци или други инсталации или 

съоръжения за обезвреждане на битови отпадъци.  

3 028 лв 

Разходи за почистване на улични платна през зимния период 576 лв 
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ВСИЧКО: 9 367 лв 

   

Елементи на ценообразуване: 
  

1 Събиране на битови отпадъци 

1.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 23,000 

1.2. Ед.цена за обслуж. на конт. тип Бобър, в лева с вкл.ДДС 6,960 

1.3. Брой обслужване за година 36,000 

      

2 Депониране на отпадъци 

2.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 23,000 

2.2. Количества отпадъци в един брой конт. тип Бобър от 1.1 куб.м., в тонове 0,150 

2.3. Брой обслужване за година 36,000 

2.4. Цена на услуга за депониране в лв./тон с вкл.ДДС 11,520 

2.5. Отчисление по чл.71а от ЗУО в лв./тон 3,860 

2.6. Отчисление по чл.71е от ЗУО в лв./тон 9,000 

      

3 Зимно поддържане 
3.1. Дължина на уличната мрежа в км. 6,000 

3.2. Ед. цена за механ. снегопочистване на улични платна за 1 мсм с вкл. ДДС 480,000 

3.3. Приблизителен брой на снегопопочистванията за сезон в една година 8,000 

3.4. Приблизителен брой на мсм за еднократно снегопочистване 0,150 

Забележка: В настоящата план-сметка не са включени разходите за поддържане на торищните 
площадки, разходите за събиране и транспортиране на едрогабаритните отпадъци със 
контейнери от 7 куб.м. и разходите за управление, контрол и осъществяване на дейности по 

поддържане на чистотата в населените места, както и за дейности по поддържане на чистотата 
в населените места изпълнявани по програми за осигуряване на заетост. Гореописаните 
разходи са обобщени за всички населени места и са отразени в отделна план-сметка - 

Приложение № 25. 

Приложение №17 

ПЛАН – СМЕТКА 

на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и поддържане на 

чистотата на територията на с.Раковски, общ.Разград за 2012 година 

   

Дейност 
Стойност с 

включен ДДС 

Разходи за събиране на битовите отпадъци и транспортирането им до депата 
или други инсталации и съоръжения за обезвреждането им. 

31 726 лв 
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Разходи за проучване, проектиране, изграждане, поддържане, експлоатация, 
закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци или други инсталации 

или съоръжения за обезвреждане на битови отпадъци.  

14 218 лв 

Разходи за почистване на улични платна през зимния период 3 168 лв 

ВСИЧКО: 49 112 лв 

   

Елементи на ценообразуване: 
  

1 Събиране на битови отпадъци 

1.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 108,000 

1.2. Ед.цена за обслуж. на конт. тип Бобър, в лева с вкл.ДДС 8,160 

1.3. Брой обслужване за година 36,000 

      

2 Депониране на отпадъци 

2.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 108,000 

2.2. Количества отпадъци в един брой конт. тип Бобър от 1.1 куб.м., в тонове 0,150 

2.3. Брой обслужване за година 36,000 

2.4. Цена на услуга за депониране в лв./тон с вкл.ДДС 11,520 

2.5. Отчисление по чл.71а от ЗУО в лв./тон 3,860 

2.6. Отчисление по чл.71е от ЗУО в лв./тон 9,000 

      

3 Зимно поддържане 
3.1. Дължина на уличната мрежа в км. 33,000 

3.2. Ед. цена за механ. снегопочистване на улични платна за 1 мсм с вкл. ДДС 480,000 

3.3. Приблизителен брой на снегопопочистванията за сезон в една година 8,000 

3.4. Приблизителен брой на мсм за еднократно снегопочистване 0,825 

Забележка: В настоящата план-сметка не са включени разходите за поддържане на торищните 
площадки, разходите за събиране и транспортиране на едрогабаритните отпадъци със контейнери от 7 

куб.м. и разходите за управление, контрол и осъществяване на дейности по поддържане на чистотата в 
населените места, както и за дейности по поддържане на чистотата в населените места изпълнявани по 

програми за осигуряване на заетост. Гореописаните разходи са обобщени за всички населени места и 

са отразени в отделна план-сметка - Приложение № 25. 

Приложение №18 

ПЛАН – СМЕТКА 

на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и поддържане на 

чистотата на територията на с.Стражец, общ.Разград за 2012 година 

   

Дейност 
Стойност с 

включен ДДС 
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Разходи за събиране на битовите отпадъци и транспортирането им до депата 
или други инсталации и съоръжения за обезвреждането им. 

26 782 лв 

Разходи за проучване, проектиране, изграждане, поддържане, експлоатация, 
закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци или други инсталации 

или съоръжения за обезвреждане на битови отпадъци.  

14 072 лв 

Разходи за почистване на улични платна през зимния период 1 152 лв 

ВСИЧКО: 42 006 лв 

Елементи на ценообразуване: 
  

1 Събиране на битови отпадъци 

1.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 74,000 

1.2. Ед.цена за обслуж. на конт. тип Бобър, в лева с вкл.ДДС 6,960 

1.3. Брой обслужване за година 52,000 

      

2 Депониране на отпадъци 

2.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 74,000 

2.2. Количества отпадъци в един брой конт. тип Бобър от 1.1 куб.м., в тонове 0,150 

2.3. Брой обслужване за година 52,000 

2.4. Цена на услуга за депониране в лв./тон с вкл.ДДС 11,520 

2.5. Отчисление по чл.71а от ЗУО в лв./тон 3,860 

2.6. Отчисление по чл.71е от ЗУО в лв./тон 9,000 

      

3 Зимно поддържане 

3.1. Дължина на уличната мрежа в км. 12,000 

3.2. Ед. цена за механ. снегопочистване на улични платна за 1 мсм с вкл. ДДС 480,000 

3.3. Приблизителен брой на снегопопочистванията за сезон в една година 8,000 

3.4. Приблизителен брой на мсм за еднократно снегопочистване 0,300 

Забележка: В настоящата план-сметка не са включени разходите за поддържане на торищните 
площадки, разходите за събиране и транспортиране на едрогабаритните отпадъци със 
контейнери от 7 куб.м. и разходите за управление, контрол и осъществяване на дейности по 

поддържане на чистотата в населените места, както и за дейности по поддържане на чистотата 
в населените места изпълнявани по програми за осигуряване на заетост. Гореописаните 
разходи са обобщени за всички населени места и са отразени в отделна план-сметка - 

Приложение № 25. 

Приложение №19 

ПЛАН – СМЕТКА 

на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и поддържане на 

чистотата на територията на с.Топчии, общ.Разград за 2012 година 
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Дейност 

Стойност с 
включен 

ДДС 

Разходи за събиране на битовите отпадъци и транспортирането им до депата 
или други инсталации и съоръжения за обезвреждането им. 

7 016 лв 

Разходи за проучване, проектиране, изграждане, поддържане, експлоатация, 
закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци или други инсталации 

или съоръжения за обезвреждане на битови отпадъци.  

3 686 лв 

Разходи за почистване на улични платна през зимния период 1 056 лв 

ВСИЧКО: 11 758 лв 

   

Елементи на ценообразуване: 
  

1 Събиране на битови отпадъци 

1.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 28,000 

1.2. Ед.цена за обслуж. на конт. тип Бобър, в лева с вкл.ДДС 6,960 

1.3. Брой обслужване за година 36,000 

      

2 Депониране на отпадъци 

2.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 28,000 

2.2. Количества отпадъци в един брой конт. тип Бобър от 1.1 куб.м., в тонове 0,150 

2.3. Брой обслужване за година 36,000 

2.4. Цена на услуга за депониране в лв./тон с вкл.ДДС 11,520 

2.5. Отчисление по чл.71а от ЗУО в лв./тон 3,860 

2.6. Отчисление по чл.71е от ЗУО в лв./тон 9,000 

      

3 Зимно поддържане 
3.1. Дължина на уличната мрежа в км. 11,000 

3.2. 

Ед. цена за механ. снегопочистване на улични платна за 1 мсм с вкл. 

ДДС 480,000 

3.3. Приблизителен брой на снегопопочистванията за сезон в една година 8,000 

3.4. Приблизителен брой на мсм за еднократно снегопочистване 0,275 

   

Забележка: В настоящата план-сметка не са включени разходите за поддържане на 
торищните площадки, разходите за събиране и транспортиране на едрогабаритните отпадъци 

със контейнери от 7 куб.м. и разходите за управление, контрол и осъществяване на дейности 

по поддържане на чистотата в населените места, както и за дейности по поддържане на 
чистотата в населените места изпълнявани по програми за осигуряване на заетост. 
Гореописаните разходи са обобщени за всички населени места и са отразени в отделна план-

сметка - Приложение № 25. 
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Приложение №20 

ПЛАН – СМЕТКА 

на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и поддържане на 

чистотата на територията на с.Ушинци, общ.Разград за 2012 година 

   

Дейност 

Стойност с 
включен 

ДДС 

Разходи за събиране на битовите отпадъци и транспортирането им до депата или 

други инсталации и съоръжения за обезвреждането им. 
7 266 лв 

Разходи за проучване, проектиране, изграждане, поддържане, експлоатация, 
закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци или други инсталации или 

съоръжения за обезвреждане на битови отпадъци.  

3 818 лв 

Разходи за почистване на улични платна през зимния период 1 152 лв 

ВСИЧКО: 12 236 лв 

   

Елементи на ценообразуване: 
  

1 Събиране на битови отпадъци 

1.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 29,000 

1.2. Ед.цена за обслуж. на конт. тип Бобър, в лева с вкл.ДДС 6,960 

1.3. Брой обслужване за година 36,000 

      

2 Депониране на отпадъци 

2.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 29,000 

2.2. Количества отпадъци в един брой конт. тип Бобър от 1.1 куб.м., в тонове 0,150 

2.3. Брой обслужване за година 36,000 

2.4. Цена на услуга за депониране в лв./тон с вкл.ДДС 11,520 

2.5. Отчисление по чл.71а от ЗУО в лв./тон 3,860 

2.6. Отчисление по чл.71е от ЗУО в лв./тон 9,000 

      

3 Зимно поддържане 
3.1. Дължина на уличната мрежа в км. 12,000 

3.2. Ед. цена за механ. снегопочистване на улични платна за 1 мсм с вкл. ДДС 480,000 

3.3. Приблизителен брой на снегопопочистванията за сезон в една година 8,000 

3.4. Приблизителен брой на мсм за еднократно снегопочистване 0,300 
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Забележка: В настоящата план-сметка не са включени разходите за поддържане на торищните 
площадки, разходите за събиране и транспортиране на едрогабаритните отпадъци със 
контейнери от 7 куб.м. и разходите за управление, контрол и осъществяване на дейности по 

поддържане на чистотата в населените места, както и за дейности по поддържане на чистотата 
в населените места изпълнявани по програми за осигуряване на заетост. Гореописаните 
разходи са обобщени за всички населени места и са отразени в отделна план-сметка - 

Приложение № 25. 

Приложение №21 

ПЛАН – СМЕТКА 

на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и поддържане на 

чистотата на територията на с.Черковна, общ.Разград за 2012 година 

   

Дейност 

Стойност с 
включен 

ДДС 

Разходи за събиране на битовите отпадъци и транспортирането им до депата 
или други инсталации и съоръжения за обезвреждането им. 

4 009 лв 

Разходи за проучване, проектиране, изграждане, поддържане, експлоатация, 
закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци или други инсталации 

или съоръжения за обезвреждане на битови отпадъци.  

2 106 лв 

Разходи за почистване на улични платна през зимния период 1 152 лв 

ВСИЧКО: 7 267 лв 

   

Елементи на ценообразуване: 
  

1 Събиране на битови отпадъци 

1.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 16,000 

1.2. Ед.цена за обслуж. на конт. тип Бобър, в лева с вкл.ДДС 6,960 

1.3. Брой обслужване за година 36,000 

      

2 Депониране на отпадъци 

2.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 16,000 

2.2. Количества отпадъци в един брой конт. тип Бобър от 1.1 куб.м., в тонове 0,150 

2.3. Брой обслужване за година 36,000 

2.4. Цена на услуга за депониране в лв./тон с вкл.ДДС 11,520 

2.5. Отчисление по чл.71а от ЗУО в лв./тон 3,860 

2.6. Отчисление по чл.71е от ЗУО в лв./тон 9,000 

      

3 Зимно поддържане 
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3.1. Дължина на уличната мрежа в км. 12,000 

3.2. 

Ед. цена за механ. снегопочистване на улични платна за 1 мсм с вкл. 

ДДС 480,000 

3.3. Приблизителен брой на снегопопочистванията за сезон в една година 8,000 

3.4. Приблизителен брой на мсм за еднократно снегопочистване 0,300 

   

Забележка: В настоящата план-сметка не са включени разходите за поддържане на 
торищните площадки, разходите за събиране и транспортиране на едрогабаритните отпадъци 

със контейнери от 7 куб.м. и разходите за управление, контрол и осъществяване на дейности 

по поддържане на чистотата в населените места, както и за дейности по поддържане на 
чистотата в населените места изпълнявани по програми за осигуряване на заетост. 
Гореописаните разходи са обобщени за всички населени места и са отразени в отделна план-

сметка - Приложение № 25. 

Приложение №22 

ПЛАН – СМЕТКА 

на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и поддържане на 

чистотата на територията на с.Ясеновец, общ.Разград за 2012 година 

   

Дейност 

Стойност с 
включен 

ДДС 

Разходи за събиране на битовите отпадъци и транспортирането им до депата 
или други инсталации и съоръжения за обезвреждането им. 

20 295 лв 

Разходи за проучване, проектиране, изграждане, поддържане, експлоатация, 
закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци или други инсталации 

или съоръжения за обезвреждане на битови отпадъци.  

10 664 лв 

Разходи за почистване на улични платна през зимния период 4 128 лв 

ВСИЧКО: 35 087 лв 

   

Елементи на ценообразуване: 
  

1 Събиране на битови отпадъци 

1.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 81,000 

1.2. Ед.цена за обслуж. на конт. тип Бобър, в лева с вкл.ДДС 6,960 

1.3. Брой обслужване за година 36,000 

      

2 Депониране на отпадъци 

2.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 81,000 

2.2. Количества отпадъци в един брой конт. тип Бобър от 1.1 куб.м., в тонове 0,150 
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2.3. Брой обслужване за година 36,000 

2.4. Цена на услуга за депониране в лв./тон с вкл.ДДС 11,520 

2.5. Отчисление по чл.71а от ЗУО в лв./тон 3,860 

2.6. Отчисление по чл.71е от ЗУО в лв./тон 9,000 

      

3 Зимно поддържане 
3.1. Дължина на уличната мрежа в км. 43,000 

3.2. 

Ед. цена за механ. снегопочистване на улични платна за 1 мсм с вкл. 

ДДС 480,000 

3.3. Приблизителен брой на снегопопочистванията за сезон в една година 8,000 

3.4. Приблизителен брой на мсм за еднократно снегопочистване 1,075 

   

Забележка: В настоящата план-сметка не са включени разходите за поддържане на 
торищните площадки, разходите за събиране и транспортиране на едрогабаритните отпадъци 

със контейнери от 7 куб.м. и разходите за управление, контрол и осъществяване на дейности 

по поддържане на чистотата в населените места, както и за дейности по поддържане на 
чистотата в населените места изпълнявани по програми за осигуряване на заетост. 
Гореописаните разходи са обобщени за всички населени места и са отразени в отделна план-

сметка - Приложение № 25. 

Приложение №23 

ПЛАН – СМЕТКА 

на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и поддържане на 

чистотата на територията на гр.Разград, общ.Разград за 2012 година 

   

Дейност 
Стойност с 

включен ДДС 

Разходи за събиране на битовите отпадъци и транспортирането им до депата 
или други инсталации и съоръжения за обезвреждането им. 

1 243 307 лв 

Разходи за проучване, проектиране, изграждане, поддържане, експлоатация, 
закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци или други инсталации 

или съоръжения за обезвреждане на битови отпадъци.  

531 786 лв 

Разходи за почистване на улични платна, площадите и други територии 

предназначени за обществено ползване, в т.ч.: 
456 376 лв 

—пролетно, лятно и есенно поддържане; 336 000 лв 
—зимно поддържане. 120 376 лв 

ВСИЧКО: 2 231 469 лв 

Елементи на ценообразуване: 
1 Събиране на битови отпадъци 
1.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 747,000 

1.2. Ед.цена за обслуж. на конт. тип Бобър, в лева с вкл.ДДС 4,560 
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1.3. Брой обслужване за година 365,000 

2 Депониране на отпадъци 

2.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 747,000 

2.2. Количества отпадъци в един брой конт. тип Бобър от 1.1 куб.м., в тонове 0,080 

2.3. Брой обслужване за година 365,000 

2.4. Цена на услуга за депониране в лв./тон с вкл.ДДС 11,520 

2.5. Отчисление по чл.71а от ЗУО в лв./тон 3,860 

2.6. Отчисление по чл.71е от ЗУО в лв./тон 9,000 

3 Пролетно, лятно и есенно поддържане   

3.1. Приблизителен брой дни почиствания на обществените територии за година 244,000 

3.2. 
Приблизителна площ подлежаща за еднократно механизирано метене на улични 

платна, тротоари, площади и др. места за обществено ползване в дка 
225,000 

3.3. 
Ед. цена за механ. метене на улични платна, тротоари, площади и др. места за 
обществено ползване за 1 мсм с вкл. ДДС 

480,000 

3.4. Приблизителен брой на мсм за еднократно механизирано метене 1,279 

3.5. 
Приблизителна площ подлежаща за еднократно ръчно метене на улични платна, 
тротоари, площади и др. места за обществено ползване в дка 

98,360 

3.6. 
Ед. цена за ръчно метене на улични платна, тротоари, площади и др. места за 
обществено ползване в лв/дка с вкл. ДДС 

5,700 

3.7. Брой улични кошчета за отпадъци 195,000 

3.8. Ед.цена за почистване на отпадъци от улични кошчета лв./брой д вкл.ДДС 0,960 

3.9. Приблизителен брой дни почиствания на улични кошчета за година 264,000 

4 Зимно поддържане 
4.1. Снегопочистване   

4.1.1. Дължина на уличната мрежа в км. 167,000 

4.1.2. Ед. цена за механ. снегопочистване на улични платна за 1 мсм с вкл. ДДС 480,000 

4.1.3. Приблизителен брой на снегопопочистванията за сезон в една година 8,000 

4.1.4. Приблизителен брой на мсм за еднократно снегопочистване 4,175 

4.2. Обезопасяване на улиците против заледяванията   

4.2.1. Приблизителен брой обработка за обезопасяване за сезон в една година 8,000 

4.2.2. 
Ед. цена за механ. обезопасяване на уличните платна чрез опесъчаване с пясъчно 

солни смеси в лв/дка с вкл.ДДС 6,480 

4.2.3. Разходна норма за опесъчаване g / m2  500,000 

4.2.4. Площи подлежащи за еднократно опесъчаване в дка 
205,000 

4.2.5. 
Ед. цена за механ. обезопасяване на уличните платна чрез чрез разпръскване на 

лугиращи смеси в лв/дка с вкл.ДДС 6,480 

4.2.6. Разходна норма за лугиране g / m2  100,000 

4.2.7. Площи подлежащи за еднократно лугиране в дка 525,000 

4.3. Материали   

4.3.1. Количество пясъко-солна смес съдържаща техническа сол (NaCI) - в тонове 820,000 

4.3.2. Ед.цена на пясъко-солна смес съдържаща техн. сол (NaCI)-в лв./тон с вкл.ДДС 56,760 

4.3.3. Количество луга-натриева луга (воден разтвора на NaCI) - в тонове 420,000 

4.3.4. Ед.цена на луга-натриева луга (воден разтвора на NaCI) - в лв./тон с вкл.ДДС 47,520 

Забележка: При определяне на разходите за  почистване на улични платна, площадите и други територии 

предназначени за обществено ползване, в т.ч и зимното поддържане, разчетите са направени на база основни 

дейности, които са необходими за изпълнение въз основа на индикативни данни за площи  и дължини на улици. 

Количествата и вида на възложените работи ще се определя в зависимост от възникналите потребности в 
рамките на одобрената план-сметка. 
В настоящата план-сметка не са включени разходите за управление, контрол и осъществяване на дейности по 

поддържане на чистотата в населените места, както и за дейности по поддържане на чистотата в населените 
места изпълнявани по програми за осигуряване на заетост. Гореописаните разходи са обобщени за всички 

населени места и са отразени в отделна план-сметка - Приложение № 25. 

Приложение №24 

ПЛАН – СМЕТКА 
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на разходите за извършване на дейностите за събиране на отпадъци и поддържане на 

чистотата на алеите, парковите и други озеленени територии предназначени за 

обществено ползване в гр.Разград, общ.Разград за 2012 година. 

Дейност 

Стойност с 
включен 

ДДС 

Разходи за осигуряване на съдове за съхраняване на битови отпадъци– 

контейнери кофи и други. /Доставка на кошчета за отпадъци за нуждите на 

алеите, парковите и други територии предназначени за обществено ползване 
в гр.Разград/. 

10 000 лв 

Разходи за събиране на битовите отпадъци и транспортирането им до депата 
или други инсталации и съоръжения за обезвреждането им. /От 

територията на алеите, парковите и други територии предназначени за 

обществено ползване в гр.Разград/. 

100 000 лв 

Разходи за проучване, проектиране, изграждане, поддържане, експлоатация, 
закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци или други инсталации 

или съоръжения за обезвреждане на битови отпадъци. 

12 190 лв 

Разходи за почистване на  алеите, парковите и другите територии от 
населените места, предназначени за обществено ползване./Почистване на  

алеите, парковите и други територии предназначени за обществено ползване 
в гр.Разград и доставка на специализирана техника/. 

292 000 лв 

― Доставка на специализирана техника /Прикачен инвентар към Бобкат- 

палетна вилица - 2 000 лв. и Товарен автомобил-самосвал - 90 000 лв./. 
92 000 лв 

―Поддържане чистотата  на алеите, парковите и другите територии за 

обществено ползване. 
200 000 лв 

ВСИЧКО: 414 190 лв 

Забележка: Разпределението на дейностите е: 
1. Осигуряване на кошчета за отпадъци за нуждите на алеите, парковите и други озеленени  територии 

предназначени за обществено ползване в гр.Разград – дейността се изпълнявана от ОП Паркстрой гр.Разград. За 
цялата тази дейност са предвидени средства в размер на 10 000 лв. с ДДС. Предвидените средства са в размер на 
приетите за 2011г. 
2. Събиране на битовите отпадъци от територията на алеите, парковите и други озеленени територии 

предназначени за обществено ползване в гр.Разград и транспортирането им до Регионално депо Разград за 
обезвреждането им -  дейността се изпълнявана от ОП Паркстрой гр.Разград. За цялата тази дейност  са 
предвидени средства в размер на 100 000 лв. с ДДС. Предвидените средства са в размер на приетите за 2011г. 
3. Проучване, проектиране, изграждане, поддържане, експлоатация, закриване и мониторинг на депата за битови 

отпадъци или други инсталации или съоръжения за обезвреждане на битови отпадъци. Дейността включва 
плащане  на цена на услуга за депониране на Регионалното депо – Разград и отчисления определени по чл.71а и 

чл.71е  от Закона за управление на отпадъците. През 2012 г. е предвидено от дейността на ОП Паркстрой 

гр.Разград да се сформират около 500 тона отпадъци. 

4. Почистване на алеите, парковите и други озеленени територии предназначени за обществено ползване в 
гр.Разград и доставка на специализирана техника - дейността се изпълнявана от ОП Паркстрой гр.Разград. За 
цялата тази дейност  са предвидени средства в размер на 292 000 лв. с ДДС. 

Към Приложение № 5 
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Обхват на дейността на ОП „Паркстрой” в гр.Разград  

 
1.Представително поддържане -   83 дка 
-Градската градина до часовниковата кула и пред ТДУ. 

-Зелени площи и клоцове около Общински културен център, ХГ "Илия Петров" и НЗОК. 

-Зелени площи и клоцове на пл. "Момина чешма", от двете страни на стълбите от х-л Разград до 

пл."Момина чешма", пред и около Средношколско общежитие. 
-Зелени площи от двете страни на бул. "България" от  джамията до ул. "Странджа". 

-Градината пред х-л "Централ" и градината западно от "БИЛЛА". 

-Зелени   площи   по   ул.   "Дунав"   от   ул.   "Паркова"   до   ул."Странджа". 

-Градината пред Държавен архив. 
-Зелени площи и клоцове на пл. "Възраждане". 

-Зелени площи и клоцове по бул. "Бели Лом" от РБ "Б.Пенев" до х-л Централ". 

-Зелени площи по бул. "Бели Лом" от Кооперативния пазар до ул."Цар Асен", клоца до Окръжен съд 

и площите до Паспортна служба. 
-Градина и зелени площи на пл. "Независимост". 

-Зелени площи и клоцове от двете страни на ул. "В.Левски" от ул. "Дунав" до ул."Княз Борис". 

-Зелени площи и клоцове по ул. "Паркова” от пл. „Възраждане" до входа на Северен градски парк". 

-Зелени площи пред Дом на техниката и ДМШ "Илия Бърнев". 

-Зелени площи около спортна зала "Лудогорец". 

 

2.Интензивно поддържане – над 400 дка 
-Зелени площи по ул. "Свети Климент" от кв. "Абритус" до Храм "Св.Николай". 

-Площи и междублокови пространства от Автогарата до пл."Независимост". 

-Зелени площи от двете страни и в средата на бул. "Априлско въстание" от Авгогарата до 

Селскостопанския техникум. 

-Зелени площи по ул. "Княз Борис" от Исперихски път до ул. "В. Левски". 

-Зелени площи, междублокови пространства между бул. "Априлско   въстание",   ул.   "Перистър",   

ул.   "Добруджа",   ул. "Мраморно море" и ул. "В.Левски". 

-Зелени площи около Младежки дом и междублокови  пространства в ЖК "В.Левски". 

-Северен градски парк - терена между главния вход,  Пантеона, „Лудогорец Арена” и МБАЛ. 

-Зелени площи по ул. "П.Берон". 

-Северен градски парк /южна част/. 

3.Екстензивно поддържане - над 600 дка 
-Северен градски парк /северна част/ над Пантеона и МБАЛ. 

-Храсти от двете страни на входната магистрала от Главния път за Варна до Автогарата. 
-Квартал  "Абритус"  -  междублокови   пространства,  улици  и прилежащи терени до Източен 

градски парк. 

-Път за ЖП Гара от Опасен завой до надлеза на околовръстния път. 
-Терени в Промишлена зона. 
-Скат над Автогара Разград и околовръстния път до ЖК „Орел". 

-Озеленени терени в ЖК „Орел". 

-Озеленени терени от двете страни на р. Бели Лом, във вътрешността на кварталите, незастроени 

общински терени и др.. 

-Общински озеленени площи до жилищните блокове в ЖП Гара Разград. 
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4.Лятно и есенно зацветяване на 2 300 м2 в зелените площи. 

5.Изграждане и поддържане на висяща цветна украса и архитектурни 

елементи с цветна украса. 
6.Зона за отдих "Пчелина" - окосяване веднъж месечно през периода април - август. 
7.Поддържане и ремонт на детските площадки, градски и паркови пейки и 

обзавеждане. 
8.Осигуряване на украса за общоградски празници, фестивали и панаири. 

9.Други възникнали инцидентно задачи, възложени от Община Разград по 

предмета на дейност на предприятието. 

10.Поддържане на зелените площи покрай велоалея  гр.Разград-м.Пчелина с дължина на участъка 
6км. 

Приложение №25 

ПЛАН – СМЕТКА 

на разходите за изграждане на уширения на пътните платна за поставяне на съдове за 

смет, обслужване на контейнери за събиране на едрогабаритни отпадъци, общоградски 

инициативи за почистване на населените места, поддържане на торищата и почистване 
на стари замърсявания в населените места, управление и осъществяване на дейности за 

поддържане на чистотата по програми за осигуряване на заетост, почистване коритата 

на реки и дерета и поддържане чистотата на общинската пътна мрежа и местността 

„Пчелина” в гр.Разград за 2012 година. 

  

Дейност 

Стойност с 
включен 

ДДС 

Разходи за изграждане на уширения на пътните платна за поставяне на съдове 
за смет. 

45 000 лв 

Разходи за събиране на битовите и отпадъци и транспортирането им до депата 
при общоградски инициативи за почистване на населените места и при 

почистване на територии, които са извън районите с организирана дейност по 

събиране и извозване на битовите отпадъци, както събиране и транспортиране 
на едрогабаритни отпадъци от контейнери с обем 7м3. 

53 000 лв 

―Събиране и транспортиране на отпадъци при общоградски инициативи. 18 000 лв 

―Събиране и транспортиране на едрогабаритни отпадъци от контейнери с 
обем 7м3. /ГСМ, ФРЗ на водача на спецеализирания автомобил, рез.части и 

поддръжка на автомобила./ 

35 000 лв 

Разходи за разриване на отпадъци в торищата населените места и почистване 
на стари замърсявания в 21 броя села.  

40 000 лв 
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Разходи за управление, контрол и осъществяване на дейности по поддържане 
на чистотата в 21 броя села, финансиране на дейности по поддържане на 
чистотата в населените места изпълнявани по програми за осигуряване на 
заетост, почистване коритата на реки и дерета и поддържане чистотата на 
общинската пътна мрежа и местността „Пчелина” гр. Разград. 

262 000 лв 

― Управление, контрол и осъществяване на дейности по поддържане 
чистотата на уличните платна, площадите, алеите, парковите и другите 
територии в 21 броя села. 

180 000 лв 

― Поддържане на чистотата в населените места изпълнявани по програми 

за осигуряване на заетост. 
15 000 лв 

― Поддържане чистотата на общинската пътна мрежа  /Поддържане 
чистотата по край пътните банкети, съгласно изискванията на чл.16”в” от 

Закона за управление на отпадъците - 18000 лв. и доставка на прикачен 

инвентар-пръскачка  за колесен трактор – 3000лв/. 

21 000 лв 

― Почистване коритата на реки и дерета. 28 000 лв 

―Поддържане чистотата на местността „Пчелина”в гр.Разград. 18 000 лв 

ВСИЧКО: 400 000 лв 

 

С Т А Т И Я 6 

 

      Г - жа Милена Цанева – Председател на Об С 

      Продължаваме по дневния ред подлагам на вниманието Ви  

Докладна записка с вход. № 541/12.12.2011 г., от Денчо Стоянов Бояджиев 
-  Кмета на Община Разград  

Относно: Определяне състава на Местната комисия по чл.8, ал.2 

от Закона за уреждане правата на граждани с многогодишни 

жилищно-спестовни влогове.  
Г-н Бояджиев заповядайте. 

 

      Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

      Благодаря.  
Уважаема госпожо Председател,  

Дами и господа общински съветници,           

Съгласно чл.8, ал.2 от Закона за уреждане правата на граждани с 
многогодишни жилищно-спестовни влогове  по утвърден от 
Управителния съвет на Националния компенсационен жилищен фонд 

списък, публикуван в ДВ бр.41 от 1992 год.,  са създадени местни комисии 

към общините. По предложение на общинските съвети управителният 
съвет утвърждава състава на местните комисии и техния мандат, който 

започва да тече от датата на обнародване в “Държавен вестник”. Съгласно 

чл.16, ал.2 от Правилника за прилагане на ЗУПГМЖСВ местните комисии 



 

 

 

107

са в състав от пет до девет члена, като в тях се включват представители на 
общинските съвети, общините и представители на организациите, 
представляващи гражданите с многогодишни жилищно-спестовни 

влогове, ако има такива, предлагам да приемете решение с което да 
утвърдите състава като преди това искам да Ви помоля за едно 

допълнение в проекта за решение в точка 1 Определя 8-членен състав на 
Местната комисия по чл. 8, ал. 2 от ЗУПГМЖСВ една добавка за мандата, 
както следва тъй като изрично трябва да бъде споделено, че това е за 
мандата на Общинския съвет, определя 8-членен състав след ЗУПГМЖСВ 

За мандат на Общински съвет както следва: 
1.1 ………………………………….  - общински съветник; 

1.2 ………………………………….  - общински съветник; 

1.3 ...................................................... - общински съветник; 

1.4 ...................................................... - общински съветник; 

1.5 Евгений Ганчев Друмев              - представител на общината; 
1.6 Маринка Христова Николова     - представител на общината; 
1.7 Христина Станиславова Власова - Мениджър обслужване в “Банка 
ДСК”  ЕАД, Финансов център – Разград;  

1.8 Катинка Петкова Матеева – юрист, представител на гражданите, 
трябва да има задължително юрист в тази комисия.  

 
 

      Г - жа Милена Цанева – Председател на Об С 

      Благодаря на вносителя. Докладната записка беше разгледана в ПК по 

законност, ще помоля г-н Димитров, като неин председател да ни обяви, 

как протече дебата и гласуването. 
 

      Г – н Стоян Димитров  - Председател на ПК по законност,     
превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, 
предложения на гражданите и връзка с неправителствени организации.  

      В комисията по законност след проведеното обсъждане с 9 гласа „ЗА”, 

без „против” и „въздържали се” беше приет проекта за решение, като беше 
предложено всяка група съветници да предложат общински съветник, 

който да бъде включен в състава посочен в решението в т.1.1 до т. 1.4. 

 

      Г - жа Милена Цанева – Председател на Об С 

      Благодаря ,г-н Димитров. В други комисии не беше разглеждано 

докладната записка. Имате думата за въпроси към вносителя първо, ако 

има. Не виждам. Предложения, становища. Госпожо Салим, видях, че 
искате думата, заповядайте. 
 

      Г-жа Нюсрет Салим – ПП „ДПС” 
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      Предлагаме за представител на ДПС в тази комисия Осман Севджан 

Ариф. 

 

      Г - жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

      Благодаря. Други предложения, други становища. Г-н Димитров.  
 

      Г – н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

      От името на групата съветници от „БСП” ние предлагаме в състава на 
комисията да бъде включен общинския съветник Кина Дякова.  
 

      Г - жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

      Благодаря. Други предложения.  Г-н Василев.   
 

      Г-н Петър Василев- ПП „ГЕРБ” 

      От групата на ПП „ГЕРБ” предлагаме г-н Михаил Тодоров. 
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Хубаво е предложенията да бъдат с трите имена, защото това ще бъде 
с публикация в Държавен вестник 

 

      Г - жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

      Благодаря. 
 

      Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

      Госпожо Председател, ако позволите във връзка с препоръката, която 

ни даде Кмета на общината нашето предложение е за Кина Дякова 
Маринова 
 

      Г - жа Милена Цанева – Председател на Об С 

      Благодаря за уточнението допълвам го. Госпожо Салим, Вие  казахте 
първоначално трите имена, за което Ви похвалвам. Имате ли други 

предложения, становища. Колеги още един  общински съветник трябва да 
бъде предложен, явно това е изискване на Закона да бъдат в този състав. 
Дайте още едно предложение, колеги. 

 

      Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

      Тя не се събира толкова често тази комисия. 
 

      Г - жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

      Очаквам Вашите предложения. Колеги едно уточнение оказва се, че 
няма нормативно изискване за бройката толкова е била комисията в 
предния състав. Ако приемете, че няма нужда от друг представител на 
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Общинския съвет трябва обаче да коригираме общата бройка да не бъде 
от 8 човека.  
 

      Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

      Ако ми позволите, като вносител тогава предлагам вместо 8 члена да 
бъде 7 - членен състав на базата на представените предложения. 
 

      Г - жа Милена Цанева – Председател на Об С 

      Като вносител няма да подлагам Вашето предложение на гласуване, 
приемам че това е корекция на вносителя с направеното предложение от 
вносителя докладната записка да се разглежда в диспозитива по следния 
начин: Определя 7 - членен състав  на местната комисия по чл. 8, ал.2 от 
ЗУПГМЖСВ за мандата на Общинския съвет 2011-2015 година, както 

следва: 
1. Кина Дякова Маринова – общински съветник; 

2. Осман Севджан Ариф   – общински съветник; 

3. Михаил Парашкевов Тодоров– общински съветник; 

и останалите както са изписани без други допълнения и корекции 

прекратявам дебатите и подлагам на гласуване докладната записка за 
облекчение на Дежурния секретар тя не е с поименно гласуване, моля 
използвайте електронния начин. 

 

Общинският съвет взе следното  

 

Р Е Ш Е Н И Е 

№  21    

 

С Решение №43 по Протокол №3 от заседание. на Общински 

съвет Разград, проведено на 27.12.2007г., са определени числеността и 

състава на Местната комисия  по чл.8, ал.2 от Закона за уреждане 
правата на граждани с многогодишни жилищноспестовни влогове, а с 
Решение №619 по Протокол №35 от заседание, проведено на 

23.02.2010г., са извършени промени в състава на Местната комисия. 

Числеността и съставът на комисията са  утвърдени с Решение 
№1/28.01.2008г. на Управителния съвет на Националния 

компенсационен жилищен фонд /УС на НКЖФ/ към Министерския 

съвет и обнародвани в ДВ, бр.16 от 2008г. През изтеклия мандат 

комисията бе деветчленна и включваше двама представители на 

общината, пет общински съветника и по един представител на “Банка 

ДСК” ЕАД и гражданите. 
 Местната комисия обслужва 2750 бр. граждани с многогодишни 

жилищно-спестовни влогове. За периода 2008 – 2011 год., при 
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стойност на една лихвоточка 0,08 лв., са изплатени 392185,65 лв., с 
които са компенсирани 62 бр. вложители. До настоящия момент са 

компенсирани 752 бр. вложители от общо 1349 бр.  правоимащи. 

Съгласно решение на УС на НКЖФ, обнародвано в ДВ, бр.82 от 

2011г., дейността на местните комисии при общините се продължава 

до деня на обнародване в „Държавен вестник” решение на УС на 

НКЖФ за утвърждаване на определен от общинския съвет нов състав 

на местната комисия. С писмо с изх. №ІІ-1305/07.11.2011г. УС на 

НКЖФ предлага, с оглед на социалната значимост на закона, още на 

едно от първите заседания на новоизбрания общински съвет да бъде 
определен нов състав на местната комисия. За осигуряване на 

приемственост в работата се отправя препоръка някои от 

предишните представители на общината да бъдат включени и в 

следващия състав. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.1 и чл.22, 

ал.1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, във връзка с чл.8 ал.2 от Закона за уреждане правата 

на граждани с многогодишни жилищно-спестовни влогове, чл.16, ал.2 

и ал.3 от Правилника за прилагане на Закона за уреждане правата на 

граждани с многогодишни жилищно-спестовни влогове и писмо №ІІ-
1305/07.11.2011 г. на Управителния съвет на Националния 

компенсационен жилищен фонд, Общинският съвет, с 27 гласа „ЗА”, 

„против” – няма, „въздържали се” – няма, 

 

РЕШИ: 

 

1. Определя 7-членен състав на Местната комисия по чл.8, ал.2 от 

ЗУПГМЖСВ, за Мандата на Общинския съвет 2011 – 2015 г., както 

следва: 

1.1 Кина Дякова Маринова - общински съветник; 

1.2 Осман Севджан Ариф  - общински съветник; 

1.3 Михаил Парашкевов Тодоров - общински съветник; 

1.4 Евгений Ганчев Друмев              - представител на общината; 

1.5 Маринка Христова Николова     - представител на общината; 

1.6 Христина Станиславова Власова - Мениджър обслужване в 

“Банка ДСК”  ЕАД, Финансов център – Разград;  

1.7 Катинка Петкова Матеева – юрист, представител на 

гражданите. 
2. За председател на комисията по т.1 определя Евгений Ганчев 

Друмев               

3. За секретар на комисията по т.1 определя Маринка Христова 

Николова. 
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4. Предлага на Управителния съвет на Националния 

компенсационен жилищен фонд към Министерския съвет да 

утвърди новия състав на Местната комисия по чл.8, ал.2 от 

ЗУПГМЖСВ. 

5.  Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областен управител на Област Разград в 7 – дневен срок от 

приемането му. 

 

С Т А Т И Я 7 

 

Г - жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

  Престъпваме към следващата докладна записка с 
вход.№542/12.12.2011 г.  

Докладна записка от инж. Любомир Трифонов  Цонев  - зам. кмет на 
Община Разград 

Относно:  Изменения   и  допълнения на Наредба № 12 за                          

организация на движението по общинските  пътища  и  улици на  

територията на Община Разград. 

 

Веднага Ви уведомявам, че е спазено  от вносителя изискването за 
публикуване на сайта на Общината в 14-дневен срок предварително на 
предложенията за изменения съгласно изискванията на Закона за 
нормативните актове. 

 Г-н Цонев като вносител имате ли нещо да добавите, да обясните? 

 

Г-н Любомир Цонев – зам.кмет на Община Разград 

Може би само с няколко думи. 

Уважаема госпожо Председател,  

Дами и господа общински съветници,  

става въпрос за норми които са били променени в периода на 
действието на стари текстови на Наредбата, променени са някои 

наименования на обслужващи звена и за по-голяма яснота в текста на чл. 

54,ал. 2, т.4 основно това е свързано с предложението ми за промени в 
Наредбата и по-точно в чл. 6 ал. 2 текста „ОП „Общински жилища и 

сгради”” да бъде заменено с „ОП „Паркстрой””, тъй като знаете че 
общинско предприятие беше ликвидирано и в чл. 12, ал.2 от Наредбата № 

16. на МРРБ  да бъде заменена с „Наредба №3. на МРРБ пак и променено 

леко наименованието на Наредбата, а по чл. 52, ал. 2, т. 4 предлагам, този 

текст за по-голяма яснота, тъй като по стария текст имаше един обширен 

списък по който се възползваха лица които нямаха необходимата степен 

на инвалидност т.е. инвалидизирани с нещо което не с увреждане на 
упорно двигателната система и в тази връзка предлагам на Вашето 
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внимание тези корекции с цел конкретизиране на обстоятелствата във 
връзка с прилагане на Наредбата. 
 

      Г - жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

      Благодаря, г-н Цонев в комисиите беше приложен докладната и 

списъка с подробните заболявания, в 2 комисии се разглежда тази 

докладна записка в Постоянна комисия  по устройство и развитие на 
територията, транспорт на Общината и Постоянна комисия  по законност 
превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика 
предложения на гражданите и връзка с неправителствени организации, г-н 

Димитров за първата комисия ще Ви помоля да докладвате. 
 

      Г-н Иво Димитров – Председател на ПК  

      Уважаема госпожо Председател,  

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

 на 19.12.2011г. ПК по Устройство и развитие на територията и 

транспорт на Община Разград разгледа докладната записка и след 

проведен дебат и дискусия бе подложена на гласуване и подкрепена с 
гласовете на 10 /десет/ общински съветници без против и без въздържали 

се. 
 

      Г - жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

      Благодаря, и г-н Стоян Димитров за Постоянна комисия по законност 
превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика 
предложения на гражданите и връзка с неправителствени организации. 

 

      Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК  

      ПК по законност единодушно с 9 /девет/ гласа „ЗА”без „против” и 

„въздържали се” даде своята подкрепа за проекта за решение. 
 

      Г - жа Милена Цанева – Председател на Об С 

      Благодаря г-н Димитров, въпроси към вносителя, имате ли, не виждам 

становища и изказвания, коментари по предложението, ако няма 
прекратявам дебатите и преминаваме към гласуване и за тази докладна не 
се изисква поименно гласуване, моля използвайте електронния способ. 

 

Общинският  съвет взе следното 

 

                                                  Р Е Ш Е Н И Е 

                                                            № 22 

 

 С Решение № 784, по Протокол № 44 от 21.12.2006 г. на 
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Общински съвет, е приета Наредба  № 12 за организация на 

движението по общинските  пътища  и  улици на територията на 

Община Разград, изм. и доп. с Решение № 898 по Протокол № 52 от 

28.06.2007 г. на Общински съвет, изм. с Решение № 627 по Протокол 

№ 35 от 23.02.2010 г., изм. с Решение № 1003 по Протокол № 54 от 

26.07.2011 г.  на Общински съвет Разград, В периода след последните 
изменения и допълнения са извършени промени в нормативни актове 
на Министерството на регионалното развитие и благоустройство, 

имащи отношение към съдържанието на част от текстовете в 

наредбата. В процеса на прилагане на Наредбата са установени някои 

неясноти и неточности, което дава възможност за тълкуване при 

прилагането й. С оглед на това се налага да се извършат известни 

промени в действащата Наредба № 12. 

- Основни цели, които се поставят: 

• Привеждане в съответствие с измененията и допълненията в 

нормативни актове на Министерството на регионалното 

развитие и благоустройство; 

• Стимулиране спазване на правилата и нормите,  
регламентирани в наредбата. 

- Финансови и други средства за прилагане изискванията на 

наредбата не са необходими. 

-    Очаквани резултати 

• Подобряване  цялостната дейност по прилагане на наредбата. 

-    Съответствие с правата на Европейския съюз 
• Предложеното изменение и допълнение на Наредба №12 е в 

съответствие с разпоредбите на Европейската харта за местно 

самоуправление. 
Изготвеният проект, в съответствие с изискванията на чл. 26, ал. 2 

от Закона за нормативните актове е публикуван на Интернет 

страницата на Община Разград на 09.12.2011 г. 
Предвид гореизложеното и на основание  чл.79 от 

Административно-процесуалния кодекс, чл.37, ал.3 от Закона за 

нормативните актове /ЗНА/ и Указ № 883 за прилагане  на ЗНА, 

Общинският съвет Разград, с 29 гласа „ЗА”, „против”- няма, 

„въздържали се” – няма, 

Р Е Ш И: 

 

1. Приема  изменения  и допълнения  в   Наредба  № 12 на 

Общински съвет Разград за организацията на движението по 

общинските пътища и улици на територията на Община Разград ,  

както  следва: 
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     1.1. В чл. 6, ал. 2 текстът „ОП „Общински жилища и сгради”” се 
заменя с текста „ ОП „Паркстрой””.  

     1.2. В чл.12, ал.2 текстът  „Наредба № 16/23.07.2001 г. на МРРБ за 

временна организация на движението при извършване на 

строителство и ремонт по пътищата и улиците”  се заменя с текста 

„Наредба №3/16.08.2010 г. на МРРБ за временната организация и 

безопасността на движението при извършване на строителни и 

монтажни работи  по пътищата и улиците”  . 

     1.3. Чл. 52, ал.2, т.4 се изменя, както следва: 

      „4. Лица на 6 /шест/ и повече години с до 90 на сто трайно 

намалена работоспособност или трайно ограничена възможност за 

социална адаптация, които имат заболяване или увреждане, 
включени в селектиран списък от списък - Приложение № 1 към 

чл.63, ал.1 от Наредба за медицинската експертиза. /приложение№ 8 

към чл.52, ал.2, т. 4/” 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7/седем/ дневен 

срок от приемането му. 

Настоящето решение да бъде публикувано в един местен вестник. 

Настоящето решение подлежи на оспорване по реда на АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

С Т А Т И Я 8 

 

      Г - жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

      Преминаваме към следващата докладна записка по т. 1 от дневния ред 

с вход. № 543/12.12.2011 г.  
Докладна записка от инж. Любомир Трифонов Цонев – зам.-кмет на 

Община Разград 

 Относно: Определяне на общински съветници за членове  в 

състава на комисия  по чл.2 ал.3 от Наредба № 21 на Общински съвет 

Разград за управление и разпореждане с имотите общинска 

собственост  на територията на Бизнес зона „Перистър” гр. Разград. 

Господин Цонев като вносител имате думата. 
 

Г-н Любомир Цонев – зам.кмет на Община Разград 

Благодаря.  
Уважаема госпожо Председател,  

Дами и господа общински съветници, 

става въпрос за Наредба, която е приета от Общинския съвет и касае 
управление и разпореждане с имотите общинска собственост  на 
територията на Бизнес зона „Перистър”, в чл. 2, ал. 3 от Наредбата е ясно 
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разписано създаването на комисия която се определя със заповед на кмета 
на общината в състав  от 7 /седем/ човека в т.ч. трима общински 

съветници които са определени с решение на Общински съвет Разград, 

поради изтеклия мандат на предходния Общински съвет на Вашето 

внимание докладната записка за попълване състава на комисията с 3  

/трима/ общински съветници от настоящия мандат на Общинския съвет, 
благодаря Ви. 

 

      Г - жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

      Благодаря Ви г-н Цонев. В Постоянната комисия по управление на 
общинската  собственост, приватизация и след приватизационен контрол 

беше разгледана докладната записка. ГоспожоСалим ще Ви помоля за 
информация как протече там гласуването. 

 

      Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

      С 9 /девет/ гласа „ЗА”, постоянната комисия  подкрепи докладната 
записка. Аз използвам ако разрешите да направя и предложение от името 

на групата съветници на „ДПС” - предлагаме Ирфан Салъфов Ахмедов за 
член на тази комисия. 
 

      Г - жа Милена Цанева – Председател на Об С 

      Благодаря. Имате ли въпроси? Ако нямате преминаваме към 

предложения и становища.  Г-н Димитров, заповядайте. 
 

      Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

      В съответствие с решението на комисията по управление на 
общинската собственост,  приватизация и след приватизационен контрол 

от името на групата съветници от „БСП” правя предложение в състава на 
тази комисия да бъде включен общинския съветник Петко Стоянов 
Стоянов. 
 

      Г - жа Милена Цанева – Председател на Об С 

      Благодаря. Г-н Анастасов имате думата. 
 

      Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 

      Предлагам Мирослав Грънчаров за член на тази комисия. 
 

      Г - жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

      Да, Вие го имате и в писмен вид, предложение за Мирослав Тодоров 
Грънчаров, има още едно предложение в писмен вид по реда на чл. 60 от 
Иво Борисов Димитров за член на комисията се предлага Теодор Борисов 
Ролев. Има ли други становища, коментари и предложения? 
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 Господин Цонев заповядайте. 
 

      Г-н Любомир Цонев – зам.кмет на Община Разград 

      Уважаема госпожо Председател, като вносител правя предложение за 
промяна състава на комисията да бъде от 7 /седем/  на 8 /осем/ души. 

В диспутизива,  в мотивната част да бъде 8 души в т.ч. и 4 /четири/ 

общински съветника. 
 

      Г - жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

      Благодаря. Няма да подлагам вашето предложение на гласуване, тъй 

като е право на вносителя да го коригира, при това положение ще Ви 

помоля да нанесете корекции във вашата докладна там където е посочена 
цифрата за общ състав на комисията 7 /седем/ да се чете 8 /осем/ в т.ч. 

вместо 3 /трима/ общински съветника 4 /четирима/  и решението в 
диспутизива си остава така както е предложено с добавка след 1.3 е 1.4, с 
направените предложения. Г-н Димитров, заповядайте. 
 

      Г-н Иво Димитров – КП „СК-СДС,ДСБ” 

      До колкото аз разбирам тук става въпрос за промяна на Наредба № 21. 

В съответната Наредба № 21 трябва да вземем решение по съответната 
точка която да бъде записана и в самото решение. Значи тук не само тук 

става въпрос за персоналния състав, преди малко г-н Цонев прави 

предложение и за числеността, но трябва да бъде в самото решение 
включена и точка която е и за числеността.  
 

      Г - жа Милена Цанева – Председател на Об С 

      Значи, може би така трябва да звучи: Определя 7 - членен състав. Така 
ли господин Цонев?  

 

 Г-н Любомир Цонев – зам.кмет на Община Разград 

      Уважаема госпожо Председател, във връзка с тази бележка правя 
промяна в предложението си: т.е. да няма никаква промяна т.е. докладната 
остава в този вид само, че с 4 общински съветника. Остават 7 души в т.ч. и 

4 общински съветника ще намалим състава на общинската администрация 
който досега беше 4 към 3, за да няма промяна в обстоятелствената част.  
 

      Г - жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

      Последната корекция в тази докладна записка, корекциите са в 
обстоятелствената част по отношение на броя на общинските съветници 4 

/четирима/ и в диспотизива на решението първа точка от дуспотизива 
гласи: 

      1.1  Петко Стоянов Стоянов 



 

 

 

117

      1.2  Ирфан Салъфов Ахмедов  
      1.3  Мирослав Тодоров Грънчаров   
      1.4  Теодор Борисов Ролев 

 Така ли е последния вариант, господин Цонев? 

 

      Г-н Любомир Цонев – зам.кмет на Община Разград 

      Мисля, че по този начин общинската администрация показва ясно 

желанието си за пълна прозрачност при управлението на едно общинско 

предприятие, като дава възможност общинските съветници участващи в 
тази комисия да имат мнозинство, благодаря. 
 

      Г - жа Милена Цанева – Председател на Об С 

      Общинският съвет благодари за разбирането Общинската 
администрация, има ли други предложения, становища ,коментари? Ако 

не обявявам дебатите за приключени и подлагам на гласуване 
предложението на г-н Цонев с направените от него като вносител 

корекции. Няма да ви ги изчитам защото стана ясно. Моля гласувайте за 
тази докладна записка, не се изисква поименно гласуване. 
 

      Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ 

№ 23 

 

Със свое Решение № 638, Протокол № 36 от проведено заседание 
на 30.03.2010 година,  Общински съвет Разград приема Наредба №21 

за управление и разпореждане с имотите общинска собственост  на 

територията на Бизнес зона „Перистър” гр.Разград. Съгласно  чл.2, 

ал.3 от наредбата подпомагането дейността по управление на Бизнес 
зона „Перистър” се осъществява от определена със заповед на кмета 

на общината комисия в състав от седем души, в т.ч. и четирима 

общински съветници, определени с решение на Общински съвет 

Разград. 

Предвид гореизложеното, на основание чл.21, ал.1, т.23 от 

ЗМСМА   и чл.2, ал.3 от  Наредба № 21 на Общински съвет Разград за 

управление и разпореждане с имотите общинска собственост  на 

територията на Бизнес зона „Перистър” гр.Разград, Общински съвет 

Разград, с 28 гласа”ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – 1, 

 

РЕШИ: 
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1.Определя  за членове на комисията  по чл.2 ал.3  от Наредба № 21 

на Общински съвет Разград за управление и разпореждане с имотите 
общинска собственост  на територията на Бизнес зона „Перистър” 

гр.Разград общинските съветници: 

      1.1  Петко Стоянов Стоянов 

      1.2  Ирфан Салъфов Ахмедов  

      1.3  Мирослав Тодоров Грънчаров   

      1.4  Теодор Борисов Ролев 

    2.Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на 

Община Разград и Областния управител на Област Разград в 7-

дневен срок от приемането му. 

 

С Т А Т И Я 9 

 

Г - жа Милена Цанева – Председател на Об С 

    Преминаваме към обсъждане на следващата докладна записка с вх. 

№ 544/12.12.2011 год.  

 Докладна записка от инж. Любомир Цонев – зам.-кмет на Община 
Разград 

Относно:   Внасяне на предложение в Министерски  съвет за  

отпускане  на  персонална   пенсия. 

 Господин Цонев, имате думата като вносител. 
 

Г-н Любомир Цонев – зам.кмет на Община Разград 

Уважаема госпожо Председател,  

Дами и господа общински съветници,  

в Общината е депозирана молба от директора на Центъра за 
настаняване на семеен тип гр. Разград находящ се на ул. Добровска” № 53 

за отпускане на персонална пенсия на Бениян Валентинов Асенов, Бениян 

Валентинов Асенов е син на Валентин Асенов Стоянов и Галина Димова 
Йовчева, тъй като бащата на 25 години е починал но няма изискуемия 
стаж при разглеждане на искането за отпускане на наследствена пенсия от 
Социално осигуряване гр. Разград, това му е отказано. Единствената 
възможност за да се получи такава става след подкрепа с решение но 

Общинския съвет и внасянето на това предложение в Министерския 
съвет. Майката е напуснала детето и не полага грижи и затова то е дадено 

в този център за настаняване от семеен тип, но детето има нужда от такава 
финансова подкрепа и поради това в резултат на всички изброени 

обстоятелства, предлагам на Вашето внимание проект за решение 
относно: съгласие на Общински съвет за внасяне на предложение в 
Министерски съвет за отпускане на персонална пенсия на Бениян 

Валентинов Асенов.  
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      Г - жа Милена Цанева – Председател на Об С 

      Благодаря г-н Цонев. В две постоянни комисии бе внесена докладната 
записка: в Постоянната комисия по социална политика, трудова заетост и 

здравеопазване и Постоянната комисия по законност превенция на 
корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика предложения на 
гражданите и връзка с неправителствени организации. 

Господин Апти, ще Ви помоля да изкажете становището на 
постоянната комисия по социарна политика.  

 

      Г- н Левент Апти – председател на ПК 

      На 19.12.2011 год. заседава ПК по социална политика, трудова заетост 
и здравеопазване, като реши да подкрепи тази докладна записка с 10 гласа 
„ЗА”, „против”-няма, „въздържали се” – няма. 
 

      Г - жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

      Благодаря. В ПК по законност. Г-н Димитров имате думата. 
 

      Г – н Стоян Димитров  - Председател на ПК  

      Уважаеми съветници, на 16.12.2011 год. комисията по законност е 
разгледала дневен ред с 25 точки и в момента не мога да намеря в тези 25 

точки докладна записка с вход. № 544/12.12.2011 г., моля да ми бъде 
дадена възможност още веднъж да прегледам изключително голямата 
бумащина, не мога да намеря ДЗ № 544. 

 

      Г - жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Да ще изчакаме. 
      Тук по скоро ставаше дума за едно процедурно съгласие от страна на 
Общинския съвет тъй като ние нямаме правомощието да дадем някакво 

становище по същество, просто да се придвижат документите. 
 

      Г – н Стоян Димитров  - Председател на ПК  

      На гърба на една от многото страници успях да открия, че е било 

разгледано по т. 23 от дневния ред, виждате колко тежък е бил дневния 
ред и по т. 23 имаме резултати от гласуване „ЗА” -9, „против” – няма, 
„въздържали се” – няма. 
 

      Г - жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

      Благодаря. Имате ли някакви становища, коментарии, въпроси към 

вносителя? Ако няма прекратявам дебатите и преминаваме към гласуване, 
също не се изисква поименно, моля използвайте електронната система. 
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Общинският съвет взе следното 

 

                                                       Р Е Ш Е Н И Е  

                                                                 № 24 

 

В Община Разград  е депозирана  молба с вх. № 94-Г-106.1 от 

22.11.2011 г. от  и.д. директор на Център за настаняване от семеен тип 

гр. Разград, ул. „Добровска” № 53 за  отпускане  на  персонална  

пенсия  на Бениян Валентинов Асенов. 

Видно от Препис-извлечение на Акт за смърт № 0217 от 

14.05.2004 г., бащата Валентин Асенов Стоянов е починал на 

14.05.2004 г. Майката по данни на Отдел „Закрила на детето” към 

Дирекция „Социално подпомагане” гр. Разград не се намира в 

Република България. 

Тъй като детето е полусирак, а майка му е извън страната и 

трайно не полага грижи за него, със Заповед № ЗД-

РД01/0080/01.07.2011 г. на директора на Дирекция „Социално 

подпомагане” гр. Разград, Бениян Валентинов Асенов на основание 
чл. 27, ал. 1 от Закона за закрила на детето е настанен временно в 

Център за настаняване от семеен тип гр. Разград, до настаняването по 

съдебен ред. 

Бениян Валентинов Асенов е непълнолетен, няма законен 

представител в страната който да го представлява, поради което 

Галина Йовчева, на основание чл. 8а от Закона за закрила на детето 

има правата и задълженията на родител, докато детето е настанено в 

поверената й социална услуга – резидентен тип. С цел защита правата 

и интересите на детето, същата на 28.07.2011 г. е подала в Районно 

управление „Социално осигуряване” гр. Разград заявление № МП-

1165 за отпускане на наследствена пенсия за  Бениян Валентинов 

Асенов от починалия му баща. 

С Разпореждане № МП-12574/18.08.2011 г. НОИ, Районно 

управление „Социално осигуряване” гр. Разград отказва отпускането 

на наследствена пенсия за инвалидност поради общо заболяване на 

Бениян Валентинов Асенов, тъй като към датата на смъртта 

наследодателят е имал навършени 25 години и осигурителен стаж от 

01 г., 06 м. и 16 дни, и не отговаря на изискванията на чл. 74, ал. 1, т. 3 

от Кодекса за социално осигуряване -  изискуем осигурителен стаж от 

минимум 3 /три/ години. 

Към момента на подаване на молбата, видно от Служебна 

бележка издадена от Спортно училище – Разград, Бениян Валентинов 

Асенов е ученик в осми клас и редовно посещава учебните занятия. 

Същият е малолетен и няма доходи.  
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Видно от Удостоверение за наследници № 338 от 21.07.2011 г. 
издадено от Община Разград,  Бениян Валентинов Асенов е единствен 

наследник на баща си Валентин Асенов Стоянов.  

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и чл. 

22, ал. 1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация и чл.7, ал. 4, т. 3 от , във връзка с ал. 1 и ал. 2, т. 1 от  

Наредбата  за  пенсиите и осигурителния стаж,  Общински съвет 

Разград, с 30 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 

 

Р Е Ш И: 

 

1. Дава  съгласие  за  внасяне  на  предложение  в  Министерски  

съвет  на  Република  България  за  отпускане  на  персонална  пенсия  

за Бениян Валентинов Асенов, настанен в социална услуга – 

резидентен тип Център за настаняване от семеен тип с адрес  гр. 

Разград, ул. „Добровска” № 53.   

2. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областен управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 
 

С Т А Т И Я 10 
 

 Г - жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

Току - що получихме доказателство колко разумно беше 
предложението на колегата, който предложи да се обозначават докладните 
записки с номерацията и така ще процедираме в комисиите, № 545 е  
следващата докладна записка.  

Докладна записка от инж. Любомир Трифонов  Цонев  - зам.кмет на 
Община Разград 

Относно:  Промяна в начина на трайно ползване на мери и 

пасища- общинска собственост, находяща се в землищата на селата 

Раковски, Мортагоново, Ушинци, Островче, Осенец и Балкански и 

промяна на вида общинска собственост на земеделската земя от 

публична в частна. 

Г-н Цонев корекции, предложения като вносител. 

 

      Г-н Любомир Цонев – зам.кмет на Община Разград 

      Уважаема госпожо Председател,  

Дами и господа общински съветници, не правя никакви корекции и 

други предложения по внесената и предоставена на Вашето внимание  
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докладна записка. Само с няколко думи да кажем на обществеността на 
Разград, която наблюдава и слуша сесията на общинските съветници, че 
става въпрос за едно инвестиционно предложение от „ЛИГНУМ-

ХОЛДИНГ” АД /Германия/ за вземане под аренда на общинска 
земеделска земя за създаване на плантации за засаждане на дълготрайни 

насаждения от ценни дървесни видове в т.ч. акация, череша, черница, 
черен орех и кедър с което ще се създадат допълнително работни места с 
постоянна заетост в предложението фигурират за период от 25 до 30 

години, което гарантира наистина едни постоянни работни места на 
хората които ще се грижат за тези насаждения, в резултат на това 
предложение е извършено проучване на територията на Община Разград, 

съобразили сме се с предходни решения на Общински съвет с които са 
определени мери и пасища за индивидуално или общо ползване като даже 
сме изготвили справка по искане на Общински съветник Наско Анастасов 
за да се види, че наистина даже и да бъдат отредени тези терени, мери и 

пасища за целта за която се говори в докладната записка пак остават мери 

и пасища за общо и индивидуална ползване които не са усвоени в тази 

връзка и в резултат на проучванията и във връзка с изискванията на закона 
за собствеността и ползването на земеделските земи съм предложил на 
Вашето внимание терени в землищата на село Ушинци, в землището на с. 
Балкански, в землището на с. Осенец, с. Мортагоново, Раковски и 

Островче  т.е. в шест землища общата площ е 2160,299 дка обща 
територия, която предлагам на вашето внимание за промяна начина на 
трайно ползване от мери и пасища в имоти за други земеделски нужди и 

решение за преобразуване на вида собственост от публична в частна след 

това следва друга процедура която касае уреждане ако се подкрепи тази 

докладна записка на самата промяна на предназначението по указана в 
закона ред чрез структурите на Министерството на земеделието и горите и 

разбира се ново предложение за сесия на Общинския съвет вече да има 
начина на предоставянето вече на тази земя за тези цели, благодаря. 
 

      Г - жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

      И аз благодаря. Ако позволите г-н Цонев само едно уточнение: то е по-

скоро технологично - в диспутизива по т. 3 на комисии беше направено 

предложение и аз останах с впечатление, че го приемате, формалировката 
да бъде не променя вида на земеделските имоти, а обявява за частна 
общинска собственост, както е терминологията на Закона.  
 

      Г-н Любомир Цонев – зам.кмет на Община Разград 

      Да така е. Ние така сме го заложили в докладната която е раздадена т. 
3 гласи: Обявява за частна общинска собственост …… 
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      Г - жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

      Извинявам се, значи при мен е старият вариант.  
 

      Г-н Любомир Цонев – зам.кмет на Община Разград 

      Да, при Вас е стария вариант. 
 

      Г - жа Милена Цанева – Председател на ОбС       

Няма тогава други промени. Имате думата за въпроси, предложения и 

становища. Не виждам нито въпроси, нито коментари. 

Докладната записка бе разгледана в три постоянни комисии: 

Постоянна комисия по управление на общинската собственост, 
приватизация и след приватизационен контрол, Постоянна комисия по 

законност превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, 
етика, предложения на гражданите и връзка с неправителствени 

организации и Постоянна комисия по околна среда, селско, горско, водно 

и ловно стопанство. 

Г-н Хамиев заповядайте 
 

      Г-н Хами Хамиев – Председател на ПК 

      С 3 гласа „ЗА”, „против”- няма, „въздържали се” -5, комисията не 
подкрепя докладната записка.  
 

      Г - жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

      Благодаря. Г-н Димитров, комисията по законност. 
 

      Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

      Комисията по законност подкрепя докладната записка с резултати от 
гласуване „ЗА” – 9, „против” – няма, „въздържали се” – няма. 
 

       Г - жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

      Благодаря. Госпожо Салим, в комисията по общинска собственост. 
 

      Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

      Комисията по общинска собственост също подкрепя докладната 
записка с 5 гласа  „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – 4. 

 

      Г - жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

      Благодаря. Има ли желаещи да коментират докладната записка, нещо 

за доизясняваме по нея? Ако няма, обявявам дебатите за приключени. Тъй 

като тук имаме позоваване на чл. 6, ал. 3 от Закона за общинската 
собственост променя се вида на общинска собственост от публична в 
частна поради отпадане на предназначението, изискуемото мнозинство е 
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квалифицирано 22 души, трябва за да се приеме докладната записка и 

гласуването е поименно. Преминаваме към гласуване. 
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

27.12.2011 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов  +  

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов  +  

7. Емине Муртаза Ахмед +   

8. Зоя Петрова Велкова отсъства   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Яхков Янков  +  

14. Милена Дачева Орешкова  +  

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров  +  

17. Михаил Парашкевов Тодоров  +  

18. Музаффер Мустан Хамид +   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова  +  

21. Наско Стоилов Анастасов  +  

22. Никола Джипов Николов Не участва   

23. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

24. Осман Севджан Ариф +   

25. Петко Стоянов Стоянов +   

26. Петър Стоянов Василев  +  

27. Радиана Ангелова Димитрова  +  

28. Румян Райчев Занев +   

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова  +  

31. Теодор Борисов Ролев +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Цветан Йосифов Иванов  +  

 

 

Общинският съвет взе следното  
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Р Е Ш Е Н И Е 

№ 25 

 

В Община Разград е постъпило Уведомление за инвестиционно 

намерение от „УРАРТ” ЕООД – търговски представител на 

„ЛИГНУМ – ХОЛДИНГ” АД /Германия/ с вх. № 26-00-

1043.1/26.09.2011 г. за  вземане под аренда на земеделска земя – 

общинска собственост, за създаване на плантации за засаждане на 

дълготрайни насаждения от ценни дървесни видове. 
Във връзка с това бе извършено проучване и оглед на 

земеделски земи в землищата на с.Ушинци, с.Балкански, с.Осенец, 

с.Мортагоново, с.Раковски,  с.Островче в размер на 2 160.299 дка, 

предмет на инвестиционното намерение, при което се констатира, че 
последните не се използват по предназаначение. В резултат на 

горепосоченото възниква необходимостта от  промяна начина на 

трайно ползване на тези земеделски земи от „мери и пасища” в 

„трайни насаждения”. Съгласно разпоредбата на чл.45и, ал.1 от 

Правилника за прилагане на Закона за собствеността и ползването на 

земеделските земи, начинът на трайно ползване на мери и пасища - 

общинска собственост, или на части от тях може да се променя за 

други земеделски нужди по решение на общинския съвет. 

Предвид гореизложеното следва промяна на начина на трайно 

ползване от „мери и пасища” в „трайни насаждения” на следните 
земеделски имоти: 

1. в землището на с.Ушинци, община Разград ЕКАТТЕ 75246  

1.1.Имот № 072004,  пасище, мера, VІ категория,  210.099 дка, 

местността Пъндъклък, при съседи: 000220, 000192, 000185, 000187, 

000350, 072006, 072005, 000193, 000194; 

2. в землището на с. Балкански ЕКАТТЕ 02467, община Разград 

2.1 Имот № 000026,  пасище, мера, VІІ категория, с площ 24.222  дка, 

местността „Марашите”, при съседи: 029007, 029008, 029015, 029009, 

000024, 000100, 00027, 028003; 

2.2 Имот № 000042,  пасище, мера, VІІ категория, с площ 42.135  дка, 

местността „Осенски път”, при съседи: 000043, 120012, 120013, 022059, 

022034, 022033, 022032, 022035, 000001, 205001; 

2.3 Имот № 000047,  пасище, мера, VІІ категория, с площ 17.600  дка, 

местността „Осенски път”, при съседи: 000044, 000043, 000048; 

3. в землището на с. Осенец,  ЕКАТТЕ 54105, община Разград 

3.1 Имот № 000019,  пасище, мера, VI категория, с площ  254.600 дка, 

местността „Балабана”, при съседи: 000361, 007024, 000091, 000111, 

000365, 000054, 003154, 0000431,000359; 
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3.2 Имот № 000442 ,  пасище, мера, V категория, с площ  427.404 дка, 

местността „Върбанов трап”, при съседи: 000441, 000098, 000082, 

000370, 000009, 000011, 000084, 000083; 

4.в землището на с.Мортагоново, ЕКАТТЕ 49093, община Разград 

4.1 Имот № 000058 ,  пасище, мера, VІІ категория, с площ 466.908 дка, 

местността „Ясаци-стари-ВГ”, при съседи:000056, 000040, 000042, 

090032, 090031, 090030, 090029, 090028, 000173, 090119, 090118, 090117, 

090116, 090114, 090113, 090111, 000173, 090101, 090110, 090109, 090108, 

090107, 090106, 000174, 090063, 090055, 090054,090053, 090049, 090048, 

090047, 090041, 090040, 000060,  090039, 090038, 000060, 000082, 000080, 

039001, 039008, 039009, 039010, 039004, 039005, 000201, 000202, 000203, 

000204, 000205, 000206, 000207, 000208, 000209, 000210, 000211, 000212, 

000213, 000217; 

5.в землището на с.Раковски,  ЕКАТТЕ 62089  , община Разград 

5.1 Имот № 62089.7.120,  пасище, мера, VІ категория,  с площ 250,308 

дка, местността „Мерата”, при съседи: 62089.6.24, 62089.6.23, 

62089.6.22, 62089.6.21, 62089.6.20, 62089.6.19, 62089.6.2, 62089.6.3, 

62089.6.4, 62089.7.89, 62089.4.7, 62089.4.4, 62089.4.1, 62089.4.65, 

62089.4.64, 62089.7.116, 62089.7.7; 

5.2 Имот № 62089.7. 142,  пасище, мера, VІ категория,  с площ 13,448 

дка, местността „Мерата”, при съседи: 62089.4.56, 62089.4.55, 

62089.4.54, 62089.4.187, 62089.7.89, 62089.4.53; 

5.3 Имот № 62089.7.143,  пасище, мера, VІ категория,  с площ 7,596 

дка, местността „Мерата”, при съседи: 62089.39.60, 62089.40.147, 

62089.39.59, 62089.39.80, 62089.39.79, 62089.39.57, 62089.7.89; 

5.4 Имот № 62089.14.155,  пасище, мера, VІ категория,  с площ 195,094 

дка, местността „Мерата”, при съседи: 62089.43.208, 62089.14.1, 

62089.18.211,62089.18.1, 62089.14.2, 62089.14.4, 62089.14.6, 62089.18.3, 

62089.14.7, 62089.10.156, 62089.10.239, 62089.14.160, 62089.10.239, 

62089.8.1, 62089.8; 

6.в землището на с.Островче, ЕКАТТЕ 54420, община Разград 

 6.1 Имот № 000075,  пасище, мера, III категория,  11.605 дка, 

местността Харами дюзю, при съседи: 000039,023001,000006; 

6.2. Имот № 000076,  пасище, мера, III и VІІ категория,  29.774 дка, 

местността Харами дюзю,при съседи: 000039,000002,000077,000002; 

6.3 Имот № 000077,  пасище, мера, VII и ІІІ категория,  7.590 дка, 

местността Харами дюзю, при съседи:022002,022001,000002,000076; 

6.4 Имот № 000078,  пасище, мера, VII, V и ІV категория,  157.634 дка, 

местността Харами дюзю, при съседи: 

000002,000142,000141,021005,021003,021002,021001; 

6.5 Имот № 000080,  пасище, мера, VII и ІІІ категория,  44.275 дка, 

местността Харами дюзю, при съседи: 000002, 000003; 
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 С промяна в НТП на земеделските земи и със създаването на 

плантации за отглеждане на ценни дървесни видове ще се гарантира 

използването на общинската земеделска земя по предназначение.  
Имайки предвид, че мерите и пасищата съгласно ЗСПЗЗ са 

публична общинска собственост, то с промяна в начина на трайно 

ползване се налага и промяна във вида общинска собственост от 

публична в частна. 

Общинският съвет, след поименно гласуване, с 19 гласа „ЗА”, 

„против” – 12, „въздържали се” – няма, на основание чл. 6 ал. 1 във 

вр. с ал. 3 от ЗОС, 

Р Е Ш И : 

 

1.Не  приема докладна записка с вносител инж. Любомир 

Трифонов Цонев – зам.кмет на Община Разград, Относно: Промяна в 

начина на трайно ползване на мери и пасища- общинска собственост, 

находяща се в землищата на селата Раковски, Мортагоново, Ушинци, 

Островче, Осенец и Балкански и промяна на вида общинска 

собственост на земеделската земя от публична в частна. 

 2. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областен управител на Област Разград в 7 – дневен срок от 

приемането му. 

 

      Г - жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

      Има думата за обяснение на отрицателен вот господин Йосифов.  
 

      Г-н Цветан Йосифов – ПП „ГЕРБ” 

      Уважаеми колеги,  

четейки мотивите на тази докладна записка виждам изписано 

твърдението, че тези земи не се използват по предназначение, извърших 

справка в Общинска служба по земеделие и установих, че това не е точно 

така, тъй като за не малка част от тези земи има действащи наемни 

договори за предходната стопанска година 2010 – 2011 година, което 

означава, че имало известен брой земеделски производители които са си 

изкарвали прехраната по този начин договорите им не са подновени за да 
бъдат предоставени тези земи на кандидат инвеститора „ЛИГНУМ-

ХОЛДИНГ” АД, предполагам, че мотива е бил чисто математически може 
би  работните места които ЛИГНУМ планира да открие да са били по-вече 
на брой от хората на които отнемаме хляба но и по тази точка има 
известни резерви тъй като открих една публикация във вестник „Труд” 

според която „ЛИГНУМ-ХОЛДИНГ” АД в района на Попово обработва 
около 1500 дка но с месеци наред са бавили заплатите на наетите от тях 

служители според твърдения на изп. директор на „ЛИГНУМ-ХОЛДИНГ” 
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АД за България г-н Карен  Тетевосян фирмата има финансови затруднения 
което поражда следващия въпрос - дали този ефект от откриването на 
работни места ще съществува изобщо при положение хората няма да 
получават заплатите си и не на последно място да ли фирмата която има 
финансови затруднения ще бъде в състояние да обслужва задълженията си 

към общината. 
 

      Г - жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

      Благодаря г-н Йосифов.  
Господин Цонев, искате да отговорите на отрицателния вот.  
 

      Г-н Любомир Цонев – зам.кмет на Община Разград 

      Да, ако ми позволите. 
Уважаема госпожо Председател,  

Дами и господа общински съветници,  

Господин Йосифов, хубави разсъждения направихте обаче, данните Ви 

не са коректни и точни, преди малко дадох на Вашия колега общински 

съветник Наско Анастасов една справка която той ми я поиска по време на 
заседанието на постоянната комисия и каза дай я на сесия на общинския 
съвет, съжалявам, че и той гласува против след като справката е пред него 

и  се вижда, че само за тези 6 землища остават неизползваемото  

определените за индивидулно ползване в т.ч. ако включим и тези земи 

които са предмет на тази докладна записка остават неизползваеми 2480 

дка земи за които няма кандидати и трябва да Ви кажа, че кандидатите за 
индивидулно ползване всяка година намаляват и всички знаем защо, 

защото  съгласно Европейските норми и приобщеното българско 

законодателство към тези норми се ограничава и масово се ликвидира 
земеделието не земеделието а животновъдството в България, няма 
кандидати да ползват тези земи, защото те са предназначени за 
животновъди г-н Йосифов, и ако направите една хубава справка ще 
видите, че това което казвам е така, освен това освен тези 2480 дка е в тази 

справка която е при г-н Анастасов той ще Ви я покажи, гледа е в момента 
остават за обществено ползване още 3527 дка, така че това са 6000 дка.  
 

      Г - жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

      Г-н Цонев, ще Ви прекъсна. Това е мотивацията на Вашата докладна 
записка, ако имате нещо по …..   

 

      Г-н Любомир Цонев – зам.кмет на Община Разград 

      Искам да кажа, че тези цифри не са коректни. 
 

      Г - жа Милена Цанева – Председател на ОбС 
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Добре, Благодаря Ви. 

 

СТАТИЯ 11 

 

Г - жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Пристъпваме към следващата докладна записка тя е с вх. № 546. 

Докладна записка от инж. Любомир Трифонов Цонев – зам. -кмет 
на Община Разград 

           Относно: Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху 

имоти – частна общинска собственост на читалище „Слънчев лъч- 

1902” с.Островче. 
      Г-н Цонев, имате думата като вносител на докладната записка.  
 

      Г-н Любомир Цонев – зам.кмет на Община Разград 

      Благодаря.  
Уважаема госпожо Председател,  

Дами и господа общински съветници,  

става въпрос за право имащи по реда на Закона за народните 
читалища, това е читалище „Слънчев лъч – 1902” с. Островче което иска 
да ползва общински имоти безвъзмездно в тази връзка сме 
идентифицирали такива имоти с обща площ 47 декара и предлагаме на 
Вашето внимание проект за решение за предоставянето им всички са в 
землището на с. Островче безвъзмездно за ползване за три стопански 

години  от Народно читалище „Слънчев лъч – 1902” с. Островче, 
благодаря Ви. 

 

      Г - жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

      Благодаря. В две постоянни комисии беше разглеждана тази докладна 
записка: в Постоянна комисия по управление на общинската собственост, 
приватизация и след приватизационен контрол и  Постоянна комисия по 

околна среда, селско, горско, водно и ловно стопанство. 

Госпожо Салим, заповядайте. 
 

      Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

      С 9 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” –няма, комисията 
подкрепи докладната записка.  
 

      Г - жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

      Благодаря. Господин Хамиев. 
 

      Г-н Хами Хамиев – Председател на ПК 
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      С 8 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” няма, комисията 
подкрепя докладната записка.  
 

      Г - жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

      Благодаря. Имате думата за въпроси към вносителя. Ако няма 
становища и изказвания. Не виждам. Прекратявам дебатите. Съгласно 

разпоредбата на чл. 39, ал. 5 от Закона за общинската собственост 
седемнадесет гласа се изисква въпреки, че в Наредбата е посочено друго 

мнозинство, трябва да коригираме Наредбата защото не кореспондира със 
Закона с общинската собственост. Подлагам на гласуване предложението 

поименно на г-н Цонев по тази докладна записка.  
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

27.12.2011 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед +   

8. Зоя Петрова Велкова отсъства    

9. Иво Борисов Димитров  +  

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Яхков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров +   

18. Музаффер Мустан Хамид +   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова Не участва   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Никола Джипов Николов Не участва   

23. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

24. Осман Севджан Ариф +   

25. Петко Стоянов Стоянов Не участва   

26. Петър Стоянов Василев +   



 

 

 

131

27. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

28. Румян Райчев Занев +   

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова Не участва   

31. Теодор Борисов Ролев +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Цветан Йосифов Иванов Не участва   

 

      Общинският съвет взе следното  
 

                                                  РЕШЕНИЕ 

                                                           № 26 

 

       Община Разград е собственик на имоти с №№ 073037, 073055, 

073056, 073038  в землището на с.  Островче с обща площ 47,001  дка, 

съгласно актове за общинска собственост, съответно 263/14.11.2007г., 
265/14.11.2007г., 266/14.11.2007г., 264/14.11.2007г. 
        Имотите,  с обща площ 47,001  дка, на основание Решение на 

Общински съвет № 277, по Протокол № 17/25.11.2008 г.  са отдадени с 
учредено  безвъзмездно право на ползване с договор № 18/21.01.2009 г. 
чиито срок е изтекъл на 30.09.2011 година. В мотивите на решението  

е удостоверено, че с протокол № 7/10.08.1951 г. на ТПС комисия е 
извършено отчуждаване на 50 дка земи в землището на с. Островче, 
собственост на читалището, които са одържавени с акт за държавна 

собственост № 0718/18.11.1951 г. 
 Съгласно § 5 от ПЗР на Закона за народните читалища /ЗНЧ/ 

собствеността върху всички имоти, вкл. и земеделски земи, отнети за 

държавна нужда от читалищата, независимо от основанията, им се 
възстановява по реда на ЗСПЗЗ, а на неоземлените читалища , 

предвид § 6 от ПЗР на ЗНЧ, безплатно се предоставя за ползване 50 

дка земя от общинския поземлен фонд.  

       Читалищното настоятелство   на читалище „Слънчев лъч-1902”  

с. Островче е отправило искане с вх.№ 76-00-13.1/06.12.2011г.   за  

учредяване безвъзмездно право на ползване на земеделски земи от 

общинския поземлен фонд, в землището на с. Островче”  в размер на 

47 декара.   

       Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 , чл.22, 

ал.1 от ЗМСМА, чл.39, ал.5 и ал.6 от Закона за общинската 

собственост, § 6 от ПЗР на Закона за народните читалища и чл.39,  

ал.3, т. 4, ал.5  и ал.6  от Наредба №2  на Общински съвет Разград за 

придобиване,  управление и разпореждане с имоти и вещи – общинска 

собственост, Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 25 

гласа „ЗА”, „против” – 1, „въздържали се” – няма, 
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                                                  Р Е Ш И:  

 

 1.  Учредява на Народно читалище „Слънчев лъч- 1902”  с.  
Островче безвъзмездно право на ползване за срок от 3 /три/ стопански   

години,   считано от датата на сключване на договора, върху имоти – 

частна общинска собственост,  представляващи земеделски имоти – 

ниви,  четвърта категория,  находящи се в местността „Мешелик”,  в 

землището на с.Островче, както следва:  

 - имот № 073037 с площ от 26,001 дка, при граници: имоти с 
№№073038, 073053, 073054, 073055, 073056, 000034, 073025, 000053,  

актуван с АОС 263/14.11.2007 г.;  
 - имот № 073055 с площ 7,000 дка, при граници: имоти 

№№073056, 073037, 073054,073057, актуван с АОС 265/14.11.2007 г.;  
 - имот № 073056 с площ 7,000 дка, при граници: имоти с №№ 

073055, 073057, 000034, 073037, актуван с АОС 266/14.11.2007 г ;  
 -  имот №073038  с площ 7,000  дка,  при граници:  имоти с 
№№073037, 000053, 073039, 073052, 073053, актуван с АОС 

264/14.11.2007 г.  
 2. Възлага на кмета на Община Разград да издаде заповед и 

сключи договор за учредено право на ползване за имотите, описани в 

т.1.  

 3.  Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и на Областния управител на Област Разград в седемдневен   

срок от приемането му.  

 Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд Разград.  

 

СТАТИЯ 12 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Следващата докладна записка е с вх. № 547 от 12.12. 2011 г. 
 Докладна записка от инж. Ценка Христова Таракчиева - Стефанова   –
зам.-кмет на Община Разград 

Относно: Предоставяне безвъзмездно за управление на част от 

имот публична общинска собственост на  ПГХТБ „Мария Кюри” гр. 

Разград. 

 Госпожо Таракчиева като вносител имате думата.  

 

 Г-жа Ценка Таракчиева – зам. кмет на Община Разград 

 Уважаема госпожо Председател, 

 Госпожи и господа общински съветници, 
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Община Разград е собственик  на имот – публична общинска 
собственост, представляващ ОУ „Иван Тургенев” и част от този имот е 
предоставила безвъзмездно за управление на ПГХТБ „Мария Кюри” гр. 

Разград. Предоставената част представляваща корпус А1, корпус А2 и 

източната част на втория етаж на корпус АБВ в сградата на  ОУ „Иван 

Тургенев”. 

Постъпила е молба от директора на ПГХТБ „Мария Кюри” гр. 

Разград който е заявил желание да им се предостави безвъзмездно за 
управление за още седем години, ползваната от гимназията част от имота. 
 Молбата е разгледана от комисията по чл.2 от Наредба 2 на ОбС 

Разград, която се е произнесла да се предостави ползваната досега част от 
имота за 5 години.  

В тази връзка е и проекта за решение, което гласи: Предоставя 
безвъзмездно за управление на  Професионална гимназия по химични 

технологии и биотехнологии „Мария Кюри” гр.Разград част от имот – 

публична общинска собственост, актуван с  АОС №7/12.10.2006г., сгради 

описани подробно в проекта за решение: 
• Корпус А1 със застроена площ 324,00кв.м. ; 

• Корпус А2 със застроена площ 426,00кв.м. ; 

• Източната част от втория етаж на корпус АБВ със застроена 
площ 410, 00 кв.м.  

         Частта от имота се предоставя за срок от 5 години при условие, че 
ПГХТБ „Мария Кюри” гр. Разград поеме разходите пропорционално на 
ползваната част за превеждането на сградата   съгласно изискванията на 
Закона за енергийната ефективност. 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря госпожо Таракчиева. Докладната записка е разгледана в 
три постоянни комисии: В ПК по управление на общинската собственост, 
приватизация и следприватизационен контрол; в ПК по образование и 

наука и в ПК  по законност превенция на корупцията, сигурност, контрол 

на решенията, етика, предложения на гражданите и връзка с 
неправителствени организации.  

 Господин Димитров, имате думата по докладна записка с вх. № 547. 

 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК  

В комисията по законност бе проведено обсъждане на докладната 
записка и в гласуването участваха 8 от 9-те члена. Резултатите от 
гласуването са: с 8 гласа „ЗА”, „против” и „въздържали се” – няма, 
единият от членовете на комисията не взе участие в разискванията и в 
гласуването.    
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Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Госпожо Монева, ПК по образование и наука. 
 

Г-жа Добринка Монева – Председател на ПК 

Уважаеми колеги, 

На 16.12. 2011 г. се проведе заседание на ПК по образование и 

наука. От участвалите в заседанието 8 общински съветници, със 7 гласа 
«ЗА» беше подкрепена, 1 не участва в гласуването.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

И в  ПК по управление на общинската собственост.Госпожо Салим, 

заповядайте. 
 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на  ПК  по управление на 
общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол. 

С 9 гласа «ЗА», без «против» и «въздържали се», комисията 
подкрепи  докладната записка. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Ако имате въпроси към вносителя, заповядайте. Не виждам. 

Има постъпило писмено предложение по реда на чл.60 от нашия 
Правилник от общински съветник Милена Орешкова, което касае 
изменение на предложения проект за решение в частта му по точка първа. 
Предложението касае израза:  «при условие, учебното заведение да 

поеме разходите пропорционално на ползваната част за превеждането 

на сградата   съгласно изискванията на Закона за енергийната 

ефективност.” Приключва израза. Да се заличи. Т.е. корекцията се състои 

в предложение по т.1 току-що прочетения текст да отпадне.  
 Госпожо Орешкова, като вносител на предложението желаете ли да 
го обясните? Заповядайте. 
 

 Г-жа Милена Орешкова – ПП „ГЕРБ” 

 Уважаема госпожо Председател, 

 Дами и господа общински съветници,  

 Моето предложение е свързано с факта, че училището е ползвател 

на сградата, която е публична общинска собственост, не от 5, а повече от 
10 години. През последните 5 години има сключен договор с Община 
Разград. За този период ПГ „Мария Кюри” е изпълнявала условията по 

поемане на разходи и ремонт на имота в частта съобразно чл.14, ал.7 от 
Наредба №2 на Община Разград и съобразно чл.17, ал.1 и 2 от Закона за 
общинската собственост, включително училището е направило над 

400 000 инвестиции в сградата. Поставянето на подобно условие за 
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пропорционално участие в превеждането на сградата във вид съобразно 

Закона за енергийната ефективност е много относително, защото не се 
регламентира кой точно член касае. Дали чл.13 т.2 или чл. 19, ал.3 от 
Закона за енергийна ефективност и това съответно променя 
обстоятелствата. Защото, ако касае чл.13,т.2 това значи да се включи 

пропорционално в обследването и сертифицирането на сградата, което 

вече се е случило по проект на Общината, който както знаем не е одобрен 

и с него многократно вече е манипулирано общественото мнение. Ако 

касае чл.19 това означава, че училището трябва да санира 
пропорционално частта на сградата, което е в размер на 6 – 700 000 лв. 
Знаем, че Министерство на образованието, който е първостепенен 

разпоредител с бюджетни кредити на Професионалната гимназия не 
отпуска такива средства. Следователно училището трябва да заплати тези 

средства от делегирания си бюджет, което е абсурдно. Какво ще се случи, 

ако Директора не се съгласи да подпише подобен договор?  

Дали ще бъде изгонен от сградата, дали ще му бъде предоставена 
друга сграда? Така, че считам, че просто не е необходимо да се поставя 
такова условие. Благодаря. 
 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Т.е. текстът да изглежда така: „Частта от имота се предоставя за срок 

от 5 години”, поставяме точка и останалия текст се заличава. Ще ви 

помоля това да имате предвид при дебатите, с оглед предложението на 
госпожа Орешкова. Госпожо Таракчиева, като вносител ще направите ли 

коментар по предложението? 

 

 Г-жа Ценка Таракчиева – зам. кмет на Община Разград 

 Да. Проектът, който е толкова коментиран не считам, че е 
манипулирано общественото мнение. Това е проект за енергийна 
ефективност, относно частта за проектиране и за обследване все още не е 
платен проекта от ПГХТБ „Мария Кюри” и точно това сме имали предвид 

когато сме написали пропорционално да участва в разходите.  Само 

разходите по обследване и енергийна ефективност, което е самоучастието 

на Община Разград в размер на 5%, точно това поискахме от това 
държавно училище. Благодаря Ви. 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Да, заповядайте. 
 

 Г-жа Милена Орешкова – ПП „ГЕРБ”  

 Съгласна съм, че тези 5% биха могли да бъдат заплатени от 
училището, стига в делегирания бюджет да разполагат с такива средства.  
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 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. Имате ли коментари и становища? Господин Димитров, 
заповядайте.  
 

 Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

 Аз искам да отправя един въпрос, след направеното предложение.  
 Колко е конкретната сума за която става въпрос, свързана с 
обследването и сертифицирането на този имот? В левове, ако може да се 
отговори. 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. Госпожо Таракчиева. 
 

 Г-жа Ценка Таракчиева – зам. кмет на Община Разград 

 Нямам готовност да отговоря точно колко е, но може би от порядъка 
на 3 до 4 000 лв.  
 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Господин Димитров, доволен ли сте от отговора? Нещо уточняващо? 

 

 Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

 Ако няма някакви големи отклонения от действителната сума така 
както я съобщава, доволен съм.  

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. Има ли други становища  или, с оглед протеклия дебат 
предложения? Заповядайте господин Димитров.  
 

 Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

 Уважаеми съветници, 

При обсъждането в Постоянните комисии тези детайли, а те са много 

важни обстоятелства, които сега са поставени на вашето внимание от 
госпожа Орешкова не бяха обсъждани в такава конкретика и дълбочина. 
Ясно е, че Гимназията  „Мария Кюри” разполага с определена граница на 
възможностите си и трябва да бъде съобразено това, което се поставя като 

условие. Ако са някакви непосилни суми разбира се Общината трябва да 
прецени и специално Общинския съвет. Затова и воден от желанието да 
намерим най – разумното и най – правилното решение аз правя 
формалното предложение по чл.81 да отложим произнасянето на 
Общинския съвет по тази докладна записка за следващото заседание, като 

преди да бъде проведено това заседание в ПК по собственост и в ПК по  
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законност, ако трябва и в ПК по образование и наука наново да се проучат 
тези конкретни въпроси за процедура по чл.13, т.2 ли става въпрос както 

беше споменато тук от Директора на учебното заведение или по чл.19. Да 
се видят конкретните суми и конкретните възможности, за да може 
Общинският съвет да намери най – правилното решение като се ръководи 

от желанието да бъде продължен договора, да бъде предоставено за 
ползване от училището този имот, но в същото време да се съобразяваме и 

с реалностите наречени финансови възможности.  

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря господин Димитров. Има направено процедурно 

предложение по реда на Чл.81, ал.1 ,т.2 от нашия Правилник за отлагане 
на докладната записка за разглеждане в следващо заседание като преди 

това се разгледа отново в Постоянните комисии.  

 Заповядайте госпожо Орешкова. 
 

 Г-жа Милена Орешкова – ПП „ГЕРБ” 

 Реплика ако може. Срокът на договора с училището е изтекъл като 

дата така, че още едно отлагане удължава този срок.  

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Господин Димитров, заповядайте. 
 

 Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

 Срокът е изтекъл октомври месец така, че един месец няма да бъде 
голяма беда. Вече два месеца те са ползватели, няма да има някакви 

сериозни проблеми.  

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Да, те  са реални ползватели не са фатално зависими от договора.  
Тъй като има процедурно предложение за отлагане на докладната записка 
подлагам на гласуване предложението на господин Димитров. Моля, 
гласувайте.  
 

 Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 27 

 

 Община Разград е собственик,  съгласно АОС №7/12.10.2006г. на 

имот – публична общинска собственост, представляващ ОУ „Иван 

Тургенев”, включващ поземлен имот  61710.504.147 по кадастралната 
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карта на гр.Разград  (УПИ №II-147 в кв.649) и училищна сграда 

(корпуси АБВ,А1 и А2) –  сгради с идентификатори 61710.504.147.1, 

61710.504.147.2, 61710.504.147.3 и 61710.504.147.4 басейн, физкултурен 

салон и котелно – сгради с идентификатори 61710.504.147.5, 

61710.504.147.6 и 61710.504.147.9, ученически стол – сграда с 
идентификатор 61710.504.147.7.  С договор  №296/03.10.2006г. Община 

Разград е предоставила безвъзмездно за управление на ПГХТБ 

„Мария Кюри” гр. Разград част от имота, представляваща корпус А1, 

корпус А2 и източната част на втория етаж на корпус АБВ, срока на 

който е изтекъл през месец октомври 2011г. С молба с вх. № 67-00-

114.1/15.11.2011г. директорът на ПГХТБ „Мария Кюри” гр.Разград е 
заявил желание да им се предостави безвъзмездно за управление за 

още седем години, ползваната от гимназията част от имота. 

На основание направено процедурно предложение от общински 

съветник Стоян Димитров, във връзка с чл.81, ал.1, т.2 от 

Правилника за организацията и дейността на Общински съвет – 

Разград, неговите комисии и взаимодействието му с общинската 

администрация Мандат 2011 – 20154 г., Общинският съвет с 25 гласа 

„ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 

 

Р Е Ш И: 

 

 1. Отлага разглеждането на Докладна записка от инж. Ценка 

Христова Таракчиева - Стефанова   –зам.-кмет на Община Разград 

 Относно: Предоставяне безвъзмездно за управление на част от 

имот публична общинска собственост на  ПГХТБ „Мария Кюри” гр. 

Разград за следващо заседание, като преди това се разгледа в 

Постоянните комисии.  

2. Настоящето решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на област Разград в 7 -  дневен срок 

от приемането му. 

СТАТИЯ 13 

 

Докладна записка с вх. № 548/12.12. 2011 г. от инж. Ценка 
Таракчиева – зам.-кмет на Община Разград 

Относно: Удължаване срока на договора за отдаване под наем 

на част от имот – частна общинска собственост – помещение №37, 

намиращо се на трети етаж в сградата на бул. „България” №21 в гр. 

Разград. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Госпожо Таракчиева като вносител имате думата. 
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 Г-жа Ценка Таракчиева – зам. кмет на Община Разград 

 Уважаема госпожо Председател, 

 Госпожи и господа общински съветници, 

През 2009 г. е сключен договор за наем за срок от 3 години между 

Община Разград и Тодорка Николова Кузманова от гр. Разград, за 
помещение №37 с площ 47,00 кв.м., намиращо се на трети етаж в сградата 
на бул. „България” №21 в гр. Разград Постъпила е  молба от наемателя, 
който е изряден в плащанията и няма задължения към Община Разград, с 
която той иска удължаване на срока на договора до максимално 

допустимия от закона. Искането е разгледано на заседание на комисията 
по чл.2 от Наредба №2 на Общински съвет Разград за придобиване, 
управление и разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост, 
която предлага срокът на договора да бъде удължен с пет години.  

 В тази връзка е проекта за решение, който ви предлагам:  

Продължава с 5 години срокът на договора за наем от 05.01.2009 г., 
сключен между Община Разград и Тодорка Николова Кузманова от гр. 

Разград, за помещение №37 с площ 47,00 кв.м., намиращо се на трети етаж 

в сградата на бул. „България” №21 в гр. Разград, считано до 01.01.2017 г.  
 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. В две постоянни комисии се разгледа докладната 
записка: В ПК  по законност превенция на корупцията, сигурност, контрол 

на решенията, етика, предложения на гражданите и връзка с 
неправителствени организации и в ПК по управление на общинската 
собственост, приватизация и следприватизационен контрол.  

 Господин Димитров, комисията по законност. 
 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК  

Комисията по законност единодушно с 9 гласа „ЗА” без „против” и 

„въздържали се” подкрепя проекта за решение. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Госпожо Салим, комисията по управление на общинската 
собственост.      

 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на  ПК   

В комисията по управление на общинската собственост тази 

докладна записка беше подкрепена от 8 общински съветници. Нямаше 
гласували «против» и «въздържали се», т.е. постоянната комисия прие 
докладната записка. 
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Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. Въпроси към вносителя. Не виждам. Становища, 
дебати, коментари. Няма желаещи. Прекратявам дебатите и преминаваме 
към гласуване. Гласуването е поименно.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

27.12.2011 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов Не участва   

7. Емине Муртаза Ахмед +   

8. Зоя Петрова Велкова отсъства   

9. Иво Борисов Димитров Не участва   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Яхков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров +   

18. Музаффер Мустан Хамид +   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова Не участва   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Никола Джипов Николов Не участва   

23. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

24. Осман Севджан Ариф +   

25. Петко Стоянов Стоянов +   

26. Петър Стоянов Василев +   

27. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

28. Румян Райчев Занев +   

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова Не участва   

31. Теодор Борисов Ролев Не участва   

32. Хами Ибрахимов Хамиев Не участва   

33. Цветан Йосифов Иванов +   
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 Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 28 

 

На 05.01.2009 г. е сключен договор за наем за срок от 3 години 

между Община Разград и Тодорка Николова Кузманова от гр. 

Разград, ж.к „Орел” бл.8, вх. Б, ап.17, за помещение №37 с площ 47,00 

кв.м., намиращо се на трети етаж в сградата на бул. „България” №21 

в гр. Разград, считано от 01.01.2009 г. С молба с вх. №94-Т-

70.1/30.11.2011 г. наемателят, който е изряден в плащанията и няма 

задължения към Община Разград, иска удължаване на срока на 

договора до максимално допустимия от закона. Искането е разгледано 

на заседание на комисията по чл.2 от Наредба №2 на Общински съвет 

Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи – 

общинска собственост, която предлага срокът на договора да бъде 
удължен с пет години.  

Във връзка с гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 и 

чл.22, ал.1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл.14, ал.3 от Закона за общинската собственост, 

чл.17, ал.5 от Наредба №2 на Общински съвет Разград за 

придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи – общинска 

собственост и искане с вх. №94-Т-70.1/30.11.2011 г. от Тодорка 

Николова Кузманова от гр. Разград, ж.к „Орел” бл.8, вх. Б, ап.17, 

Общинският съвет, след поименно гласуване, с 24 гласа „ЗА”, 

„против” – няма, „въздържали се” – няма,   

 

РЕШИ: 

 

1. Продължава с 5 години срокът на договора за наем от 

05.01.2009 г., сключен между Община Разград и Тодорка Николова 

Кузманова от гр. Разград, ж.к „Орел” бл.8, вх. Б, ап.17, за помещение 
№37 с площ 47,00 кв.м., намиращо се на трети етаж в сградата на бул. 

„България” №21 в гр. Разград, считано до 01.01.2017 г.  
2. Възлага на кмета на Община Разград да издаде заповед и 

сключи анекс към договора за наем от 05.01.2009 г. при условията на 

т.1.  

3. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областен управител на Област Разград в 7 – дневен срок от 

приемането му. 
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Решението подлежи на оспорване в срока по 

Административнопроцесуалния кодекс пред Административен съд 

Разград. 

СТАТИЯ 14 

 

Докладна записка с вх. № 549/ 12.12. 2011 г. от инж. Ценка 
Христова Таракчиева – Стефанова   –  зам.-кмет на Община Разград 

Относно: Продажба на имоти – частна общинска собственост 

чрез публични търгове по реда на Закона за общинската собственост. 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Госпожо Таракчиева, имате думата като вносител 

 

 Г-жа Ценка Таракчиева – зам. кмет на Община Разград 

 Уважаема госпожо Председател, 

 Госпожи и господа общински съветници, 

Община Разград е собственик  на 23 имотa – частна общинска 
собственост, представляващи парцели, в кв.18 пo плана на с. Просторно, 

отредени за индивидуално жилищно строителство и са включени за 
продажба в програмата на ОбС за управление и разпореждане с имоти – 

общинска собственост за 2011г. Проявен е инвеститорски интерес за 
закупуване на имотите. За имотите са изготвени пазарни оценки от 
оценител на имоти. Същите са както следва, единствено една корекция 
поради техническа грешка в ред 15, данъчната оценка на парцел № ХV, в 
кв. 18 в с. Просторно – 953,00 кв.м., последната цифра вместо 3086,20 лв. 
е 2515,90 лв. След това сумата долу вместо 46384,90 става 45814,60 лв. 
Това обаче не се отразява на проекта за решение, който ви предлагам. 

Проекта за решение е: Да се проведe  публичен търг с тайно наддаване  за 
продажба анблок на следните имоти – частна общинска собственост, като 

начална обща тръжна цена определена от оценител на имоти, в размер на 
52955,00 лв. без ДДС, при обща данъчна оценка  46384,90 лв.  
 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Уважаеми колеги, докладната записка се разгледа  в две постоянни 

комисии: В ПК по управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол и в ПК  по законност превенция на 
корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на 
гражданите и връзка с неправителствени организации.  

  Госпожо Салим ще Ви помоля за комисията по собственост 
 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на  ПК  
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С 8 гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали се” Постоянната 
комисия подкрепи докладната записка. 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

Господин Димитров, комисията по законност. 
 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК  

Комисията по законност също единодушно с 9 гласа „ЗА” подкрепя 
проекта за решение. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

 Благодаря. Имате ли въпроси към вносителя? Заповядайте господин 

Тодоров. 
 

 Г-н Михаил Тодоров – ПП „ГЕРБ” 

 Уважаема госпожо Председател, 

 Уважаеми колеги, 

 Аз имам един въпрос и едно становище, което искам да изкажа.  
 Въпросът ми е: Кой е инвеститора? – защото никъде не е упоменато. 

Становището, което искам да изкажа е, явно гласуването ще стане анблок 

както казахте, цените които са определени по пазарна оценка са цени 

определени на парцели. Т.е. тук имаме един не краткотраен актив с 
някаква висока амортизация, а напротив това е дълготраен актив – земя. 
Няма логика пазарната цена да бъде определяна на парцел. Така се 
определя по – ниска пазарна цена. Логиката е ако ние сме купувачите 
разбира се. Но в случая ние не сме. И така остава една нотка на съмнение 
дали тази цена определена от оценителя е най – добрата цена, която сме 
могли да постигнем. Благодаря.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

 Въпросът е към вносителя, да му дадем възможност да отговори. 

Заповядайте госпожо Таракчиевна. 
 

 Г-жа Ценка Таракчиева – зам. кмет на Община Разград 

 Аз не разбрах въпрос ли има?  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

И въпрос имаше. 
 

 Г-жа Ценка Таракчиева – зам. кмет на Община Разград 

 Пазарната цена е определена от оценител на имоти, който носи 

отговорност за това. Те са си парцели и няма как да определи по друг 
начин цената. Не разбирам какво имате предвид? Нали всеки един парцел 
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поотделно му е изготвена пазарна оценка. Просто продажбата ще бъде 
анблок.  

 

 Г-н Михаил Тодоров – ПП „ГЕРБ” 

 По – скоро въпросът ми беше: Кой е инвеститора?  

Това ми беше становище което изразих, че според мен пазарната цена 
трябваше да бъде определена не на парцел, а по – скоро на целия квартал, 

защото тогава според мен  пазарната цена щеше да бъде малко по – 

висока. Но, това е становище което изказах, а въпроса е:  Кой е 
инвеститора? 

 

 Г-жа Ценка Таракчиева – зам. кмет на Община Разград 

 Инвеститора е Консорциум, Софийски консорциум, който 

възнамерява да изгради селище за почивна дестинация, поне така е заявил 

в намеренията си.  

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

 Господин Тодоров, нещо допълнително искате ли да уточните?  

 

 Г-н Михаил Тодоров – ПП „ГЕРБ” 

 Ами аз лично пак не можах да разбера кой е инвеститора.  
 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

Може би името на инвеститора Ви интересува. 
 

 Г-н Михаил Тодоров – ПП „ГЕРБ” 

 Ами да. Някакво име. Софийски консорциум ми звучи …. 

 

 Г-жа Ценка Таракчиева – зам. кмет на Община Разград 

 БГ РУС гр. София. 
 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Има ли други въпроси към вносителя. Становища. Господин 

Димитров. 
 

Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП”  

Уважаеми колеги, при така поставения въпрос наистина ние като 

общински съветници трябва да съобразим следните обстоятелства: 
Механизмите свързани с пазара на такъв тип недвижими имоти са такива, 
че едно е търсенето и по един начин се формира цената когато отделните 
участъци са малки по площ както тука в случая варират от 600 до 900 и 

няколко квадрата. И това, което каза колегата наистина е резонно и ако 
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ние си представим, че слагаме така на масата за продажби не сбор от 15 

такива отделни имота, а един имот който е с площ 52 954 дка сигурно 

пазара дава и определя  други насоки за търсенето и предлагането 

евентуално друга цена. Затова според мен ние като Общински съвет 
имаме две възможности: Ако имаме някакви притеснения, че при 

предлагането анблок на всичките тези 23 парцела Общинския съвет и 

Общината би могла да реализира по – голяма цена в тази процедура 
можем като Общински съвет сега и сами да увеличим тази цена и да 
определим една справедлива и разумна според нас цена. Това и друг път 
сме го правили в отделните мандати на Общинския съвет. Другата 
възможност е: Ако приемем, че трябва общинските съветници да чуят и 

експертно мнение и становище този имот като цяло има ли по – различна 
цена отколкото отделните механични сборове на цените на тези 23 имота 
и при положителен отговор след изслушване на такова експертно 

становище да се ориентираме към определяне на тази по – висока цена. Но 

във всички случаи ние трябва да следим интереса на Общината. Затова и 

при едно  такова предположение, което е основателно, че продажбата 
изцяло би ни дала възможност за по – голяма стартова цена мисля, че 
Общинския съвет може и трябва  да използва една от тези две 
възможности. Ако някои колеги, които работят в тази сфера и са в 
състояние ориентировъчно да дадат някаква стартова цена различна от 
тази, която се предлага в докладната записка можем и сега, в това 
заседание на Общинския съвет да решим този въпрос. Общинския съвет 
може да увеличава цените, но не може да предлага на по – ниски цени. В 

този смисъл моето предложение е: Ако има колеги, които са специалисти 

в тази област и можем да коментираме някаква конкретна по – висока 
цена да го направят.  
 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви господин Димитров. Има ли предложения за промяна 
на цената на предлаганите имоти или друг вид предложение, коментари? 

Не виждам желаещи. Прекратявам дебатите. Господин Димитров. 
 

 Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

 При това положение, за да не остане така усещането за не докрай 

изясняване на всички обстоятелства и ако този въпрос не е от особена 
спешност ние можем да се произнесем на следващото заседание, аз отново 

на посоченото вече основание правя предложение Общинския съвет да 

отложи произнасянето по този въпрос, като до следващото заседание 
на Общинския съвет в ПК по управление на общинската собственост, 

приватизация и следприватизационен контрол да бъде изслушано 

становище със съдействието на общинска администрация на 
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експерта, който е извършил оценката на отделните парцели, който да 

даде заключение каква пазарна цена дава вече не на отделни парцели 

по тези квадратни метри, а на недвижим имот в това село, в този 

квартал с площ 52 декара.  

 Едва тогава ние в комисията и като съветници ще сме наясно с 
всички обстоятелства преди да вземем своето решение. 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря господин Димитров. Отново имаме процедурно 

предложение по реда на чл. 81, ал.1, т.2 от Правилника и го подлагам на 
гласуване за отлагане на докладната записка за следващо заседание. Моля, 
гласувайте по това предложение. 
 

 Общинският съвет взе следното  

 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 29 

 

Община Разград е собственик  на 23 имотa – частна общинска 

собственост, представляващи парцели с номера от №I  до №XXIII,  в 

кв.18 пo плана на с.Просторно, отредени за индивидуално жилищно 

строителство и са включени за продажба в програмата на ОбС за 

управление и разпореждане с имоти – общинска собственост за 2011г. 
Проявен е инвеститорски интерес за закупуване на имотите анблок. 

За имотите са изготвени пазарни оценки от оценител на имоти 

Павлинка Йорданова, съгласно сертификат 

рег.№100100301/14.12.2009г. на Камарата на независимите оценители 

в България  и издадени удостоверения за  данъчни оценки, както 

следва: 
 

№ Имот / адрес 
Площ 

кв.м. 
АОС №/дата 

Пазарна 

оценка (лв) 

без ДДС 

Даначна 

оценка 

(лв) 

1 Парцел  №I, в кв.18  

с.Просторно 

600,00 223/17.08.2007г. 1830,00 1584,00 

2 Парцел  №II, в кв.18 

с.Просторно 

587,00 224/17.08.2007г. 1790,35 1549,70 

3 Парцел  №III, в кв.18 

с.Просторно 

888,00 225/17.08.2007г. 2708,40 2344,30 

4 Парцел  №IV, в кв.18 

с.Просторно 

932,00 226/17.08.2007г. 2842,60 2460,50 

5 Парцел  №V, в кв.18 

с.Просторно 

777,00 227/17.08.2007г. 2369,85 2051,30 

6 Парцел  №VI, в кв.18 847,00 228/17.08.2007г. 2583,35 2236,10 
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с.Просторно 

7 Парцел  №VII, в кв.18 

с.Просторно 

885,00 229/17.08.2007г. 2699,25 2336,40 

8 Парцел  №VIII, в кв.18 

с.Просторно 

553,00 230/17.08.2007г. 1686,65 1459,90 

9 Парцел  №IX, в кв.18 

с.Просторно 

546,00 231/17.08.2007г. 1665,30 1441,40 

10 Парцел  №X, в кв.18 

с.Просторно 

544,00 232/17.08.2007г. 1659,20 1436,20 

11 Парцел  №XI, в кв.18 

с.Просторно 

785,00 233/17.08.2007г. 2394,25 2072,40 

12 Парцел  №XII, в кв.18 

с.Просторно 

767,00 234/17.08.2007г. 2339,35 2027,50 

13 Парцел  №XIII, в кв.18 

с.Просторно 

747,00 235/17.08.2007г. 2278,35 1972,10 

14 Парцел  №XIV, в кв.18 

с.Просторно 

765,00 236/17.08.2007г. 2333,25 2019,60 

15 Парцел  №XV, в кв.18 

с.Просторно 

953,00 237/17.08.2007г. 2906,65 3086,20 

16 Парцел  №XVI, в кв.18 

с.Просторно 

881,00 238/17.08.2007г. 2687,05 2325,80 

17 Парцел  №XVII, в кв.18 

с.Просторно 

848,00 239/17.08.2007г. 2586,40 2238,70 

18 Парцел  №XVIII, в кв.18 

с.Просторно 

956,00 240/17.08.2007г. 2915,80 2523,80 

19 Парцел  №XIX, в кв.18 

с.Просторно 

604,00 241/17.08.2007г. 1842,20 1594,60 

20 Парцел  №XX, в кв.18 

с.Просторно 

669,00 243/17.08.2007г. 2040,45 1766,20 

21 Парцел  №XXI, в кв.18 

с.Просторно 

687,00 243/17.08.2007г. 2102,22 1813,70 

22 Парцел  №XXII, в кв.18 

с.Просторно 

934,00 244/17.08.2007г. 2858,04 2465,80 

23 Парцел  №XXIII, в кв.18 

с.Просторно 

598,00 245/17.08.2007г. 1835,86 1578,70 

 

Общо: 52954,82 45814,60 

 

На основание направено процедурно предложение от общински 

съветник Стоян Димитров, във връзка с Чл.81, ал.1, т.2 от 

Правилника за организацията и дейността на Общински съвет – 

Разград, неговите комисии и взаимодействието му с общинската 

администрация Мандат 2011 – 20154 г., Общинският съвет с 26 гласа 

„ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 

 

Р Е Ш И: 
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1. Отлага разглеждането на Докладна записка от инж. Ценка 

Христова Таракчиева – Стефанова   –  зам.-кмет на Община Разград 

Относно: Продажба на имоти – частна общинска собственост чрез 
публични търгове по реда на Закона за общинската собственост, като 

до следващото заседание на Общинския съвет в ПК по управление на 

общинската собственост, приватизация и следприватизационен 

контрол да бъде изслушано становище със съдействието на общинска 

администрация на експерта, който е извършил оценката на отделните 
парцели, който да даде заключение каква пазарна цена дава вече не 
на отделни парцели по тези квадратни метри, а на недвижим имот в 

това село, в този квартал с площ от  52 декара,след което докладната 

записка със  становището на есперта  да бъде внесена за разглеждане в 

общинския съвет.  

2. Настоящето решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на област Разград в 7 -  дневен срок 

от приемането му. 

СТАТИЯ 15 

 

  Докладна записка с вх. № 550/12.12. 2011 г. от  инж. Ценка 
Христова  Таракчиева-Стефанова  – зам.-кмет на Община Разград 

Относно: Продажба  на  имот - частна   общинска   собственост    

на собствениците на законно построена сграда в него - Евгения 

Цонева, Милен Марков и Росица Маркова. 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Госпожо Таракчиева, имате думата като вносител. 

 

 Г-жа Ценка Таракчиева – зам. кмет на Община Разград 

 Уважаема госпожо Председател, 

 Госпожи и господа общински съветници, 

 Постъпила е молба от собственици на законно построена сграда в 
имот общинска собственост - Евгения Цонева, Милен Марков и Росица 
Маркова за закупуване на този имот. Молбата е разгледана на заседание 
на комисията по чл.2 от Наредба №2 на Общински съвет Разград за 
придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи - общинска 
собственост, която е приела положително решение. 

Изготвена  е пазарна оценка  на имота от оценител на недвижими 

имоти, която е в размер на 5220,00 лв. Данъчната оценка на имота е 
3467,70 лв.  

Предвид горното предлагам проект за вашето решение: Да се 
извърши продажба на имот - частна общинска собственост, 
представляващ поземлен имот -  парцел XIII-196, в кв. 42  по плана на с. 
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Островче, с площ от 1037 кв. м,   актуван с акт за общинска собственост, 
при граници на имота описани са, на собствениците  на законно 

построената в него сграда- Евгения Василева Цонева, Милен Цонев 
Марков и Росица Цонева Маркова, на  цена, определена от оценител на 
имоти в размер на 5220,00 лв., при данъчна оценка в размер на 3467,70 лв. 
Благодаря. 
 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря на вносителя. Постоянните комисии по  управление на 
общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол и 

по законност превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, 
етика, предложения на гражданите и връзка с неправителствени 

организации се занимаха с тази докладна записка.  
  Госпожо Салим заповядайте за становище на комисията. 
 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на  ПК  

С 9 гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали се” комисията подкрепи 

докладната записка. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

Господин Димитров, комисията по законност. 
 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК  

Комисията по законност също единодушно с 9 гласа „ЗА” подкрепя 
проекта за решение. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

 Благодаря. Въпроси към вносителя. Госпожо Таракчиева, споменат 
ли е Акта за собственост на молителите? 

 

 Г-жа Ценка Таракчиева – зам. кмет на Община Разград 

 Нотариалния им акт? 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

 Да. 
 

 Г-жа Ценка Таракчиева – зам. кмет на Община Разград 

 Не. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

 А сте се убедили, че те са собственици на законно построена сграда? 
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 Г-жа Ценка Таракчиева – зам. кмет на Община Разград 

 Да, разбира се и сме се убедили също, че тази сграда е законно 

построена . 
 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

 След разяснението става ясно, че вносителят е видял документите за 
собственост на молителите и, че сградата е законно построена, за да бъде 
изпълнено условието на чл. 35, ал.3 от ЗОС. 

 Имате ли становища, позиции и коментари? Ако няма, прекратявам 

дебатите и преминаваме към поименно гласуване на тази докладна 
записка.  

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

27.12.2011 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа Не участва   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов Не участва   

7. Емине Муртаза Ахмед +   

8. Зоя Петрова Велкова отсъства   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Яхков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров +   

18. Музаффер Мустан Хамид +   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова +   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Никола Джипов Николов Не участва   

23. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

24. Осман Севджан Ариф +   

25. Петко Стоянов Стоянов +   

26. Петър Стоянов Василев +   

27. Радиана Ангелова Димитрова +   



 

 

 

151

28. Румян Райчев Занев +   

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова Не участва   

31. Теодор Борисов Ролев +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

 Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 30 

 

Евгения Василева Цонева, Милен Цонев Марков и Росица 

Цонева Маркова са собственици  на законно построена  сграда, 

съгласно нотариален акт №54, том IV, дело 1629/1995 година на Р. 

Хатиб- нотариус при  Разградски районен съд. Сградата е изградена в 

поземлен имот - парцел XIII-196, в кв. 42  по плана на с. Островче, 
община Разград,  с площ от 1037 кв.м. Имотът е актуван с акт за 

общинска собственост №1088/09.11.2011година. С молба   до Община 

Разград с вх. № 94-Е-65.1/03.10.2011 г. собствениците  на сградата са 

изявили  желание да закупят гореописания имот. 

 Изготвена  е пазарна оценка  на имота от  Павлинка Йорданова 

– оценител на недвижими имоти, с рег.№100100301/14.12.2009 година 

на Камарата на независимите оценители, която е в размер на 

5220,00лв. /пет хиляди двеста и двадесет  лева/.  

Съгласно удостоверение с изх.№:ДО001925/08.11.2011 година  на 

Община Разград данъчната оценка на имота е 3467,70лв. /три хиляди 

четиристотин шестдесет и седем лева и седемдесет  стотинки/. 

 Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8, чл.22, 

ал.1 от ЗМСМА, чл.35, ал.3, чл.41, ал.2 от Закона за общинската 

собственост и чл.28а от Наредба №2 на Общински съвет Разград за 

придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи - общинска 

собственост, Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 28 

гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 

 

Р Е Ш И: 

 

1. Да се извърши продажба на имот - частна общинска 

собственост, представляващ поземлен имот -  парцел XIII-196, в кв. 42  

по плана на с. Островче, община Разград,  с площ от 1037 кв. м,   

актуван с акт за общинска собственост №1088/09.11.2011година, при 

граници на имота: север – парцел №IV-189, изток -  парцел XII-196, 
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юг – улица „Пирин”, запад – парцел №XIV-196, на собствениците  на 

законно построената в него сграда- Евгения Василева Цонева, Милен 

Цонев Марков и Росица Цонева Маркова, на  цена, определена от 

оценител на имоти в размер на 5220,00лв. /пет хиляди двеста и 

двадесет  лева/, при данъчна оценка в размер на 3467,70лв. /три 

хиляди четиристотин шестдесет и седем лева и седемдесет стотинки/. 

 2. Възлага на Кмета на Община Разград да издаде заповед и 

сключи договор за продажба на имота, описан в т.1. 

 3.Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

 Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

СТАТИЯ 16 

 

 Докладна записка с вх. № 551/12.12. 2011 г. от инж. Ценка Христова 
Таракчиева - Стефанова – зам.-кмет на  Община Разград 

Относно: Предоставяне безвъзмездно за управление на част от 

имот - публична общинска собственост на Агенция за социално 

подпомагане гр. София. 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Госпожо Таракчиева, имате думата. 
 

 Г-жа Ценка Таракчиева – зам. кмет на Община Разград 

 Уважаема госпожо Председател, 

 Госпожи и господа общински съветници, 

 Община Разград е сключила договор с Агенция за социално 

подпомагане гр. София за предоставяне безвъзмездно за управление на 
част от имот - публична общинска собственост, представляваща стаи с 
№№913 и 913А и допълнително обособено помещение между стаи с 
№№911 и 912 от деветия етаж на административната сграда на Община 
Разград. Частта от имота се ползва за нуждите на Регионална дирекция за 
социално подпомагане гр. Разград. 

Получено е писмо от изпълнителния директор на Агенция за 
социално подпомагане гр. София с което е отправено искане за 
предоставяне на две помещения от деветия етаж на сградата. Искането е 
мотивирано от необходимостта от обособено помещение за архив, както и 

от назначаване на нови служители на работа в регионалната дирекция. 
 Писмото е разгледано на заседание на комисията по чл.2 от Наредба 
№2 на ОбС Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти и 
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вещи - общинска собственост, която е приела положително решение, като 

е преценила, че подходящи са помещения с №№910 и 910А. 

В тази връзка е и проекта за решение който ви предлагам: Да се 
предостави безвъзмездно за управление  за срок до 25.06.2013 година на 
Агенция за социално подпомагане гр. София, за нуждите на Регионална 
дирекция за социално подпомагане гр. Разград  част от имот - публична 
общинска собственост, представляваща стаи с №№ 910 и 910А със 
застроена площ от 46,71 кв.м. от деветия етаж на административната 
сграда на Община Разград, находяща се в поземлен имот по кадастралната 
карта на гр. Разград /стар идентификатор кв.304, парцел I/, с 
административен адрес гр. Разград, бул.”Бели Лом” №37А. 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. В Постоянните комисии по  управление на общинската 
собственост, приватизация и следприватизационен контрол и по 

законност превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, 
етика, предложения на гражданите и връзка с неправителствени 

организации се разгледа докладната записка.  
  Госпожо Салим , ще Ви помоля за становище на комисията. 
 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на  ПК  

С 9 гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали се” комисията подкрепи 

докладната записка. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

Господин Димитров, комисията по законност. 
 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК  

Също с 9 гласа „ЗА” единодушно проекта за решение се подкрепя от 
комисията по законност. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

Благодаря Ви. Има ли въпроси към вносителя? Предложения за 
корекции. Становища. Няма. Прекратявам дебатите. Преминаваме към 

поименно гласуване.  
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

27.12.2011 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 
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1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов Не участва   

7. Емине Муртаза Ахмед Не участва   

8. Зоя Петрова Велкова отсъства   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Яхков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров +   

18. Музаффер Мустан Хамид +   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова +   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Никола Джипов Николов Не участва   

23. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

24. Осман Севджан Ариф +   

25. Петко Стоянов Стоянов +   

26. Петър Стоянов Василев +   

27. Радиана Ангелова Димитрова +   

28. Румян Райчев Занев +   

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова Не участва   

31. Теодор Борисов Ролев +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

 Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 31 

 

Община Разград е собственик на имот - публична общинска 

собственост №61710.505.7253.1 представляващ административна 

сграда, находяща се в поземлен имот №№61710.505.7253 по 

кадастралната карта на гр. Разград / стар идентификатор кв.304, 

парцел I /с административен адрес гр. Разград, бул. „Бели Лом” 

№37А, съгласно АОС №4/28.06.2006 година. Сградата, освен 

общинската администрация се ползва и от държавни структури и 
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ведомства на регионално ниво, в т.ч. и от Агенция за социално 

подпомагане гр. София. Получено е писмо с изх.№9102/1015/20.05.2011 

година от  изпълнителния директор на  Агенция за социално 

подпомагане гр. София с искане за предоставяне на две допълнителни 

помещения от деветия етаж на сградата, за нуждите на Регионална 

дирекция за социално подпомагане гр. Разград 

 Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8, чл.22, 

ал.1 от ЗМСМА, чл.12, ал.3 и ал.4 от Закона за общинската 

собственост и чл.14, ал.3 от Наредба №2 на Общински съвет Разград 

за придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи -

общинска собственост, във връзка с §29 от ПЗР на Закона за 

държавния бюджет на Република България за 2011 година и писмо с 
изх.№9102/1015/20.05.2011 година на изпълнителния директор на 

Агенцията за социално подпомагане, Общински съвет Разград, след 

поименно гласуване, с 28 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали 

се” – няма, 

Р Е Ш И: 

 

1.Да се предостави безвъзмездно за управление  за срок до 

25.06.2013 година на Агенция за социално подпомагане гр. София, за 

нуждите на Регионална дирекция за социално подпомагане гр. 

Разград  част от имот - публична общинска собственост, 

представляваща стаи с №№ 910 и 910А със застроена площ от 46,71 

кв.м. от деветия етаж на административната сграда на Община 

Разград, находяща се в поземлен имот 61710.505.7253 по 

кадастралната карта на гр. Разград /стар идентификатор кв.304, 

парцел I/, с административен адрес гр. Разград, бул.”Бели Лом” 

№37А. 

2. Възлага на  Кмета на Община Разград да издаде заповед за 

предоставяне безвъзмездно за управление на Областна 

администрация  гр. Разград  частта от имота, описана в т.1. 

3. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

СТАТИЯ 17 

 

Докладна записка с вх. № 552/12.12. 2011 г. от инж. Ценка Христова 
Таракчиева-Стефанова - зам.-кмет на Община                                                         
Разград 
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Относно: Удължаване на срока на наемния договор между 

Община  Разград и „Български пощи” ЕАД гр. София. 

 

  Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Вносителя имате думата. 
 

 Г-жа Ценка Таракчиева – зам. кмет на Община Разград 

 Уважаема госпожо Председател, 

 Госпожи и господа общински съветници, 

През месец септември 2011 година изтече тригодишния срок на 
договора за наем между Община Разград и „Български пощи” ЕАД гр. 

София за част от имот – публична общинска собственост в с. Радинград. 

Това е едно помещение с площ 6 кв.м. Получено е писмо от Ръководителя 
на Областна пощенска станция  гр. Разград, който е упълномощен да 
представлява „Български пощи” ЕАД гр. София с искане за удължаване на 
срока на договора между Община Разград и  дружеството. Искането е 
разгледано на заседание на комисията по чл.2 от Наредба №2 на 
Общински съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане  с 
имоти и вещи-общинска собственост, която е приела решение за 
удължаване на срока на договора с пет години. 

Това е и проекта за решение, който ви предлагам: Удължава се до 

08.09.2016 година срока на договора за наем между Община Разград и 

„Български пощи” ЕАД гр. София, на част от имот – публична общинска 
собственост, представляваща помещение  с площ от 6 кв.м. от партерния 
етаж от административната сграда на кметство с. Радинград, находяща се 
в  парцел X, кв.7 по плана на с. Радинград. 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. В Постоянните комисии по  управление на общинската 
собственост, приватизация и следприватизационен контрол и по 

законност превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, 
етика, предложения на гражданите и връзка с неправителствени 

организации се разгледа докладната записка. Ще помоля председателите 
за становища. 

Господин Димитров, комисията по законност. 
 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК  

Единодушно с 9 гласа „ЗА” се подкрепя проекта за решение.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

  Госпожо Салим , комисията по собственост. 
 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на  ПК  
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С 9 гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали се” комисията подкрепи 

докладната записка. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

Благодаря Ви. Имате ли въпроси към вносителя? Становища. Няма. 
Прекратявам дебатите. Преминаваме към поименно гласуване.  

 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

27.12.2011 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов Не участва   

7. Емине Муртаза Ахмед +   

8. Зоя Петрова Велкова отсъства   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Яхков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров +   

18. Музаффер Мустан Хамид +   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова +   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Никола Джипов Николов Не участва   

23. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

24. Осман Севджан Ариф +   

25. Петко Стоянов Стоянов +   

26. Петър Стоянов Василев +   

27. Радиана Ангелова Димитрова +   

28. Румян Райчев Занев +   

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова Не участва   

31. Теодор Борисов Ролев +   
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32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

 Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 32 

 

Община Разград е собственик, съгласно АОС №2/20.11.1997 

година   на имот-публична общинска собственост, представляващ 

административна сграда, находящ се в  парцел X, кв.7 по плана на с. 
Радинград. За част от имота, представляваща помещение от 

партерния етаж на административната сграда със застроена площ от 

6 кв.м. е сключен договор между Община Разград и „Български 

пощи” ЕАД гр. София,  чиито срок е изтекъл на 08.09.2011 година. С 

писмо с вх.№ 59-00-3.2/08.09.2011 година на Ръководителя на 

Областна пощенска служба гр. Разград  e отправено искане за 

удължаване на срока на договора. Писмото е разгледано на заседание 
на комисията по чл.2 от Наредба №2 на Общински съвет Разград за 

придобиване, управление и разпореждане  с имоти и вещи-общинска 

собственост, която е приела решение за удължаване на срока на 

договора с пет години. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 , чл.22, 

ал.1 от ЗМСМА, чл.14, ал.7 от Закона за общинската собственост,  

чл.15, ал.5 от Наредба №2 на Общински съвет Разград за 

придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи-общинска 

собственост, писмо  с вх.№ 59-00-3.2/08.09.2011 година на 

Ръководителя на Областна пощенска служба гр.Разград, Общински 

съвет Разград, след поименно гласуване, с 29 гласа „ЗА”, „против” – 

няма, „въздържали се” – няма, 

 

Р Е Ш И: 

 

1.Удължава до 08.09.2016 година срока на договора за наем 

между Община Разград и „Български пощи” ЕАД гр.София, на част 

от имот – публична общинска собственост, представляваща 

помещение  с площ от 6 кв.м. от партерния етаж от 

административната сграда на кметство с.Радинград, находяща се в  

парцел X, кв.7 по плана на с.Радинград. 

 2. Възлага на кмета на Община Разград да сключи анекс към 

наемния договор за частта от имота, описан в т.1. 
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 3.Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

 Настоящото решение подлежи на оспорване  в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

СТАТИЯ 18 

 

Докладна записка с вх. № 553/12.12. 2011 г. от инж. Ценка Христова 
Таракчиева –Стефанова – зам.-кмет на Община Разград 

Относно: Обявяване на имот - публична общинска собственост 

за имот - частна общинска собственост. 

 

  Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Госпожо Таракчиева, заповядайте. 
 

 Г-жа Ценка Таракчиева – зам. кмет на Община Разград 

 Уважаема госпожо Председател, 

 Госпожи и господа общински съветници, 

 Община Разград е собственик на  имот - публична общинска 
собственост, представляващ  партерно помещение, находящо се в блок 

„Медик" гр. Разград  със застроена площ 48 кв.м. Същият винаги се  е 
ползвал от пенсионерски клуб „Медик”. Предназначението   на имота не 
дава основание да се приеме, че той в пълна степен отговаря на условията, 
на които трябва да отговарят имотите - публична общинска собственост.  

В тази връзка предлагам проект за решение: Обявява имот-публична 
общинска собственост по АОС №650/05.07.1997 година, представляващ 

партерно помещение – клуб на пенсионера със застроена площ 48 кв.м., за 
имот - частна общинска собственост. 
 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. Ще помоля председателите на двете Постоянни комисии  

по  управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол и по законност превенция на корупцията, 
сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на гражданите и 

връзка с неправителствени организации да ни запознаят с решенията на 
комисиите. 

Господин Димитров, комисията по законност. 
 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК  

Единодушно с 9 гласа „ЗА” се подкрепя проекта за решение.  
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Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

  Госпожо Салим , комисията по собственост. 
 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на  ПК  

С 9 гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали се” комисията подкрепи 

докладната записка. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

Благодаря Ви. Чухте становищата на двете комисии. Имате думата 
за въпроси, дебати, становища. Не виждам желаещи. Прекратявам 

дебатите. Преминаваме към поименно гласуване.  
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

27.12.2011 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов Не участва   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов Не участва   

7. Емине Муртаза Ахмед +   

8. Зоя Петрова Велкова отсъства   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Яхков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров +   

18. Музаффер Мустан Хамид +   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова +   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Никола Джипов Николов Не участва   

23. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

24. Осман Севджан Ариф +   

25. Петко Стоянов Стоянов +   

26. Петър Стоянов Василев +   
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27. Радиана Ангелова Димитрова +   

28. Румян Райчев Занев +   

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова Не участва   

31. Теодор Борисов Ролев +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

 Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 33 

 

Съгласно  акт за общинска собственост № 650/05.07.1999  година 

Община Разград е собственик на имот - публична общинска 

собственост, представляващ– клуб на пенсионера със застроена площ 

48 кв.м., находящо се в имот №61710.502.6384.1 по кадастралната 

карта на гр. Разград  /стар идентификатор пл.№ 4734, кв.28/. Сградата 

се ползва от пенсионерски клуб „Медик”. Предвид използваемостта и 

предназначението на имота в настоящия му вид същият не отговаря 

на условията, на които трябва да отговаря един  имот - публична 

общинска собственост, съгласно  чл.3, ал.2 от Закона за общинската 

собственост. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 , чл.22, 

ал.1 от ЗМСМА, чл.6, ал.1 от Закона за общинската собственост, 

Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 28 гласа „ЗА”, 

„против” – няма, „въздържали се” – няма, 

 

Р Е Ш И: 

 

1.Обявява имот - публична общинска собственост по АОС 

№650/05.07.1997 година, представляващ партерно помещение – клуб 

на пенсионера със застроена площ 48 кв.м., находящ се в  имот 

№61710.502.6384.1 по кадастралната карта на гр. Разград /стар 

идентификатор пл.№ 4734, кв.28/,  за имот - частна общинска 

собственост. 

2. Възлага на началник отдел „Общинска собственост” в 

Община Разград  да отрази промяната в списъка на имотите -

публична общинска собственост. 

3.Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на 

Общината и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок 

от приемането му. 
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Настоящото решение подлежи на оспорване по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

СТАТИЯ 19 

 

Докладна записка с вх. № 554/12.12. 2011 г. от инж. Ценка 
Таракчиева – зам.-кмет на Община Разград 

Относно: Удължаване срока на договора за отдаване под наем 

на част от имот – частна общинска собственост – помещение №34, 

намиращо се на трети етаж в сградата на бул. „България” №21 в гр. 

Разград. 

 

  Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Вносителя има ли поправки, корекции? 

 

 Г-жа Ценка Таракчиева – зам. кмет на Община Разград 

 Уважаема госпожо Председател, 

 Госпожи и господа общински съветници, 

Между Община Разград и Минка Василева Станчева от гр. Разград е 
сключен договор за наем за срок от 3 години, за помещение №34 с площ 

21,00 кв.м., намиращо се на трети етаж в сградата на бул. „България” №21 

в гр. Разград. Срока за наем е удължен до 2011 година. Наемателят, който 

е изряден в плащанията и няма задължения към Община Разград, иска 
удължаване на срока на договора. Искането е разгледано на заседание на 
комисията по чл.2 от Наредба № 2 на Общински съвет Разград за 
придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи – общинска 
собственост, която предлага срокът на договора да бъде удължен с четири 

години.  

 В тази връзка е и проекта за решение: Продължава с 4 години 

срокът на договора за наем от 28.06.2005 г., сключен между Община 
Разград и ЕТ „Шанс –МВМ -Минка Василева” гр. Разград за отдаване под 

наем на помещение №34 с площ 21,00 кв.м., намиращо се на трети етаж в 
сградата на бул. „България” №21 в гр. Разград, считано до 01.07.2015 г. 
Благодаря ви. 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. Председателите на двете Постоянни комисии  по  

управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол и по законност превенция на корупцията, 
сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на гражданите и 

връзка с неправителствени организации  ще помоля за становища. 
 Госпожо Салим , комисията по собственост. 
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Г-жа Нюсрет Салим – Председател на  ПК  

С 9 гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали се” комисията подкрепи 

докладната записка. 
 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Господин Димитров, комисията по законност. 
 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК  

Също единодушно с 9 гласа „ЗА” се подкрепя докладната записка. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

Благодаря. Имате ли въпроси?  

Да, госпожо Орешкова. 
 

Г-жа Милена Орешкова – ПП „ГЕРБ” 

Имам следния въпрос: От 01.07. 2011 година е изтекъл договора до 

днес какъв е статута на помещението?  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

На помещението или на ползвателя? 

 

Г-жа Милена Орешкова – ПП „ГЕРБ” 

Да, на ползвателя, как ползвал го е под наем, заплащал ли си е? 

Шест месеца откакто е изтекъл договора. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

Благодаря. Вашият въпрос господин Йосифов същия ли е или? – за 
да отговори наведнъж вносителя.  

 

Г-н Цветан Йосифов – ПП „ГЕРБ” 

Не, малко по – различен. Да, констатацията е същата, че искането за 
удължаването на договора е направено 3 месеца и три дни след като е 
изтекъл, което според мен не е много изпипана тази докладна записка 
чисто юридически и вярвам, че Кмета на Общината като мой колега ще се 
съгласи с мен в това отношение, но тъй като групата на ГЕРБ винаги сме 
„ЗА” подпомагането на бизнеса в конкретния случай ще подкрепим тази 

докладна въпреки формалните й несъвършенства.   
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

А въпроса Ви? 
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Г-н Цветан Йосифов – ПП „ГЕРБ” 

По – скоро препоръка: внасянето на подобни докладни записки да 
не става трайна практика.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

Значи имаше един въпрос само от госпожа Орешкова. Ще помоля 
вносителя. Имате ли готовност? 

 

 Г-жа Ценка Таракчиева – зам. кмет на Община Разград 

Наемателя продължава да си плаща наема независимо, че просто 

късно е разбрала, че е изтекъл договора за наем затова късно е подала 
искане и предвид изборния период знаете, че дълго време нямаше 
заседание на Общинския съвет затова чак сега се гледа тази докладна 
записка. Няма да има други такива, надявам се.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

Благодаря. Имате думата за становища, изказвания. Не виждам 

желаещи. Прекратявам дебатите и подлагам на гласуване предложената 
докладна записка. Преминаваме към поименно гласуване.  

 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

27.12.2011 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов Не участва   

7. Емине Муртаза Ахмед +   

8. Зоя Петрова Велкова отсъства   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Яхков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров +   
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18. Музаффер Мустан Хамид +   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова +   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Никола Джипов Николов Не участва   

23. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

24. Осман Севджан Ариф +   

25. Петко Стоянов Стоянов +   

26. Петър Стоянов Василев +   

27. Радиана Ангелова Димитрова +   

28. Румян Райчев Занев +   

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова Не участва   

31. Теодор Борисов Ролев +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

 Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 34 

 

На 28.06.2005 г. е сключен договор за наем за срок от 3 години 

между Община Разград и Минка Василева Станчева от гр. Разград, 

ж.к „Орел” бл.16, вх. В, ап.21, за помещение №34 с площ 21,00 кв.м., 

намиращо се на трети етаж в сградата на бул. „България” №21 в гр. 

Разград, считано до 01.07.2008 г. С анекс от 11.07.2005 г. в правата на 

наемател по договора за наем от 28.06.2005 г. встъпва ЕТ „Шанс-
МВМ-Минка Василева” гр. Разград. Със Заповед №1785/17.07.2008 г. 
на Кмета на Община Разград и анекс от 04.08.2008 г., срокът на 

договора е удължен до 01.07.2011 г.  С молба с вх. №70-00-

244.1/04.10.2011 г. наемателят, който е изряден в плащанията и няма 

задължения към Община Разград, иска удължаване на срока на 

договора. Искането е разгледано на заседание на комисията по чл.2 от 

Наредба №2 на Общински съвет Разград за придобиване, управление 
и разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост, която 

предлага срокът на договора да бъде удължен с четири години.  

Във връзка с гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 и 

чл.22, ал.1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл.14, ал.3 от Закона за общинската собственост, 

чл.17, ал.5 от Наредба №2 на Общински съвет Разград за 

придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи – общинска 

собственост и искане вх. №70-00-244.1/04.10.2011 г. от ЕТ „Шанс-
МВМ-Минка Василева” гр. Разград, Общинският съвет, след 
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поименно гласуване, с 29 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали 

се” – няма,   

РЕШИ: 

 

1. Продължава с 4 години срока на договора за наем от 

28.06.2005 г., сключен между Община Разград и ЕТ „Шанс-МВМ-

Минка Василева” гр.Разград за отдаване под наем на помещение №34 

с площ 21,00 кв.м., намиращо се на трети етаж в сградата на бул. 

„България” №21 в гр. Разград, считано до 01.07.2015 г.  
2. Възлага на кмета на Община Разград да издаде заповед и 

сключи анекс към договора за наем от 28.06.2005 г. при условията на 

т.1.  

3. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областен управител на Област Разград в 7 – дневен срок от 

приемането му. 

 

Решението подлежи на оспорване в срока по 

Административнопроцесуалния кодекс пред Административен съд 

Разград. 

СТАТИЯ 20 

 

Докладна записка с вх. № 555/12.12. 2011 г. от инж. Ценка 
Таракчиева – зам.-кмет на Община Разград 

Относно: Удължаване срока на договора за отдаване под наем 

на имот – частна общинска собственост, представляващ заведение за 

хранене и развлечение, намиращо се на партерния етаж в сградата на 

бул. „България” №21 в гр. Разград. 

 

  Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Госпожо Таракчиева, имате думата. 
 

 Г-жа Ценка Таракчиева – зам. кмет на Община Разград 

 Уважаема госпожо Председател, 

 Госпожи и господа общински съветници, 

На 11.11.2008 г. е сключен договор за наем за срок от 3 години 

между Община Разград и „ЖЕНДИ 65” ООД гр. Разград за имот – частна 
общинска собственост, представляващ заведение за хранене и 

развлечение, намиращо се на партерния етаж в сградата на бул. 

„България” №21 в гр. Разград, считано от 11.11.2008 г. С молба 
наемателят, който няма задължения към Община Разград, иска 
удължаване на срока на договора. Искането е разгледано на заседание на 
комисията по чл.2 от Наредба №2 на Общински съвет Разград за 
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придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи – общинска 
собственост, която предлага срокът на договора да бъде удължен с пет 
години.  

В тази връзка е и проекта за решение, който предлагам на вашето 

внимание: Продължава с 5 години срокът на договора от 11.11.2008 г., 
сключен между Община Разград и „ЖЕНДИ 65” ООД гр. Разград за 
отдаване под наем на имот – частна общинска собственост, 
представляващ заведение за хранене и развлечение, намиращо се на 
партерния етаж в сградата на бул. „България” №21 в гр. Разград, считано 

до 11.11.2016 г. 
 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. Комисията  по законност превенция на корупцията, 
сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на гражданите и 

връзка с неправителствени организации  и комисията по  управление на 
общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол 

отново бяха органите, които разгледаха тази докладна записка. Ще помоля 
господин Димитров за комисията по законност да даде информация. 
 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК  

Комисията по законност единодушно с 9 гласа „ЗА” подкрепя 
проекта за решение. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

 Госпожо Салим , комисията по общинска собственост. 
 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на  ПК  

С 9 гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали се” комисията подкрепи 

докладната записка. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

Благодаря. Въпроси към вносителя. Очевидно няма. Становища, 
изказвания. Също няма. Прекратявам дебатите. Преминаваме към 

поименно гласуване.  
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

27.12.2011 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 
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1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов Не участва   

7. Емине Муртаза Ахмед +   

8. Зоя Петрова Велкова отсъства   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Яхков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров +   

18. Музаффер Мустан Хамид +   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова +   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Никола Джипов Николов Не участва   

23. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

24. Осман Севджан Ариф +   

25. Петко Стоянов Стоянов +   

26. Петър Стоянов Василев +   

27. Радиана Ангелова Димитрова +   

28. Румян Райчев Занев +   

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова Не участва   

31. Теодор Борисов Ролев +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

 Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 35 

 

На 11.11.2008 г. е сключен договор за наем за срок от 3 години 

между Община Разград и „ЖЕНДИ 65” ООД гр. Разград за имот – 

частна общинска собственост, представляващ заведение за хранене и 

развлечение, намиращо се на партерния етаж в сградата на бул. 

„България” №21 в гр. Разград, считано от 11.11.2008 г. С молба с вх. 

№26-00-966.1/07.09.2011 г. наемателят, който няма задължения към 

Община Разград, иска удължаване на срока на договора. Искането е 
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разгледано на заседание на комисията по чл.2 от Наредба №2 на 

Общински съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане 
с имоти и вещи – общинска собственост, която предлага срокът на 

договора да бъде удължен с пет години.  

Във връзка с гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 и 

чл.22, ал.1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл.14, ал.3 от Закона за общинската собственост, 

чл.17, ал.5 от Наредба №2 на Общински съвет Разград за 

придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи – общинска 

собственост и молба с вх. №26-00-966.1/07.09.2011 г. от „ЖЕНДИ 65” 

ООД гр. Разград, Общинският съвет, след поименно гласуване, с 29 

гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма,   

 

РЕШИ: 

 

1. Продължава с 5 години срока на договора от 11.11.2008 г., 
сключен между Община Разград и „ЖЕНДИ 65” ООД гр. Разград за 

отдаване под наем на имот – частна общинска собственост, 

представляващ заведение за хранене и развлечение, намиращо се на 

партерния етаж в сградата на бул. „България” №21 в гр. Разград, 

считано до 11.11.2016 г.  
2. Възлага на кмета на Община Разград да издаде заповед и 

сключи анекс към договора за наем от 11.11.2008 г. при условията на 

т.1.  

3. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областен управител на Област Разград в 7 – дневен срок от 

приемането му. 

Решението подлежи на оспорване в срока по 

Административнопроцесуалния кодекс пред Административен съд 

Разград. 

СТАТИЯ 21 

 

Докладна записка с вх. № 556/12.12. 2011 г. от инж. Ценка Христова 
Таракчиева-Стефанова – зам.-кмет на Община  Разград 

Относно: Учредяване безвъзмездно право на ползване върху 

имоти - частна общинска собственост. 

 

  Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Госпожо Таракчиева, имате думата. 
 

 Г-жа Ценка Таракчиева – зам. кмет на Община Разград 

 Уважаема госпожо Председател, 



 

 

 

170

 Госпожи и господа общински съветници, 

 Става въпрос за имоти – частна общинска собственост, които се 
ползват за пенсионерски клубове. Получено е искане от  председателя на 
Общинския съвет на „Съюз на пенсионерите-2004”гр.Разград за 
безвъзмездно предоставяне за ползване от пенсионерски клубове в гр. 

Разград  на част от имотите, предмет на приключилия договор.  

Молбата е разгледана на заседание на комисията по чл.2 от Наредба 
№2 на Общински съвет за придобиване, управление и разпореждане с 
имоти и вещи-общинска собственост, която се е произнесла с 
положително становище. 

В тази връзка е проекта за решение, който ви предлагам: Учредява 
безвъзмездно право на ползване за срок от 2 години на Сдружение „Съюз 
на пенсионерите – 2004” гр.София за нуждите на пенсионерски клубове, 
част от сграда в  ЖК „Орел” представляваща помещение с площ от 16,80 

кв.м, за нуждите на пенсионерски клуб ”Орел”; част от сграда със 
застроена площ от 60.53 кв.м. за нуждите на пенсионерски клуб 

„Родолюбие” на ул. „Грънчарска” № 7 и помещение със застроена площ от 
58 кв.м. за нуждите на пенсионерски клуб „Абритус” на ул. „Свети 

Климент” № 69. 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. Ще помоля за становища на двете постоянни комисии, 

които разгледаха тази докладна записка. Госпожо Салим, комисията по 

общинска собственост. 
 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на  ПК по  управление на 
общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол 

С 9 гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали се” комисията подкрепи 

докладната записка. 
 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Господин Димитров, ПК по законност. 
 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК по законност превенция 
на корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на 
гражданите и връзка с неправителствени организации 

Също  с  9 гласа „ЗА” единодушно подкрепяме докладната записка. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

Благодаря. Имате ли въпроси към вносителя? Имате ли становища, 
позиции? Очевидно ще изразим позицията с гласуване. Прекратявам 
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дебатите и подлагам на гласуване отново поименно тази докладна 
записка.  

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

27.12.2011 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов Не участва   

7. Емине Муртаза Ахмед +   

8. Зоя Петрова Велкова отсъства   

9. Иво Борисов Димитров Не участва   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Яхков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров +   

18. Музаффер Мустан Хамид +   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова +   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Никола Джипов Николов Не участва   

23. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

24. Осман Севджан Ариф +   

25. Петко Стоянов Стоянов +   

26. Петър Стоянов Василев +   

27. Радиана Ангелова Димитрова +   

28. Румян Райчев Занев +   

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова Не участва   

31. Теодор Борисов Ролев +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Цветан Йосифов Иванов Не участва   

 

 Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 
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№ 36 

 

Община Разград е собственик на имоти-частна общинска 

собственост, както следва: 

• Сграда с идентификатор №61710.504.104.1 по 

кадастралната карта на гр.Разград, в ЖК”Орел”, актувана с АОС 

№384/22.09.1997 год.; 

• Самостоятелен обект в сграда с идентификатор 

№61710.505.709.2.27 по кадастралната карта на град Разград, 

ул.Грънчарска№7, актуван с АОС №993/12.04.2011 год.; 

• Сграда с идентификатор №61710.502.3900.1, находяща се  в 

поземлен имот с идентификатор №61710.502.3900 по кадастралната 

карта на гр. Разград, ул.”Свети Климент” № 69, актувани с АОС № 

1094/05.12.2011 г. 
Получена е молба с вх.№62-00-29.1/16.11.2011 год. от 

председателя на Общинския съвет на „Съюза на пенсионерите-
2004”гр.Разград с искане за сключване на нов договор за  

безвъзмездно ползване на горепосочените имоти. Същите са ползвани 

и досега, но срокът на договора е изтекъл на 10.11.2011 год. Молбата е 
разгледана на заседание на комисията по чл.2 от Наредба №2 на 

Общински съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане 
с имоти и вещи-общинска собственост, която е приела положително 

становище и предлага срок за предоставяне на имотите -2 години. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8, чл.22, 

ал.1  от ЗМСМА, чл.39, ал.4 от Закона за общинската собственост, 

чл.39, ал.3, т.3 от Наредба №2 на Общински съвет Разград за 

придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи - общинска 

собственост и писмо с вх.№62-00-29.1/16.11.2011 год. на председателя 

на Общинския съвет на пенсионерите-2004” гр. Разград, Общински 

съвет Разград, след поименно гласуване, с 27 гласа „ЗА”, „против” – 

няма, „въздържали се” – няма, 

 

РЕШИ: 

 

1.Учредява безвъзмездно право на ползване за срок от 2 години 

на Сдружение „Съюз на пенсионерите – 2004” гр. София за нуждите 
на пенсионерски клубове, членове на Общинската организация на 

пенсионерите гр. Разград върху следните имоти и части от имоти  -

частна общинска собственост: 

• Част от сграда с идентификатор №61710.504.104.1 по 

кадастралната карта на гр.Разград, в ЖК”Орел”, актувана с АОС 
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№384/22.09.1997 год., представляваща помещение с площ от 16,80 

кв.м, при граници:север-коридор, юг-междублоково пространство, 

изток-приемна, запад-стая на районния полицейски инспектор, за 

нуждите на пенсионерски клуб ”Орел”; 

• Самостоятелен обект в сграда с идентификатор 

№61710.505.709.2.27 по кадастралната карта на град Разград, 

ул.Грънчарска№7, актуван с АОС №993/12.04.2011 год., със застроена 

площ 60,53 кв.м, при граници : на същия етаж-61710.505.709.2.28, под 

обекта-няма и над обекта-61710.505.709.2.3, за нуждите на 

пенсионерски клуб „Родолюбие”; 

• Сграда с идентификатор №61710.502.3900.1, находяща се  в 

поземлен имот с идентификатор №61710.502.3900 по кадастралната 

карта на гр. Разград, ул.”Свети Климент” № 69, актувани с АОС № 

1094/05.12.2011 г. със застроена площ от 58 /петдесет и осем/ кв.м, за 

нуждите на пенсионерски клуб „Абритус”. 

2.Възлага на Кмета на Община Разград да издаде заповед и 

сключи договор  за учредено право на ползване върху имотите по т.1. 

3.Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областен управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

СТАТИЯ 22 

 

Докладна записка с вх. № 557/12.12. 2011 г. от инж. Ценка Христова 
Таракчиева-Стефанова-зам.-кмет на Община   Разград 

Относно: Удължаване на срока на наемния договор между 

Община  Разград и Ахмед Исуфов Ахмедов. 

 

  Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Имате думата госпожо Таракчиева. 
 

 Г-жа Ценка Таракчиева – зам. кмет на Община Разград 

 Уважаема госпожо Председател, 

 Госпожи и господа общински съветници, 

  На 10.11.2011 година изтече тригодишния срок на договора за наем 

между Община Разград и Ахмед  Исуфов  Ахмедов за част от имот – 

публична общинска собственост, представляваща помещение от 
сглобяема конструкция  с площ от 9 кв.м. в западното крило  на сградата 
на ОУ „Никола Икономов”  в гр. Разград. Получена е молба от наемателя  
с искане за удължаване на срока на наемния договор с две години. В 
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молбата е изразено положителното становище на директора на училището 

за удължаване на срока на наемния договор. 

 В тази връзка предлагам проект за  вашето решение: Удължава се до 

10.11.2013 година срока на договор № 463/10.11.2008 година за наем 

между Община Разград и Ахмед Исуфов Ахмедов от гр. Глоджево, 

община Ветово, на част от имот – публична общинска собственост, 
представляваща помещение с площ от 9 кв.м. в сградата на ОУ „Никола 
Икономов”  в гр. Разград, с описани граници на имота.  
 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. Тъй като се касае за имот, който е разположен до училище 
освен двете Постоянни комисии по собственост и по законност и ПК по 

образование и наука разгледа тази докладна записка и аз ще помоля 
председателя на тази комисия госпожа Монева да подаде информация как 

протече там гласуването. 

 

 Г-жа Добринка Монева – Председател на ПК 

 Постоянната комисия по образование и наука с 8 гласа „ЗА” подкрепя 
проекта за решение единодушно. 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. Постоянна комисия по законност, господин Димитров. 
 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК по законност превенция 
на корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на 
гражданите и връзка с неправителствени организации 

Комисията по законност също единодушно с  9 гласа „ЗА” подкрепя  
проекта за решение. 
 

  Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

  И комисията по собственост, госпожо Салим. 

 

 Г-жа Нюсрет Салим – Председател на  ПК по  управление на 
общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол 

С 9 гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали се” комисията подкрепи 

докладната записка. 
 

  Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. Имате ли въпроси, становища? Коментари. Ако не, 
преминаваме към поредното поименно гласуване. 
 

С П И С Ъ К 
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на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

27.12.2011 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов Не участва   

7. Емине Муртаза Ахмед +   

8. Зоя Петрова Велкова отсъства   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Яхков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров Не участва   

17. Михаил Парашкевов Тодоров +   

18. Музаффер Мустан Хамид +   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова +   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Никола Джипов Николов Не участва   

23. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

24. Осман Севджан Ариф +   

25. Петко Стоянов Стоянов +   

26. Петър Стоянов Василев Не участва   

27. Радиана Ангелова Димитрова +   

28. Румян Райчев Занев +   

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова Не участва   

31. Теодор Борисов Ролев +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Цветан Йосифов Иванов Не участва   

 

 Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 37 
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Община Разград е собственик, съгласно АОС №410 от 26.09.1997 

година  на имот – публична общинска собственост, представляващ 

дворно място, в т.ч. сграда на ОУ „Никола Икономов”, находящ се в 

гр. Разград, ул.”Вардар” №9. За част от имота, представляваща 

помещение от сглобяема конструкция от 9 кв.м. в западното крило от 

сградата на училището има сключен договор за наем №463/10.11.2008 

година между Община Разград  и Ахмед Исуфов Ахмедов от гр. 

Глоджево, община Ветово, чиито срок е изтекъл на 10.11.2011 година, 

към който момент месечният наем е в размер на 22.64 лв. С писмо с 
вх.№ 70-00-232.1/14.09.2011 година наемателят е поскал да му бъде 
удължен срока на договора с две години. В същото писмо е изразено 

положителното становище на директора на училището за удължаване 
на срока на наемния договор, при условие, че месечният наем, който 

ще се заплаща ще е  в размер на 150,00лв. с вкл.ДДС. Писмото е 
разгледано на заседание на комисията по  чл.2 от Наредба №2 на ОбС 

Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи-

общинска собственост. Комисията е приела положително решение 
при условие, че наемателят потвърди писмено съгласие за 

удължаване на срока на договора при месечен наем в размер на 

150,00лв. с включен ДДС. С писмо с вх.№70-00-232.3/20.10.2011 година 

Ахмед Ахмедов е изразил съгласие с предложения наем. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 , чл.22, 

ал.1 от ЗМСМА, чл.14, ал.7 от Закона за общинската собственост, 

чл.15, ал.5 от Наредба №2 на Общински съвет Разград за 

придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи-общинска 

собственост, молба с вх.№№70-00-232.1/14.09.2011 година и заявление 
с вх. № 70-00-232.3/20.10.2011 година на Ахмед Исуфов Ахмедов, 

Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 26 гласа „ЗА”, 

„против” – няма, „въздържали се” – няма, 

 

Р Е Ш И: 

 

1.Удължава до 10.11.2013 година срока на договор № 

463/10.11.2008 година за наем между Община Разград и Ахмед Исуфов 

Ахмедов от гр. Глоджево, община Ветово, на част от имот – публична 

общинска собственост, представляваща помещение от сглобяема 

конструкция  с площ от 9 кв.м. в западното крило  на сградата на ОУ 

„Никола Икономов”  в гр.Разград, ул.”Вардар” №9, при граници: 

запад – тревни площи към улица, север – помещение, юг – помещение, 
изток- фоайе. 
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 2. Възлага на кмета на Община Разград да сключи анекс към 

наемния договор за частта от имота, описан в т.1 с месечен наем в 

размер на 150,00лв с вкл.ДДС. 

 3.Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

 Настоящото решение подлежи на оспорване  в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

СТАТИЯ 23 

 

Докладна записка с вх. № 560/14.12. 2011 г. от  Денчо Бояджиев  – 

кмет на Община Разград 

        Относно:  Изменение на бюджета на Община Разград за 2011 г. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Господин Бояджиев, имате думата като вносител на докладната 
записка. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет  на Община Разград 

Уважаема госпожо Председател, 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Тя е рутинна тази докладна записка защото на практика касае 
актуализация на бюджетите на второстепенни изпълнители, които работят 
на системата на делегираните бюджети. Това са приходи, които са 
реализирани през последния период и те трябва да бъдат заложени в 
приходната част за да могат да бъдат засечени и с разходната част. В този 

смисъл аз ви моля да подкрепите проектите за решения, включително и с 
двете приложения 1 и 2 с плана за приходната част на бюджета за 2011 

година и плана за разходната част на бюджета също за 2011 г. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря господин Бояджиев. Три Постоянни комисии разгледаха 
докладната записка: ПК по бюджет, по законност и по образование и 

наука. Господин Петко Стоянов като председател на комисията по 

бюджет. 
Г-н Петко Стоянов – Председател на ПК по бюджет, финанси и 

икономическа политика 
 В комисията по бюджет и финанси докладната записка бе приета 
със 7 гласа „ЗА” и 4 – „въздържали се”. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 
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 Благодаря. Господин Димитров, Постоянната комисия по законност. 
 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК по законност превенция 
на корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на 
гражданите и връзка с неправителствени организации 

Комисията по законност единодушно с  9 гласа „ЗА” подкрепя  
докладната записка. 
 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. И госпожо Монева, ПК по образование и наука. 
 

 Г-жа Добринка Монева – Председател на ПК 

 Комисията по образование и наука единодушно с 8 гласа „ЗА” 

подкрепя проекта за решение.  
 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. Има ли въпроси към вносителя? Има ли становища и 

изказвания?  Прекратявам дебатите и тази докладна записка изисква 
поименно гласуване. Ще ви помоля да упражните вашия вот.  
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

27.12.2011 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов Не участва   

7. Емине Муртаза Ахмед +   

8. Зоя Петрова Велкова отсъства   

9. Иво Борисов Димитров Не участва   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Яхков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова Не участва   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров Не участва   

17. Михаил Парашкевов Тодоров +   
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18. Музаффер Мустан Хамид Не участва   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова +   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Никола Джипов Николов Не участва   

23. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

24. Осман Севджан Ариф +   

25. Петко Стоянов Стоянов +   

26. Петър Стоянов Василев Не участва   

27. Радиана Ангелова Димитрова +   

28. Румян Райчев Занев +   

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова Не участва   

31. Теодор Борисов Ролев +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Цветан Йосифов Иванов Не участва   

 

 Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 38 

 

През 2011 г. общообразователните училища, целодневните 
детски градини в гр.Разград,  част от обслужващите звена и 

културните институти прилагат системата на делегираните бюджети, 

което даде възможност на първостепенният разпоредител с бюджетни 

кредити /ПРБК/ да им преотстъпи приходите от услуги и наеми на 

предоставената им за ползване общинска собственост.  

 Съгласно т. 14.3 от Решение № 882 по Протокол № 48 от 

22.02.2011 г. на Общински съвет – Разград, приходите от услуги и 

управление на общинска собственост по Наредба № 2 на Общински 

съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти и 

вещи – общинска собственост и Наредба № 14  на Общински съвет – 

Разград за определянето и администрирането на местните такси и 

цени на услуги на територията на Община Разград, реализирани от 

учебните заведения и културните институти,  работещи по системата 

на “делегираните бюджети”, се преотстъпват в приход по бюджетите 
на тези звена. 

 В съответствие с изискванията на т.7.24 на ДДС № 20 от 

14.12.2004 г. относно прилагане на национални счетоводни стандарти 

от бюджетни предприятия, касовите потоци  по закупуване и 

продажба на стоки и продукция от дейността на столове, бюфети и 

почивни станции  се отчитат на нетна база по §§ 24-04 «Приходи от 

продажба на стоки, услуги и продукция» от Единната бюджетна 
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класификация /закупуването на материални запаси се отчита със 
знак „-”, а продажбата със знак”+”/. След отчитане на реалното 

изпълнение на приходите и разходите от тази дейност следва да се 
коригира приходната и разходната част на бюджета  на 

ОП”Ученическо столово хранене и почивно дело” с 273,1 х.лв. 

 В изпълнение на посочените актове, са постъпили предложения 

за корекции на приходната и разходната част на бюджета на Община 

Разград, функция ”Образование”, дейност ”Общообразователни 

училища” от учебни заведения и дейност ”Столове” и функция 

”Почивно дело, култура, религиозни дейности”, дейност ”Библиотеки 

с национален и регионален характер”, както следва: 

 1.   Функция”Образование”: 

1.1.  ОУ ”В.Левски” – гр. Разград; 

1.2.  ОУ ”Н.Икономов” – гр. Разград; 

1.3.  ОУ ”И.Тургенев” – гр. Разград; 

1.4.  СОУ ”Хр.Ботев” – гр. Разград; 

1.5.  ГПЧЕ ”Екзарх Йосиф”-гр. Разград; 

1.6.  ОУ ”Св.св.Кирил и Методий”-с. Ясеновец; 

1.7.  МУЦ ТТ-гр.Разград; 

1.8.  ОП ”Ученическо столово хранене и почивно    дело” 

2. Функция”Почивно дело, култура, религиозни дейности”: 

      2.1. Регионална библиотека”Проф.Б.Пенев”-Разград. 

 

 Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.6 и чл.22, 

ал.1 от ЗМСМА, чл.18 от Закона за общинските бюджети /ЗОБ/ и 

чл.33, ал.1 от Наредба №15 на Общински съвет - Разград за 

съставянето, изпълнението и отчитането на общинския бюджет и 

условията и реда за поемането на общински дълг, Общински съвет – 

Разград, след поименно гласуване, с 23 гласа «ЗА», «против» - няма, 

«въздържали се» - няма, 

Р Е Ш И: 
 

 1. Изменя бюджета на Община Разград за 2011 г., както следва: 

 1.1. Увеличава плана за приходната част на бюджета на 

Община Разград, с 294 203 лв. съгласно Приложение № 1, в т.ч.: 

 1.1.1. По  бюджета  на функция  ”Образование”,  дейност 

”Общообразователни училища”  с 20 512 лв., разпределени по 

учебните заведения, работещи по системата на “делегираните 
бюджети”. 

 1.1.2.  По  бюджета  на функция  ”Образование”,  дейност 

”Столове” с 273 091 лв. 
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 1.1.3. По бюджета на функция ”Почивно дело, култура, 

религиозни дейности”, дейност ”Библиотеки с национален и 

регионален характер” с 600 лв. 

 1.2. Увеличава плана за разходната част на бюджета 

Община Разград с 294 203 лв. съгласно Приложение № 2, в т.ч.: 

 1.2.1. По  бюджета  на  функция ”Образование”,  дейност 

”Общообразователни училища” – с 20 512 лв., разпределени по 

учебните заведения, работещи по системата на “делегираните 
бюджети”. 

 1.2.2.  По  бюджета  на функция  ”Образование”,  дейност 

”Столове” с 273 091 лв. 

 1.2.3. По  бюджета  на функция ”Почивно дело, култура, 

религиозни дейности”, дейност ”Библиотеки с национален и 

регионален характер” с 600 лв. 

 1.3. Утвърждава актуализирана финансова план - сметка 

на ОП ”Ученическо столово хранене и почивно дело” съгласно 

Приложение № 3. 

 2. Възлага на Кмета на общината да отрази корекциите по 

бюджета по т.1 съобразно Единната бюджетна класификация за 2011 

г. 
 3. Настоящето решение да бъде изпратено на Кмета на 

Община Разград и Областен управител на Област Разград в 7-дневен 

срок от приемането му. 
  Приложение №1  

П Л А Н 

за приходната част  

на бюджета на Община Разград за 2011 г. 

    Ут.годишен Корекция 

Актуализира
н 

ВИД ПРИХОД §§ план към   годишен 

    30.11.2011 г.   план 

1 2 3 4 5 

ОБЩО ПРИХОДИ ПО БЮДЖЕТА НА ОБЩИНА 

РАЗГРАД, в т.ч.   34 035 477 294 203 34 329 680 

І. Приходи за местни дейности /вкл.дофинансиране на 

ДД/, в т.ч.   16 789 879 294 203 17 084 082 

1. Неданъчни приходи, в т.ч.:   9 892 827 294 203 10 187 030 

1.1.Приходи от продажба на стоки, услуги и продукция 24-04. 2 678 249 276 443 2 954 692 

1.2.Приходи от наеми на имущество 24-05. 526 105 1 920 528 025 

1.3.Приходи от наеми на земя 24-06. 501 371 15 840 517 211 

в т.ч. приходи от второстепенни разпоредители с 
бюджетни кредити:                                                                                           

А. ОБЩО ПРИХОДИ ПО БЮДЖЕТА НА 

ФУНКЦИЯ"ОБРАЗОВАНИЕ", 

ДЕЙНОСТ"ОБЩООБРАЗОВАТЕЛНИ   7 708 908 20 512 7 729 420 
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УЧИЛИЩА" 

в т.ч. по учебни заведения:       

1.ОУ"В.Левски"-гр.Разград   1 002 823 12 220 1 015 043 

1.1..Приходи от наеми на земя 24-06. 120 676 12 220 132 896 

2.ОУ"Н.Икономов"-гр.Разград   690 069 200 690 269 

2.1..Приходи от наеми на имущество 24-05. 250 200         450 

3.ОУ"И.Тургенев"-гр.Разград   457 788 20 457 808 

3.1..Приходи от наеми на земя 24-06. 280 20        300 

4.СОУ"Хр.Ботев"-гр.Разград   972 846 1 672 974 518 

4.1.Приходи от продажба на стоки, услуги и продукция 24-04. 1 000 1 552    2 552 

4.2..Приходи от наеми на имущество 24-05. 905 120    1 025 

5.ГПЧЕ"Екзарх Йосиф"-гр.Разград   834 156 1 600 835 756 

5.1..Приходи от наеми на имущество 24-05. 0 1 600      1 600 

6.ОУ"Св.св.Кирил и Методий" - с.Ясеновец   399 322 3 600 402 922 

6.1..Приходи от наеми на земя 24-06. 4 863 3 600      8 463 

7.Междуучилищен център по ТТ - Разград   230 942 1 200 232 142 

7.1.Приходи от продажба на стоки, услуги и продукция 24-04. 3 800 1 200   

Б. ОБЩО ПРИХОДИ ПО БЮДЖЕТА НА 

ФУНКЦИЯ"ОБРАЗОВАНИЕ",                                                

ДЕЙНОСТ"СТОЛОВЕ"   218 535 273 091 491 626 

в т.ч.:        

1.ОП"Ученическо столово хранене и ипочивно 

дело" -гр.Разград   218 535 273 091 491 626 

1.1.Приходи от продажба на стоки, услуги и продукция   0 273 091 273 091 

В. ОБЩО ПРИХОДИ ПО БЮДЖЕТА НА 

ФУНКЦИЯ"ПОЧИВНО ДЕЛО, КУЛТУРА, 

РЕЛИГИОЗНИ ДЕЙНОСТИ", 

ДЕЙНОСТ"БИБЛИОТЕКИ С НАЦИОНАЛЕН И 

РЕГИОНАЛЕН ХАРАКТЕР"   249 839 600 250 439 

в т.ч.:       

1.Регионална библиотека"Проф.Б.Пенев"-

гр.Разград   249 839 600 250 439 

1.1.Приходи от продажба на стоки, услуги и продукция 24-04. 4 000 600 4 600 

    Приложение №2 

П Л А Н 

за  разходната част  

на бюджета на Община Разград за 2011 г. 

    Ут.годишен Корекция Актуализиран 

ВИД РАЗХОД §§ план към   годишен 

    30.11.2011 г.   план 

1 2 3 4 5 

ОБЩО РАЗХОДИ ПО БЮДЖЕТА НА ОБЩИНА РАЗГРАД,в т.ч.:   34 035 477 294 203 34 329 680 
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А. ОБЩО РАЗХОДИ ПО БЮДЖЕТА НА 

ФУНКЦИЯ"ОБРАЗОВАНИЕ", ДЕЙНОСТ"ОБЩООБРАЗОВАТЕЛНИ 

УЧИЛИЩА"   7 708 908 20 512 7 729 420 

в т.ч. по учебни заведения:         

1.ОУ"В.Левски"-гр.Разград   1 002 823 12 220 1 015 043 

1.1. Дофинансиране с приходи с общ.характер, в т.ч.:   122 760 12 220 134 980 

1.1.1.Заплати на персонала 01-00 0 1 500 1 500 

        заплати на персонала по трудови правоотношения 01-01. 0 1 500 1 500 

1.1.2.Идръжка, в т.ч. 10-00. 89 121 10 720 99 841 

        вода, горива, енергия 10-16. 3 800 2 200 6 000 

        разходи за външни услуги 10-20. 24 333 7 520 31 853 

        командировки в страната 10-51. 2 413 1 000 3 413 

2.ОУ"Н.Икономов" - гр.Разград   690 069 200 690 269 

2.1. Дофинансиране с приходи с общ.характер, в т.ч.:   2 440 200 2 640 

2.1.1.Идръжка, в т.ч. 10-00. 2 440 200 2 640 

        вода, горива, енергия 10-16. 1 750 200 1 950 

3.ОУ"И.Тургенев" - гр.Разград   457 788 20 457 808 

3.1. Дофинансиране с приходи с общ.характер, в т.ч.:   14 600 20 14 620 

3.1.1.Идръжка, в т.ч. 10-00. 7 285 20 7 305 

        материали 10-15. 2 052 20 2 072 

4.СОУ"Хр.Ботев"-гр.Разград   972 846 1 672 974 518 

4.1. Дофинансиране с приходи с общ.характер, в т.ч.:   2 128 1 672 3 800 

4.1.1.Идръжка, в т.ч. 10-00. 2 128 1 672 3 800 

        материали 10-15. 2 128 1 672 3 800 

5.ГПЧЕ"Екзарх Йосиф" - гр.Разград   834 156 1 600 835 756 

5.1. Дофинансиране с приходи с общ.характер, в т.ч.:   12 043 1 600 13 643 

5.1.1.Идръжка, в т.ч. 10-00. 8 667 1 600 10 267 

        вода, горива, енергия 10-16. 0 1 600 1 600 

6.ОУ"Св.св.Кирил и Методий" - с.Ясеновец   399 322 3 600 402 922 

6.1. Дофинансиране с приходи с общ.характер, в т.ч.:   5 863 3 600 9 463 

6.1.1.Идръжка, в т.ч. 10-00. 5 863 3 600 9 463 

        материали 10-15. 5 863 3 600 9 463 

7.Междуучилищен център по ТТ-Разград   230 942 1 200 232 142 

7.1. Дофинансиране с приходи с общ.характер, в т.ч.:   4 300 1 200 5 500 

7.1.1.Идръжка, в т.ч. 10-00. 4 300 1 200 5 500 

        учебни и НИ разходи и книги за библиотеки 10-14. 3 100 1 000 4 100 

        вода, горива, енергия 10-16. 1 200 200 1 400 

Б. ОБЩО РАЗХОДИ ПО БЮДЖЕТА НА 

ФУНКЦИЯ"ОБРАЗОВАНИЕ", ДЕЙНОСТ"СТОЛОВЕ"   218 535 273 091 491 626 

в т.ч.:         

1.ОП"Ученичиско столово хранене и почивно дело"-гр.Разград   218 535 273 091 491 626 

1.1. Общинска дейност, в т.ч.:   218 535 273 091 491 626 

1.1.1.Идръжка, в т.ч. 10-00. 0 270 491 270 491 

        постелен инвентар и работно облекло 10-13. 0 6 500 6 500 

        материали 10-15. 0 23 000 23 000 

        вода, горива, енергия 10-16. 0 102 000 102 000 

        разходи за външни услуги 10-20. 0 88 991 88 991 

       текущ ремонт 10-30. 0 50 000 50 000 

1.1.2.Придобиване на ДМА 52-00. 0 2 600 2 600 
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Б. ОБЩО РАЗХОДИ ПО БЮДЖЕТА НА ФУНКЦИЯ"ПОЧИВНО 

ДЕЛО, КУЛТУРА, РЕЛИГИОЗНИ ДЕЙНОСТИ", 

ДЕЙНОСТ"БИБЛИОТЕКИ С НАЦИОНАЛЕН И РЕГИОНАЛЕН 

ХАРАКТЕР"   249 839 600 250 439 

в т.ч.:         

1.Регионална библиотека"Проф.Б.Пенев"-гр.Разград   249 839 600 250 439 

1.1. Дофинансиране с приходи с общ.характер, в т.ч.:   7 646 600 8 246 

1.1.1.Идръжка, в т.ч. 10-00. 7 646 600 8 246 

        учебни и НИ разходи и книги за библиотеки 10-14. 3 146 600 3 746 

 

 

   Приложение № 3 

ФИНАНСОВА ПЛАН - СМЕТКА   

на ОП "Ученическо столово хранене и почивно дело" - гр. Разград   

за 2011 г. 
    /в лева/ 

№ ВИД ПРИХОД / РАЗХОД 

§§ План 

Актуализира
н 

  към годишен 

  30.11.2011 г. план 

1 2 3 4 6 

  А. ПРИХОДИ, в т.ч.   317 402 493 883 

1 Приходи от субсидия и трансфери, в т.ч.: 61-00. 220 792 220 792 

1.1.    приходи от субсидия: 61-09. 218 535 218 535 

1.2.    по програми за зосигуряване на аетост 61-05 2 257 2 257 

2 Приходи от кухнен. продукц. в учен. ст. хран. 24-00. 140 000 420 000 

3 Закупуване на хранителни стоки   -93 000 -287 500 

4 Лизингова вноска за закупуване на автомобил   -2 576 -2 576 

5 Приходи от търговска дейност* 24-00. 340 000 340 000 

6 Разходи за търговска дейност* /стоки/   -212 181 -121 000 

7. Данъци*: 37-00 -62 333 -62 333 

7.1.      ДДС   -56 666 -56 666 

7.2.      ЗКПО   -5 667 -5 667 

8. Приход, внесен в общината   -13 300 -13 500 

  Б. РАЗХОДИ, в т.ч.   317 402 493 883 

І Трудови разходи, в т.ч.   220 792 220 792 

1 Фонд "Работна заплата" 01-00. 179 320 179 320 

2 Други възнаграждения 02-00 8 910 8 910 

3 Осигур. вноски от работодатели 05-00 30 305 30 305 

4 Програми за осигуряване на аетост 
01-00  и  

05-00 2 257 2 257 

ІІ Разходи за издръжка, в т.ч.: 10-00 96 610 270 491 

1 Разходи за работно облекло 10-13. 2 000 6 500 

2 Материали 10-15. 0 23 000 

3 Разходи за ел.енергия,вода, горива 10-16. 47 000 102 000 

4 Разходи за външни услуги 10-20. 32 610 88 991 

5 Текущ ремонт 10-30. 15 000 50 000 
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ІІІ. Капиталови разходи, в т.ч.:   0 2 600 

1 Придобиване на ДМА 52-00 0 2 600 

  В.ОСТАТЪК В КРАЯ НА ПЕРИОДА   0 0 

  Численост на персонала   40 40 
 

 

С Т А Т И Я  24 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Докладна записка с вх. № 568. 

Докладна записка от Добринка Иванова Монева, общински 

съветник, председател на ПК по образование и наука при Общински съвет 
Разград 

Относно: Партньорство на Община Разград по Оперативна 

програма „Развитие на човешките ресурси „ с ОУ „Васил Левски” 

Разград, и ОУ „Г.С. Раковски” с. Раковски, Община Разград. 

Ще помоля вносителя ако има становище, предложение за 
изменение. 
       

      Г-жа Добринка Монева – Председател на ПК 

      Уважаеми госпожи и господа общински съветници, колеги, 

 внесено е предложение за партньорство в проект оперативна програма 
„Развитие на човешки ресурси” „ОУ „Васил Левски” Разград и ОУ” Г.С. 

Раковски”с .Раковски, също Община  Разград кандидатства за 
безвъзмездна финансова помощ по Оперативна програма „Развитие на 
човешките ресурси”, целта е насочена към по-успешна социална трудова 
реализация на децата и учениците от етническите малцинства, за тази цел 

двете ръководства на училищата подготвят проект който предвижда набор 

от дейности който е насочен за подобряване условията за равен достъп за 
образование и обучение, засилване мотивацията за участие в 
образователния процес и допълнителни занимания особено на учениците 
от етническите малцинства за които българският език не е майчин, двете 
училищни ръководства считат, че опитът и капацитетът който има 
Община Разград ще бъдат изключително полезни като партньор за 
реализация на целите който си поставят в партньорството, затова и те 
предлагат партньорство заедно с Община Разград, Проекта за решение е 
пред Вас но аз ви моля да ме извините за по-голяма точност, конкретност 
и законосъобразност внасям в проекта за решение следните промени – 

първа точка без да променяме духа, нека бъде със следното съдържание: 
      1. Дава съгласие на Община Разград за сключване на споразумение за 
сътрудничество с „ОУ „Васил Левски” Разград и ОУ” Г.С. Раковски”с 
.Раковски, Община  Разград, с цел подготовка и последваща реализация на 
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съвместен проект по ОП „Развитие на човешките ресурси”- BG 051Р0001-

4.01.05 “Образователна интеграция на децата и учениците от етническите 
малцинства” 

      2. Общински съвет – Разград упълномощава кмета на Общината да 
подпише споразумението с двете училища. 
      3. Общински съвет – Разград упълномощава кмета на Общината да 
представлява Община Разград, като страна по споразумението за 
сътрудничество, 

       това което имаме като 2 точка да остане така както е в Общинския 
съвет, още веднъж моля за извинение за по голяма законосъобразност 
внасям писмено тази корекция в проекта за решение. 
      Уважаеми колеги докладвам и решението на Постоянната комисия по 

образование и наука 7 гласа „ЗА” от състава на комисията всички които 

бяха на заседанието подкрепят единодушно проекта за решение. 
 

      Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

      Ще Ви помоля за писменото предложение за изменение, фактически се 
прави една нова редакция със същото съдържание на двете предложения 
за решение на тази докладна записка, Г-жа Монева докладва и 

становището на единствената ПК, която разгледа това предложение, имате 
думата за въпроси към вносителя и да изразите Вашата позиция, ако няма 
желаещи прекратявам дебатите и подлагам на гласуване предложението 

на г-жа Монева по тази докладна записка с корекцията която тя като 

вносител има право да направи в днешното заседание на Общински съвет, 
тук не се изисква поименно гласуване, затова ще Ви помоля да пристъпите 
към електронно гласуване.  
 

Общинският съвет взе следното  

 

Р Е Ш Е Н И Е  

№ 39 

 

ОУ ”В. Левски „ Разград и ОУ ”Г.С. Раковски” с. Раковски , 

общ. Разград  ще кандидатстват съвместно за безвъзмездна финансова 

помощ по ОП ”Развитие на човешките ресурси”,насочена към по-

успешната социална и трудова реализация на деца и ученици от 

етническите малцинства. 

За тази цел двете училищни ръководства разработват проект 

,който предвижда набор от дейности ,насочени към подобряване на 

условията за равен достъп до образование и обучение, засилване на 

мотивацията за участие в общообразователния процес и 
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допълнителни занимания с учениците ,за които българският език не е 
майчин. 

Двете училищни ръководства считат, че опитът и 

административният капацитет на Община Разград при реализацията 

на подобни проекти ще допринесе за по-успешно и ефективно 

постигане на целите, които проектното предложение преследва ,както 

и за осъществяване на предвидените дейности. 

Включването на Община Разград като партньор в проекта 

следва да стане с решение на общинския съвет ,с което се одобрява 

споразумение за общинско сътрудничество с оглед кандидатстването 

по проекта в качеството на партньор , съгласно разпоредбата на чл. 

59 ЗМСМА. Това е указано като изрично условие и от договарящия 

орган. 

Схемата за предоставяне на безвъзмездна финансова помощ BG 

051P0001-4.01.05 „Образователна интеграция на децата и учениците 
от етническите малцинства „ не изисква финансово участие от 

кандидатите и партньорите . 
 Предвид гореизложеното и на основание чл. 21 ал. 1, т. 23 във 

вр. с  чл. 59 от ЗМСМА и отправено предложение от ръководствата на 

двете училища  Общински съвет Разград след електронно гласуване, с 
26 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 

 

                                                      Р Е Ш И  

 

1. Дава съгласие на Община Разград за сключване на 

споразумение за сътрудничество с „ОУ „Васил Левски” гр. Разград и 

ОУ” Г.С. Раковски” с .Раковски, Община  Разград, с цел подготовка и 

последваща реализация на съвместен проект по ОП „Развитие на 

човешките ресурси”- BG 051Р0001-4.01.05 “Образователна 

интеграция на децата и учениците от етническите малцинства”. 

2. Общински съвет – Разград упълномощава кмета на Общината 

да подпише споразумението с двете училища. 

       3. Общински съвет – Разград упълномощава кмета на Общината 

да представлява Община Разград, като страна по споразумението за 

сътрудничество. 

 4.Общински съвет Разград дава съгласие на бенефициентите  за 

ползване на временен безлихвен кредит за покриване на разходи по 

време на изпълнението на проекта от техните бюджетни сметки , 

финансирани от собствени приходи.  

Решението да се изпрати  на кмета на Община Разград и на 
областния управител в седемдневен срок от приемането му. 
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                              СТАТИЯ  25 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Последната Докладна записка по т. 1 от дневния ред, последна по 

първоначално раздадените с която разполагахте още преди  заседанията 
на комисиите това е докладна записка с вх. № 514, тя е със стария входящ  

номер. 

 Докладна записка от инж. Любомир Цонев – зам.- кмет на Община 
Разград 

           Относно: Отдаване под наем на част от имот – частна общинска 

собственост, находяща се в с.Дянково, за ползване като кабинет по 

дентална медицина. 

Господин Цонев, като вносител имате думата. 
 

Г-н Любомир Цонев – зам.кмет на Община Разград 

Благодаря.  
Уважаема госпожо Председател,  

Дами и господа общински съветници, 

докладната записка касае проблем който е свързан с това в Дянково 

да има ли зъболекарски кабинет или не защото денталната медицина на 
практика това е с познато понятие обслужване със зъболекар, има 
Общината сключен договор с д-р Чикова, д-р Чикова обаче желае да 
работи със д-р Андреев съвместно, което означава че вместо един ще има 
двама зъболекари работещи в един кабинет но за да стане това трябва да 
се прекрати действащия доктор с д-р Чикова тя има заявление за това че е 
съгласна за това да се случи да се сключи нов договор вече с д-р Чикова и 

д.р Андреев, това е докладната записка и изложен проекта за решение 
благодаря. 
 

      Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

      Благодаря. В три Постоянни комисии бе разгледана докладната 
записка: В Постоянна комисия по социална политика, трудова заетост и 

здравеопазване, Постоянна комисия по законност превенция на 
корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на 
гражданите и връзка с неправителствени организации и Постоянна 
комисия по управление на общинска собственост, приватизация и след 

приватизационен контрол. Г-н Апти ще Ви помоля за становището на 
комисията. 
 

      Г-н Левент Апти – Председател на ПК 

      С 10 гласа „ЗА”, „против” и „въздържали се” няма, комисията 
подкрепя докладната записка  
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      Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

      Благодаря. Госпожо Салим, Постоянната комисия по собственост. 
 

       Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК  

      С 9 гласа „ЗА”, без ”против” и „въздържали се”, комисията подкрепи 

докладната записка.  
 

      Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

      Благодаря. Г-н Димитров, Постоянната комисия по законност. 
 

      Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

      Комисията по законност след допълнителната подробна дискусия 
единодушно с 9 гласа „ЗА”, подкрепя проекта за решение. 
 

      Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

      Благодаря. Имате ли въпроси към вносителя? Няма. Становища също 

няма. Прекратявам дебатите и преминаваме към поименно гласуване.  
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

27.12.2011 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов Не участва   

7. Емине Муртаза Ахмед +   

8. Зоя Петрова Велкова отсъства   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Яхков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров +   

18. Музаффер Мустан Хамид +   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   
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20. Надежда Радославова Димитрова +   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Никола Джипов Николов Не участва   

23. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

24. Осман Севджан Ариф +   

25. Петко Стоянов Стоянов +   

26. Петър Стоянов Василев +   

27. Радиана Ангелова Димитрова +   

28. Румян Райчев Занев +   

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова Не участва   

31. Теодор Борисов Ролев +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

Общинският съвет взе следното  

 

РЕШЕНИЕ 

№ 40 

 

      С Договор за наем № 292 от 05.10.2011 г., след проведен конкурс, 
Община Разград е предоставила на д-р Стефка Чикова Иванова-

Георгиева – Амбулатория за първична медицинска помощ – 

индивидуална практика за временно и възмездно ползване на част от 

имот – частна общинска собственост, находящ се в с.Дянково, с 
административен адрес: с. Дянково, ул. „Ивайло” №22, съгласно АОС 

№8 от 20.07.1998 г., представляваща помещения със застроена площ 

от 64.60 кв.м., за ползване като кабинет от лекар по дентална 

медицина. 

      С искане вх.№ 94-И-141.1 от 21.11.2011 г. д-р Иво Андреев – лекар 

по дентална медицина е изявил желание да ползва втората практика 

по дентална медицина в с. Дянково, като наеме съвместно с д-р 

Стефка Чикова наетия от нея кабинет. Има приложена декларация от 

21.11.2011 г., с която д-р Стефка Чикова дава своето съгласие за 

съвместно ползване на наетия от нея кабинет с д-р Иво Андреев. 

       На свое заседание комисията по чл.2 от Наредба №2 на Общински 

съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти на 

вещи – общинска собственост, се е произнесла със становище за 

отдаване под наем на имота на двамата наематели по реда на  

Наредба №2 на Общински съвет Разград. 

        Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 и чл.22, 

ал.1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл. 15, ал. 1, т. 8 от Закона за общинската 
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собственост, във връзка с чл. 24, т. 24.1 от Договор № 292/05.10.2011 г. 
за отдаване под наем на имот – частна общинска собственост, чл.14, 

ал.6 от Закона за общинската собственост и чл.18, ал1, ал. 3 и ал. 4 от 

Наредба №2 на Общински съвет Разград за придобиване, управление 
и разпореждане с имоти на вещи – общинска собственост,  Общински 

съвет – Разград, след поименно гласуване, с 29 гласа „ЗА”, „против”-

няма, „въздържали се”-няма, 

 

РЕШИ: 

 

      1. Възлага на Кмета на Община Разград да сключи анекс към 

Договор за наем  № 292 от 05.10.2011 г. за предсрочното му 

прекратяване.  
      2. Възлага на Кмета на Община Разград  да сключи нов договор за 

наем с д-р Стефка Чикова Иванова-Георгиева – Амбулатория за 

първична медицинска помощ – индивидуална практика гр. Разград и 

д-р Иво Георгиев Андреев от гр. Разград- лекари по дентална 

медицина, за съвместно временно и възмездно ползване на част от 

имот – частна общинска собственост, находящ се в с.Дянково, с 
административен адрес: с. Дянково, ул. „Ивайло” №22, съгласно АОС 

№8 от 20.07.1998 г., представляваща помещения със застроена площ 

от 64.60 кв.м., за ползване като кабинет по дентална помощ, при 

наемна цена в размер на 18.00 /осемнадесет/ лв, определена по 

Приложение №1 на Наредба №2 на Общински съвет Разград за 

придобиване, управление и разпореждане с имоти на вещи – 

общинска собственост и достигната след проведен конкурс и за срок 

от 3 /три/ години.  

      3. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и на Областен Управител на Област Разград  в 7- дневен срок 

от приемането му. 

       Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

С Т А Т И Я  26 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Докладна записка на кмета на Община Разград г-н Бояджиев, внесена 
по реда на чл. 54, ал. 4 от Правилника, която не е разглеждана по тази 

причина в постоянни комисии.  

Докладна записка от Денчо Бояджиев - кмет на Община Разград, 

внесена по извънреден способ, 
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Относно: Предложение за публично частно партньорство за имот 

с идентификатор  617.502.6450 по кадастралната карта на гр.Разград 

Господин Бояджиев, като вносител имате думата.  
 

      Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград  

      Благодаря госпожо Председател,  

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

      С  Решение № 872 по Протокол № 47 от 27.01.2011г.  Общински съвет 
– Разград  дава съгласие  недвижимият имот, съставляващ градски 

стадион в гр. Разград да бъде обект на съвместна дейност или публично 

частно партньорство между Община Разград и „Професионален футболен 

клуб /ПФК/ „Лудогорец 1945” АД гр. Разград с цел лицензиране на 
стадиона за приемане на мачове на „Б” и „А” републиканска футболна 
група при определени в него условия.  

  ПФК „ Лудогорец 1945” ЕАД-Разград започна реализирането на 
своя  мащабна програма за привеждането на градския стадион в 
съответствие с изискванията на UEFA-4 категория.  

С писмо  вх. №38-00-38.1/12.12.2011г. „Професионален футболен 

клуб „Лудогорец 1945”” АД гр. Разград са заявили своето желание за 
реконструкция на залата по борба и лека атлетика, като обект на публично 

частно партньорство,  с цел доизграждане и лицензиране на стадиона за 
приемане на мачове на „А” републиканска футболна група.  

Сградите се намират в съседен поземлен имот с идентификатор № 

61710.502.6450 по кадастрална карта, одобрена със Заповед № РД-18-

37/10.03.2008 г. на Изпълнителния директор на АГКК, изменена със 
Заповед № КД-14-17-29/01.02.2011 г. на Началник на СГКК Разград,  с 
площ 1995,00/ хиляда девестотин деветдесет и пет/ кв.м, актуван с АПОС 

№182/09.03.2011г. 
В момента двете сгради се ползват от  Клуба по лека атлетика и 

Спортно училище –Разград. 

 Салона по борба е предоставен безвъзмездно за управление на 
Спортно училище гр.Разград  с Решение на Общински съвет  № 617 по 

протокол 33/23.02.2010г, след което е сключен договор № 86/15.04.2010г. 
Салона по лека атлетика е отдаден под наем на основание Решение 

№87 по протокол №6 от 30.01.2008г. и има сключен даговар 

№156/22.04.2008г на Сдружение с нестопанска цел СКЛА „ Лудогорец”. 

          Във връзка с гореизложеното предлагам Общинският съвет да вземе 
следното решение  
      1. Отменя свое решение № 617 по протокол 33/23.02.2010 год. и 

задължава кмета на Община Разград да предприеме съответните действия 
по прекратяване на сключения със Спортното училище гр. Разград 

Договор за управление № 86/15.04.2010г. 
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      2. Задължава кмета на Община Разград да приеме съответните 
действия по прекратяване на сключения Договор № 156/22.04.2008 г. със 
Сдружение с нестопанска цел СКЛА „Лудогорец”. 

      3. Дава съгласие недвижим имот с идентификатор 617.502.6450 по 

кадастралната карта на гр. Разград площ 1995,00 /хиляда деветстотин 

деветдесет и пет/кв.м, актуван с АПОС № 182/09.03.2011 г., ведно със 
застроените сгради ,да бъде обект на публично частно партньорство 

между Община Разград и „Професионален футболен клуб /ПФК/  „ 

Лудогорец 1945”  АД гр. Разград с цел доизграждане и лицензиране на 
градския стадион за приемане на мачове на „А” републиканска футболна 
група и привеждането му в състояние с изискванията на UEFA-4 

категория, при условия, както следва:  
      3.1 ПФК „Лудогорец 1945” гр. Разград да извърши преустройство и 

реконструкция на сградите в имота по изготвен и съгласуван с Община 
Разград инвестиционен проект. 
      3.2 Всички разходи по изготвяне, съгласуване и одобряване на 
инвестиционните проекти, заплащането на всички такси, разходите за 
консумативите и поддръжката на сградите, както и самата реконструкция 
са за сметка на ПФК „Лудогорец 1945” гр. Разград. 

      4. Възлага на кмета на Община Разград да сключи договор при 

условията по предходната точка. 
      Едно допълнително пояснение към това което е в Докладната записка, 
основната идея е тъй като се очертава тази година ПФК„Лудогорец 1945” 

да играе в Евро турнирите, за да може стадиона да отговаря на 
изискванията на UEFA и да бъде 4 категория той задължително трябва да 
има отговарящи на изискванията на UEFA съблекални в момента 
съществуващите съблекални, ако трябва да бъдем откровени те не 
отговарят и на изискванията на „А” професионална футболна група тъй 

като са твърде малки, те са правени през 50-те години, сега само ги 

модернизирахме, лустросахме, но те не отговарят на тези изисквания това 
което трябва да бъде извършено трябва да има топла връзка между терена 
директно до съблекалните и в този смисъл се иска залите да могат да 
бъдат обследвани тези които отговарят на съответните конструктивни 

дадености да се ползват да изграждане на новите модерни съблекални, и 

допълнително, като информация второто изискване, което трябва да бъде 
извършено и изградено за да може стадиона да приема мачове от 
Европейските клубни турнири трябва да има осветление, което ще бъде 
изградено до края на месец Май. Така, че това са две задължителни 

изисквания които стадиона ако ги няма просто няма да се играят мачове 
от Евро-турнирите в Разград, а желанието на ръководството на 
„Лудогорец 1945” е отборът да играе в Евро-турнирите мачове единствено 

на територията на Разград. 
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      Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

      Благодаря г-н Бояджиев. Както вече стана дума днес, не се е 
разглеждала в Постоянни комисии тази Докладна записка, така че 
директно преминаваме към  въпроси и становища. Въпроси към 

вносителя. Господин Димитров.   
 

      Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

      Моят въпрос към вносителя е: Има ли виждане Общинската 
администрация, как ще бъде осигурена материалната база за Спортното 

училище и Спортния клуб по лека атлетика „Лудогорец” за напред. 

 

      Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

      Благодаря. 
 

      Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград  

      Да естествено, че имаме такова виждане Спортния клуб по лека 
атлетика както знаете след като беше разбита съществуващата стара 
инфраструктора в момента на новоизграждащия спортен комплекс на 
Футболния клуб който е по Търговищко шосе в ляво там се изгражда 
модерна, съвременна база която е и с лекоатлетическа писта, модерна, 
съвременна с тартаново покритие такава може би на пръстите на едната 
ръка се брои в България и тази база ще може да се ползва от Спортния 
клуб по лека атлетика, имаше разговори между собствениците между 

ръководствата на Спортния клуб по лека атлетика относно договорката за 
ползване на съблекални, помещения и другите помещения които са за 
физическа подготовка и аз мисля, че това нещо е въпрос на договорка и 

изцяло този нов комплекс ще поеме подготовката на целия Спортния клуб 

по лека атлетика, колкото до Спортния клуб по борба сега като 

разработваме параметрите на бюджета ние ще им предложим конкретни 

предложения във връзка със Спортна зала „Лудогорец”, която наистина 
трябва да бъде обновена тъй като от 2 години е затворена не се ползва там 

ще инвестираме средства и се мисли като идея там за пристройка до 

тогава ще се ползва имам идея и се ползва един от салоните на 
общинските училища  за тренировъчна дейност на Спортния клуб по лека 
атлетика.     
 

      Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

      Благодаря г-н Бояджиев. Има ли други въпроси към вносителя, 
становища, позиции? Не виждам желаещи. По тази причина прекратявам 

дебатите и подлагам на гласуване докладната записка, която  е с 
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основание на чл. 21, ал.1, т.8, което предполага отново по именно 

гласуване.  
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

27.12.2011 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов Не участва   

7. Емине Муртаза Ахмед +   

8. Зоя Петрова Велкова отсъства   

9. Иво Борисов Димитров Не участва   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Яхков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров +   

18. Музаффер Мустан Хамид +   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова +   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Никола Джипов Николов Не участва   

23. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

24. Осман Севджан Ариф +   

25. Петко Стоянов Стоянов +   

26. Петър Стоянов Василев +   

27. Радиана Ангелова Димитрова +   

28. Румян Райчев Занев +   

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова Не участва   

31. Теодор Борисов Ролев +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

      Общинският съвет взе следното  

 

РЕШЕНИЕ 
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       № 41 

 

              Със свое  Решение от 27.01.2011 г.  Общински съвет – Разград  

дава съгласие  недвижимият имот, съставляващ градски стадион в гр. 

Разград да бъде обект на публично частно партньорство между 

Община Разград и „Професионален футболен клуб /ПФК/ „Лудогорец 

1945” АД гр. Разград с цел лицензиране на стадиона за приемане на 

мачове на „Б” и „А” републиканска футболна група при определени в 

него условия.  

  ПФК „ Лудогорец 1945” ЕАД-Разград започна реализирането 

на своя  мащабна програма за привеждането на градския стадион в 

съответствие с изискванията на UEFA-4 категория.  

С писмо  вх. №38-00-38.1/12.12.2011г. „Професионален футболен 

клуб „Лудогорец 1945”” АД гр. Разград са заявили своето желание за 

реконструкция на залата по борба и лека атлетика като обект на 

публично частно партньорство  с цел доизграждане и лицензиране на 

стадиона за приемане на мачове на „А” републиканска футболна 

група.  

Сградите които ще бъдат реконструирани се намират в 

поземлен имот с идентификатор № 61710.502.6450 по кадастрална 

карта, с площ 1995,00/ хиляда девестотин деветдесет и пет/ кв.м, 

актуван с АПОС №182/09.03.2011г. 
Салона по борба е предоставен безвъзмездно за управление на 

Спортно училище гр.Разград  с Решение на Общински съвет  № 617 по 

протокол 33/23.02.2010г, след което е сключен договор № 86/15.04.2010 

г. 
Салона по лека атлетика е отдаден под наем на основание 

Решение №87 по протокол №6 от 30.01.2008 г. и има сключен договар 

№156/22.04.2008 г. на Сдружение с нестопанска цел СКЛА „ 

Лудогорец” 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл.8, 

ал.1 и чл. 11, ал. 1 от  Закона за общинската собственост, Общинският 

съвет, след поименно гласуване, с 28 гласа «ЗА», «против» - няма, 

«въздържали се» - няма,   

                                                              Р  Е  Ш  И 

 

      1. Отменя свое решение № 617 по протокол 33/23.02.2010 год. и 

задължава кмета на Община Разград да предприеме съответните 
действия по прекратяване на сключения със Спортното училище гр. 

Разград, Договор за управление № 86/15.04.2010 г. 
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      2. Задължава кмета на Община Разград да приеме съответните 
действия по прекратяване на сключения Договор № 156/22.04.2008 г. 
със Сдружение с нестопанска цел СКЛА „Лудогорец”. 

      3. Дава съгласие недвижим имот с идентификатор 617.502.6450 по 

кадастралната карта на гр. Разград площ 1995,00 /хиляда деветстотин 

деветдесет и пет/кв.м, актуван с АПОС № 182/09.03.2011 г., ведно със 
застроените сгради да бъде обект на публично частно партньорство 

между Община Разград и „Професионален футболен клуб /ПФК/  „ 

Лудогорец 1945”  АД  гр. Разград с цел доизграждане и лицензиране 
на градския стадион за приемане на мачове на „А” републиканска 

футболна група и привеждането му в съответствие с изискванията на 

UEFA-4 категория, при условия, както следва:  

      3.1 ПФК „Лудогорец 1945” гр. Разград да извърши преустройство 

и реконструкция на сградите в имота по изготвен и съгласуван с 
Община Разград инвестиционен проект. 

      3.2 Всички разходи по изготвяне, съгласуване и одобряване на 

инвестиционните проекти, заплащането на всички такси, разходите за 

консумативите и поддръжката на сградите, както и самата 

реконструкция са за сметка на ПФК „Лудогорец 1945” гр. Разград. 

      4. Възлага на кмета на Община Разград да сключи договор при 

условията по предходната точка. 

5. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и на Областен Управител на Област Разград  в 7- дневен срок 

от приемането му. 

      Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд гр. Разград. 

 

ПО ТОЧКА ВТОРА 

ТЕКУЩИ 

 

      Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

      Съгласно изискванията на чл. 54, ал. 1 от нашия Правилник ви 

уведомявам за новопостъпили материали:      

1.  До кмета на Община Разград е изпратено писмо от Общинския съвет, с 
което е препратено искането на общински съветник Петър Василев 
относно предоставяне на информация ползвана при изготвяне на план-

сметки за разходите по третиране на битови отпадъци, вх. № на искането 

на общинския съветник е от 23.12.2011г още същия ден неговото искане е 
препратено до кмета на Общината.  
2. С вх. № 576/22.12.2012 г. в Общинския съвет е постъпило предложение 
от Областна дирекция на МВР Разград за подобряване сигурността на 
гражданите на гр. Разград във връзка с осигуряване на осветителни 
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съоръжения  за което Общинска администрация ще бъде своевременно 

уведомена за подготвяне на становище. 
3. До Общинския съвет е депозирана докладна записка от Стоян Великов 
Мавродинов - председател на Областния съвет на ветераните от войните 
със искане да се подсигурят средства за войнишки паметник в с. Топчий, 

ще бъде изпратено до съответните комисии за изграждане на становище. 
4. Община Разград е изпратила уведомление от 21.12.2011 г. под № 572 

във връзка със сигнала на г-н Венислав Михайлов, за който Ви бях 

информирала на предното заседание на Общинския съвет Общинска 
администрация е предприела мерки за удължаване на парапета на 
стълбище находящо се в западна страна на бл. „Родопи”, до края на месец 

Декември този ремонт ще бъде завършен и гражданина ще бъде 
своевременно уведомен, уведомен е благодаря. 
5. От МВР Областна дирекция на МВР Разград и Районно управление 
полиция Разград е постъпило писмо с вх. № 573/21.12.2011 г. относно – 

Предложение разглеждане възможността за сформиране на нова комисия 
за Обществен ред и сигурност, избор на членове и изготвяне на нов 
обществен Договор, това предложение е продължение на една традиция 
която съществува като сътрудничество между Общината, Общинския 
съвет и МВР ще бъде изпратено становище до съответните комисии. 

6. Националното сдружение на общините в Република България ни 

уведомява и напомня с писмо наш вх. № 571/20.12.2011г., че 01.02.2012г. 
ще се проведе в нашия район за планиране Заседание регионално на 
Националното сдружение и по тази причина настояват до тогава да бъде 
взето решение на Общинския съвет за определяне на представител от 
Общинския съвет в Националното сдружение на общините ще бъде 
изпратено до съответните комисии и разбира се групите на общинските 
съветници за да се дадат предложенията. 
7. Имаме уведомително писмо от Администрацията на Народното 

събрание с вх. № 566/19.12.2011 г. с което ни дават информация, че 
декларацията на Общинския съвет Разград относно субсидиите на зърно-

производителите, която беше приета от Общинския съвет е предоставена 
за сведение на Народните представители от комисията по бюджет и 

финанси и комисията по земеделието и горите в 41 Н събрание. 
8. С вх. № 562/16.12.2011г. е депозирано искане предложение от Народно 

читалище „Развитие1869г” съдържащо – предложение за решаване на 
въпрос с финансиране ще бъде изпратено предложението до компетентни 

постоянни комисии. 

9. Искане от Федерация на жените Разград с вх. № 559, което също е с 
финансов характер, прави се предложение за съпричастност и парична 
подкрепа на инициатива на Федерацията на жените която е традиционна 
във връзка с подпомагане на социално слаби абитуриенти. 
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      Това са материалите, които са постъпили. И отделно от това – 

10. Община Разград в изпълнение на своите задължения чрез кмета г-н 

Бояджиев ни уведомява, че във връзка с писмо на Главно Мюфтийство  на 
Р България относно освобождаването на молитвените храмове от такса 
отпадъци въпросът е разгледан, изискано е становището на компетентните 
органи и съгласно разпоредбата чл.21, ал. 1, т. 7 от ЗМСМА и чл. 66, ал.1 

от ЗМДТ размерът на такси битови отпадъци и начина на определянето им 

от компетенцията на Общинския съвет и той може да освобождава 
отделни категории лица изцяло или частично от заплащане на отделни 

видове такси с оглед предстоящата промяна в Наредба 14 ще бъде внесена 
на следващо или по следващо заседание на Общинския съвет и там ще 
бъде трайно решен въпроса във връзка с искането на храмовете които 

осъществяват изповядването на съответното вероизповедание на 
вярващите граждани в Община Разград.  

      С това и двете точки от нашия дневен ред се изчерпаха. Благодарна 
съм Ви за проявения стоицизъм и търпение от 13,30 часа до 19,40 часа, без 
да загубите концентрация и желание за работа. Изпълнихме изцяло нашия 
дневен ред. И както винаги за финал имаме едно приятно задължение да 
поздравим наш общински съветник, колега, който беше рожденик между 

двете заседания на Общинския съвет.  
Госпожо Салим, ще ми позволите от името на общинските 

съветници и на всички колеги от Общинска администрация да Ви 

поздравя с леко закъснение за Вашия личен празник, да Ви пожелая 
здраве, успехи все така твърдо да държите Постоянната комисия по 

собственост, все така ползотворно да участвате в останалите Постоянни 

комисии и от сърце Ви пожелавам радост в семейството и с децата най 

вече. Ще ми позволите да Ви поднеса поздравленията и под формата на 
цветя дано не са увехнали от дългия ни дневен ред. 

Закривам сесията на Общински съвет – Разград, в 19.40 часа. 
 

     ПРЕДСЕДАТЕЛ:  / Милена Цанева / 
       

 

 

  ПРОВЕРИЛ СЕКРЕТАР: / Мустафа Назъм / 

       

 

 


